DE NIEUWE ROEP

Herziene Nederlandse editie 2003
Verkrijgbaar in de boekhandel, bij de uitgever en bij www.bol.com

De officiële titel “De Roep tot Ontwaken, de essentiële Waarheid van alle Tijden” 
ISBN 90-76648-07-7

Info en Contact per e-mail: evam12263@zonnet.nl
Website: www.thenewcall.org/du/index.htm

Uitgever IMANUEL PUBLISHING
http://www.alternatievegids.com

Engelse titel “The New Call
1e engelse editie 1996
3e engelse editie 2003
Official title of the book is “The Call” (isbn 1-4107-3104-9)

E-mail engels: thenewcall@thenewcall.org
Website: www.thenewcall.org

Dit boek belicht alle onderwerpen die van belang zijn voor het Aquarius tijdperk. Het geeft essentiële informatie over de grote transformatie die de hele planeet binnenkort ondergaat en geeft aan hoe de mensheid daar het best op kan reageren en zijn voordeel mee kan doen.

De Nieuwe Roep onthult essentiële waarheden over deze speciale tijd op Aarde. Deze waarheden behoren niemand toe, geen enkel individu of organisatie en zijn ook geen onderdeel van een of ander doctrine of leer. Ze behoren toe aan de hele mensheid want ze beïnvloeden ook de hele mensheid. We verzoeken daarom iedereen deze informatie te willen delen met al diegenen waarvan men denkt dat zij daar baat bij hebben. 

Het is onze wens dat iedereen waar ook ter wereld deze waarheid die handelt over de laatste jaren van een wereldcyclus zal leren begrijpen, zodat iedereen op deze planeet in staat is een weloverwogen keuze te maken over deze ongekende mogelijkheid voor verdere evolutie die nu aan de hele mensheid wordt geboden. 

Inhoudsopgave

Introductie
Oorzaak en Gevolg - de Geboorte van een Nieuwe Wereld
Laatste Oordeel (Oogsttijd)
Voorbereiding en Reiniging dringend Noodzakelijk
Het Nieuwe en het Oude
Innerlijke Transformatie - Persoonlijk en van de Planeet
Het Nieuwe Wereldbewustzijn
Netwerken, een groeiend Besef
De Opkomst van Samenwerkende Leefgemeenschappen
De Nieuwe Mens
Een Nieuwe Visie en een Nieuwe Weg
De Sinistere Zijde van de “New Age” beweging
Het Bevrijdende pad van Dienstbaarheid
Sleutels voor Ontwaken
Het Allerbelangrijkste Nieuws
De Roep tot Actie
De Uiteindelijke Bevrijding
Stelregels voor het Nieuwe Aquarius tijdperk
Literatuurverwijzing
Aankondiging van onze boeken

“Iedereen tot wie ik spreek draagt in hem Gods vuur; maar de vlam is gedoofd en ligt verborgen. De wil is getoomd door de begeerte van het vlees en verhindert daarom de ethers van dit vuur te laten vibreren tot het een helder schijnsel wordt. Kijk daarom naar jouw ziel en zie, is het licht hier binnen in jou niet net zo donker als de nacht?

Geen andere adem dan de Heilige Adem kan jouw levensvonk doen aanwakkeren tot een levend vuur en die laten schijnen. De Heilige Adem kan de ethers van het vuur alleen sneller doen vibreren in harten die puur en vol liefde zijn.

Luister daarom goed, maak jouw hart rein; laat de Heilige Adem binnen en dan zullen jullie lichamen vol van licht gaan stralen en als een stad die boven op een heuvel staat, zal jouw licht tot heel ver weg zichtbaar worden en op die manier het pad voor anderen kunnen verlichten”.

Jezus.

Introductie

In deze bijzondere tijd zijn mensen overal op de hele wereld bezig te ontwaken om te kunnen voldoen aan de behoefte om samen te werken op een snel veranderende planeet. We zien dat velen de handen in elkaar slaan in een heus esprit de corps om onze Aarde met al het leven te helpen helen en verheffen. Een groeiend aantal mensen is vandaag de dag op zoek om elkaar te helpen en elkaar te ondersteunen ter voorbereiding op de naderbij komende planetaire transformaties. Transformaties die vooraf gaan aan de al eerder genoemde opkomst van een veel helderder wereldbewustzijn en dat een nieuwe en meer harmonieuze levenswijze tot gevolg zal hebben. Veel meer mensen dan ooit tevoren in de geschiedenis zoeken bewust naar antwoorden op filosofische en spirituele vragen en hun zoektocht is volmaakt in lijn met de evolutionaire fase waarin het menselijke ras is gearriveerd. Het hangt ook samen met het zich almaar uitbreidende menselijk bewustzijn dat tegenwoordig zo duidelijk overal op de hele wereld tot uitdrukking komt.

Dit boek licht de wezenlijke oorzaken, doelen en gevolgen op korte en lange termijn over de niet aflatende planetaire veranderingen toe. Deze informatie wordt hierbij aangeboden aan hen die ontwaken en aan geïnteresseerden, zodat deze hoogst actuele en belangrijke informatie kan worden uitgewisseld en de ernst en draagwijdte van de veranderingen zichtbaar worden. Slechts wanneer men goed geïnformeerd is, kan men een juiste keuze maken om dingen te willen onderzoeken en zich te willen voorbereiden op dat wat nu nadert voor de hele mensheid.
 
Er bestaat absoluut geen toeval in een intelligent bestuurd universum; alle gevolgen (gebeurtenissen) hebben een oorzaak. Dit boek lees je niet zomaar, hier zijn bepaalde redenen voor. Hoe echter ieder mens op de dringende nieuwe Roep zal antwoorden - of juist niet antwoorden, is en blijft altijd een kwestie van Vrije Wil. Besef wel dat om te ontwikkelen en te evolueren op een planeet waar de wet van de vrije wil geldt, iedereen ervoor verantwoordelijk is om initiatief te nemen. De essentiële informatie in dit boek geeft jou een mogelijkheid om doelgerichte keuzes te maken en, in het licht van deze feiten, gerichte acties te ondernemen. 

Wij vermelden hierbij dat de samenstellers van dit boek geen enkele band hebben met ook maar enige godsdienstige overtuiging, geloof, organisatie of anderszins. Zo nu en dan gebruiken wij in deze tekst bepaalde historische citaten of kernachtige uitdrukkingen afkomstig uit de bestaande religies, maar dit dient slechts ter verheldering van de tekst. Geen enkele groep of individu heeft het alleenrecht op een idee of visie. Omdat alle ideeën afkomstig zijn vanuit innerlijke of spirituele sferen zijn ze een universele gave en niet het eigendom van één enkel brein. We raden de lezer aan om onbevooroordeeld en met een juist gebruik van zijn onderscheidingsvermogen de weergegeven feiten en verklaringen te lezen. Want alleen zo ontstaat een duidelijk inzicht en een zuivere begripsvorming. 

Om onnodige verwarringen te vermijden, willen wij de mensheid de simpele waarheid onthullen. De serieuze zoeker naar de waarheid heeft recht op niets minder dan relevante, betrouwbare en authentieke feiten. Omdat wij slechts toegewijd zijn aan de onvervalste waarheid, hoeft de groep geen aanhangers te paaien voor onze visie door bijvoorbeeld het verspreiden van halve waarheden, verpakt in aantrekkelijke modieuze volzinnen, of gehuld in vage bewoordingen. Op deze manier wordt slechts misleidende geestdrift en opgewondenheid gekweekt of het draagt bij tot het ontstaan van misvattingen. 

Esoterische kennis kan een vloek worden als je slechts gedeeltelijk bent geïnformeerd. Zeker als je je er vervolgens toe voelt aangezet deze fragmentarische kennis uit te willen dragen op grond van een overijverige en emotionele passie van het kleine ‘zelf’. En dat zien we vandaag de dag overal. De echte en essentiële feiten waarop de diverse transformaties in de hele wereld berusten, worden ofwel op een heel typische wijze afgezwakt, dan wel op buitengewone wijze opgehemeld. Het wordt heel verleidelijk verpakt en dan als gewone handelswaar door oningewijden op commerciële wijze aan de onwetende man gebracht. Wel, dit is zeker niet de manier waarop wij trachten onze menselijke familie van dienst te zijn.

Godsdienstig of spiritueel idealisme en overdrijving worden al sinds mensenheugenis gebruikt om de waarheid te onderdrukken of te mijden. Idealen kristalliseren snel uit, raken daarbij ook heel snel vervormd en kunnen dan gemakkelijk uitmonden tot een geweldig obstakel die de idealist afhoudt van de realiteit om hem heen en hem zo belet zich bewust te worden van een ware visie over de komende tijd. Dat wat nieuw is, van levensbelang, bevrijdend, wat zo betekenisvol en zo zinvol is, staat vandaag de dag klaar om neer  te dalen in het menselijk bewustzijn, om daarna actief op Aarde te worden gerealiseerd. Maar het resultaat laat lang op zich wachten, want idealisten, in feite nog veel meer dan de gewone mens, staan realisatie in de weg. Zoals zo vaak is gebleken, worden deze overijverige en opgewonden individuen en groepen over de hele planeet door hun vooringenomenheden, hun persoonlijke wensen en hun zo duidelijk omlijnde idealen, verblind door toekomstbeloftes over de glorie, waardoor zij onbewust blijven over de nu werkelijk voorhanden zijnde spirituele mogelijkheden. 

Tegenwoordig lijkt het dat de meeste mensen alleen maar positief willen reageren op leraren en leringen die tot hun verbeelding spreken en hun illusies stimuleren. Echter, dit werkt niet zo met de onversneden en onopgesmukte waarheid. Want zou ze deze werking wel hebben, dan wordt er slechts een nieuwe drempel opgeworpen tegen ware spirituele vooruitgang. Dit boek is het resultaat van een serieuze en eenduidige poging om zonder enige pretenties de hele waarheid te ontsluieren over de geweldige betekenis van het nu naderende Aquarius tijdperk. Het belicht niet alleen maar bepaalde fragmenten vanuit een groter geheel met het oog om mensen te plezieren of om een vals gevoel van veiligheid en troost te verschaffen en zo bijval te oogsten. Dit boek belicht zowel de duistere zijde van wat de New Age beweging wordt genoemd maar ook de goddelijke belofte die zij inhoudt. 

Als wij echt een goed begrip willen krijgen van hetgeen hier wordt gezegd en geschreven, dan zal dat ook het grote geheel moeten omvatten. Daarom is het ook nodig alle feiten tegenover elkaar te zetten: licht en donker, goed en kwaad. Vele mensen echter hebben evenwel de neiging om de realiteit van het kwaad af te wijzen. Zij oordelen daarom negatief als ze feiten horen die het totale beeld slechts zouden kunnen verhelderen. Zo’n bevooroordeelde houding geeft vaak onterecht aanleiding tot volledige verwerping van een belangrijke of zelfs essentiële waarheid. Een waarheid die voor een broze, behoudende en onvoorbereide geest misschien wel eens bedreigend of beledigend over kan komen. Toch kunnen we echter pas klaarheid krijgen als we licht laten schijnen in de duisternis. Alleen op die manier kunnen we op een positieve wijze met de schaduwzijde van het leven overweg. Alleen inzicht kan ons transformeren, niet slechts de wens tot verandering. Tot het moment dat de mens een volledig inzicht heeft ontwikkeld over de aard van het kwaad en zo is toegerust om op een wijze manier de uitdagingen daarvan te beantwoorden, tot dan zal hij de nodige beschadigingen blijven oplopen. Totdat wij werkelijk inzien, erkennen en accepteren wat hier is, kunnen wij niet verder dan waar we nu zijn; dit is de fundamentele en universele wet van het leven.

Waarheid staat in verbinding met de Realiteit. Wanneer woorden van waarheid worden gehoord met open oren en worden opgenomen in een ontvankelijk hart, dan zullen deze iemands geest verheffen en kunnen zij zelfs een permanente en positieve transformatie veroorzaken. In een wereld echter waar angst en ontkenning domineren, waar de simpele waarheid wordt beschouwd als een onwelkome indringer van de gebarricadeerde hersenen en harten van velen, lijken de naakte feiten welhaast op een vloek. Degenen die ervoor kiezen om vast te willen blijven houden aan hun illusies, zullen daarom niet kunnen profiteren van dat wat waar en bevrijdend is. 

Het ego verzet zich dikwijls tegen de onpersoonlijke waarheid, omdat die vanuit een behoefte aan ‘veiligheid’ en gerief zich vasthoudt aan en gedijt op onjuistheden. Enkele gedeeltes uit dit boek zullen daarom sommigen vast en zeker van streek brengen. Hou er dan ook rekening mee dat de feiten in dit boek verbazingwekkend kunnen lijken, of misschien voor sommigen wel zelfs totaal ongeloofwaardig en onacceptabel. Ze kunnen egoreacties oproepen die de zoeker uit zullen dagen en die bedreigend zullen kunnen zijn voor gevestigde geloofssystemen. Maar het gezegde luidt, dat voordat ogen helder kunnen kijken, ze eerst vrij moeten zijn van tranen; voor het hart werkelijk kan verstaan, moet het niet meer geneigd zijn te willen reageren.

Dit boek bevat onontbeerlijke sleutels tot spiritueel succes gedurende de komende jaren. We raden de lezer aan zorgvuldig na te denken over alle aangereikte feiten en beginselen. Want alles dat de mensheid aan kennis nodig heeft ter voorbereiding op dat wat ons staat te wachten en wat ons allen aangaat, staat hierin beschreven.

***

“Waarheid is als een grote rots die ons steun en kracht verleent in een wereld van chaos. Al het leven hunkert naar waarheid, en het is alleen de waarheid die alle ziektes en angsten van de mensheid kan genezen. Het is de waarheid die ons de vrede en de zekerheid van rechtschapenheid kan verschaffen in plaats van onrust. Alle werelden in alle universa - in het verleden, heden en in de toekomst - zijn zo geschapen dat de waarheid kan toetreden en er zijn plaats in kan vinden.”    Heer Boeddha.

Wij hopen dat deze uiteenzetting van de simpele waarheid van alle tijden de lezers zullen inspireren om voort te gaan op hun zoektocht, weg van het geestdodende, typisch aardse bestaan, met het doel om de toegangspoort te vinden naar de Nieuwe Wereld, van de dood naar het werkelijk Leven, van afscheiding en lijden naar de Uiteindelijke Bevrijding - of Verlossing - wat de mens al sinds eeuwen is beloofd. Tegenwoordig is dit mogelijk geworden voor iedere serieuze en intelligent denkend mens.

Oorzaak en Gevolg
De Geboorte van een Nieuwe Wereld

Vandaag de dag staat de mensheid aan de vooravond van een grootse wereldtransformatie. Een metamorfose die zijn weerga niet kent is op komst en zal de algehele menselijke ontwikkeling doen versnellen. Het zal grote veranderingen binnen  het aardse leven tot stand brengen en de mensheid naar een tijdperk met een hoger bewustzijn verheffen.

Esoterisch gesproken wordt tijd in cycli gemeten en op aarde betekent de overgang naar iedere nieuwe cyclus, of tijdperk,  een gedenkwaardige mijlpaal op de nooit eindigende tocht en ontwikkeling van het menselijk ras. Het oude Vissentijdperk is voorbij en bijna afgesloten. De toegangspoort naar de volgende cyclus, het Aquarius tijdperk, opent zich nu wijd, geholpen door de kosmische klok. Bij een dergelijke overgang van tijdperken breekt er een frisse, nieuwe en bezielende spiritualiteit aan voor de mensheid wat ervoor zorgt dat tot dusver ongekende fundamentele en positieve veranderingen op gang komen in onze wereld.

Net zoals planeten in ieder zonnestelsel een eigen baan beschrijven rond hun eigen zon, draait ieder zonnestelsel weer om zijn eigen middelpunt in zijn eigen sterrenstelsel en op die manier is ieder stelsel als geheel continu in beweging. Ons eigen zonnestelsel draait in zijn baan binnen ons sterrenstelsel momenteel geleidelijk een nieuw magnetisch veld binnen die ervoor verantwoordelijk is dat vanuit de binnenste, meer subtiele dichtheden*  van de ruimte, onvoorstelbare hoeveelheden kosmische energie van almaar in hoogte toenemende frequenties onze wereld binnenstroomt. Deze energieën overspoelen momenteel onze planeet geheel in lijn met het machtige Goddelijke plan voor de Aarde, het zonnestelsel en daarbuiten. Zij grijpen op radicale wijze in op het menselijk bewustzijn en dragen mogelijkheden aan voor de mensheid om zich aan de vooravond van het ontstaan van een Nieuwe Wereld op uiterst voorspoedige wijze spiritueel te kunnen ontwikkelen.

* De term ‘dichtheid’ markeert een trillingsfrequentie van bewustzijn of bestaanssfeer respectievelijk dimensie aan. De occulte structuur van de lagere dichtheden en dimensies van het Universum die wij bewonen - de Kosmisch Fysieke Dimensie - wordt veelal beschreven met een zogenaamde septenair model, t.w. zeven in hoogte toenemende lagen vanaf de meest dichte onderste laag tot de meest ijle met de hoogste trilling aan de top. Elke hoofdlaag of dimensie is ook weer verdeeld in zeven sublagen of dichtheden. Men moet echter bedenken dat zulke precieze verdelingen alleen bedoeld zijn voor een conceptueel begrip, omdat in werkelijkheid geen enkele laag kan worden gescheiden van de ander. Het hele spectrum van trillingsfrequenties gaat heel geleidelijk in elkaar over met uiterst subtiele gradaties. Het bewustzijnsniveau van het overgrote deel van de mensheid nu - geredeneerd vanuit het septenair systeem - valt binnen de derde dimensie,  maar heeft daarin een hogere dichtheid en benadert de vierde dimensie.

De transformatie van de Aarde die zoveel gevolgen zal hebben, gebeurt heel snel en zal een tastbaar resultaat zijn van wat zich al heeft afgespeeld in de verborgen werelden. De versnelling van de planetaire vibratie is tot dusver heel geleidelijk geweest en betrekkelijk subiel en de gevolgen hiervan zijn zelfs tot op de dag van vandaag onopgemerkt geweest voor de meeste mensen op Aarde. Anders dan deze voorafgaande ontwikkeling van de voorbereidende stadia zelf, zal het wegscheuren van de sluier tussen de dimensies heel plotseling gebeuren, leidend naar de Grote Omwenteling. En die overgang is heel nabij.

De lezer mag er vanuit gaan dat er veel waarheid is te vinden in de talloze teksten die tegenwoordig over de hele wereld opduiken binnen de spirituele verkondigingen van de New Age beweging. Maar de precieze betekenis, het ware perspectief en de ernst van deze tijden zijn zeer verdraaid door de inhalige en opgeschroefde verlangens van de mens. Zeker is wel dat de grote storm de aarde aardig dicht genaderd is. De waarschijnlijke gebeurtenissen hierover kenden en voorspelden onze profeten, heiligen en mystici al duizenden jaren geleden en daarvoor al. De uitspraak over de storm mogen we daarom meer beschouwen als een eufemisme dan als een overdrijving. Net als bij een onweer is het belangrijkste en bijkomende gevolg van de naderende storm een reiniging en wel op wereldschaal.

We zien al verschillende reinigende effecten optreden in de wereld door de binnenstromende nieuwe energieën. Dit zal nog alleen maar toenemen naarmate de planetaire vibratie volgens goddelijke opdracht voortdurend wordt opgevoerd. Dit proces van wereldomvattende loutering kun je vergelijken met koorts. Koorts dat de giftige stoffen uitdrijft uit een ziek lichaam en niemand kan vandaag de dag ontkennen dat het lichaam van onze planeet werkelijk ziek is. Voor al diegenen echter die zich goed hebben voorbereid door inzicht te verwerven in de huidige wereldcrisis en over de gunstige gelegenheid die zich nu voordoet, zullen de nieuwe instromende energieën vele gunstige spirituele weksignalen tot gevolg hebben. En steeds meer naarmate zij het menselijk bewustzijn helpen omvormen voor het ontvangen van nieuw licht. Zodat diegenen die daartoe in staat zijn in de komende belangrijke tijden, meer dan ooit tevoren in de geschiedenis werkelijk goddelijke Liefde kunnen ervaren en deze weer doorgeven. Dit is het doel van de overgang naar het Aquarius tijdperk. Aangezien Liefde altijd het harmoniserende en alom verbindende principe binnen de Schepping is geweest, kan alleen Liefde onze planeet helen en zodoende de succesvolle opbouw van de Nieuwe Wereld verzekeren.

Met de almaar uitdijende frequenties van Liefde die voortdurend druk op ons uitoefenen vanuit de innerlijke werelden - wat te vergelijken valt met een zaadje diep in de donkere grond dat zich klaarmaakt om zijn kopje op te steken in de lente - wordt tegenwoordig een groeiende spanning voelbaar voor ieder mens over de hele planeet. Deze spanning geeft de indruk dat alleen maar conflicten en vijandigheid groeien in de wereld en dat hebzucht en onrechtvaardigheid escaleren. Hoewel velen dit ook zeker ondervinden is toch alles in orde. Alleen wanneer we het groter geheel beschouwen, zullen we in staat zijn de volmaaktheid van de huidige en komende wereldgebeurtenissen te ontwaren. Want de bast dat het zaadje omhult, staat op het punt open te breken om ruimte te geven aan het nieuwe leven.

Het is een onveranderlijk feit dat in een dualistisch* universum het heldere, positieve en schitterend mooie deel van de Kosmos het bestaan vereist van zijn tegenstelling, zijn contrast. Dat is altijd zo geweest en is en blijft essentieel voor de dynamiek en ontwikkeling van het bewustzijn. Maar al duizenden jaren lang echter hangt nu een onevenwichtige en groeiende schaduw over de aarde en onze wereld is bijna verzadigd met onwetendheid en het kwaad. Toch was deze pijnlijke toestand nooit zo bedoeld geweest voor onze planeet, die eens bekend stond als de ‘Parel van het Zonnestelsel’. Verscheidene goedwillende entiteiten met wie wij ons heelal delen, noemen de aarde tegenwoordig, zij het met enige tegenzin, ‘de donkere planeet’. Gelukkig echter zal dit in het Aquarius tijdperk door goddelijk gezag worden verholpen. Maar vóórdat de onvermijdelijke omvorming van alle grove energieën die de plaag op aarde vormen, kan plaatsvinden,  moeten de ongekende gevolgen van onwetendheid en onrecht van eeuwen her eerst naar boven komen om te worden gezien, aangepakt en geheeld. De hele planeet staat in het donkerste uur voor de nieuwe dageraad nu de eerdere stadia van de voorbestemde en levensbelangrijke reinigingsprocessen tastbaar worden. 

* In de Gnostische filosofie wordt ons gevallen universum, de bestaansorde van dualiteit genoemd. Het dualistische universum is een orde, onderworpen aan de wetten van tegenstellingen (b.v. de tegenpolen goed en slecht, mooi en lelijk, enz), waarin de mens met zijn vrije wil zodoende de gelegenheid krijgt om te kunnen kiezen, zodat alles en eeuwig blijft slingeren tussen deze twee polen van de ene naar de andere tegenstelling en waar daarom alles ook eeuwig in opkomst en in verval zal blijven: geboorte en dood. Dit in tegenstelling tot het Goddelijke Universum dat geen dualisme kent, onwankelbaar is en beheerst wordt door Perfectie. Het Goddelijk Veld waar al het Leven eeuwig is en wordt bestierd door afwijkende Goddelijke wetten. (noot vertalers)

Vanwege het “besmettingsgevaar” van de opkomende duisternis momenteel op Aarde, is de behoefte aan rechtschapenheid en de uitoefening van deugdzaamheid nog nooit zo kritisch geweest als ooit tevoren in de geschiedenis van de mensheid, want soort zoekt soort, het gelijke zoekt het gelijke. Diegenen die ervoor kiezen onattent en onverschillig te blijven voor anderen en bijgevolg voor het Hogere Leven, zullen ondervinden dat hun zelfzuchtige houding op onplezierige wijze zal worden geaccentueerd. Hiervoor is de zuiverende aard van de nieuwe energieën verantwoordelijk. Indien dergelijke lieden er niet in slagen  hun verkeerde levensinstellingen aan te passen, kan dit proces uitmonden in een psychische, emotionele of zelfs fysieke aandoening. Nieuwe en veelal klinisch ongeneeslijke ziektes zullen ontstaan als symptomen van het allang voorspelde en onontkoombare ontgiftigingsproces van de mensheid. Angst, stress, depressies en een heel gamma aan andere stoornissen zullen de hele wereld teisteren. Met name diegenen die weinig begrip tonen voor de verborgen krachten en de bedoelingen die achter de huidige wereldtransformaties schuilen, zullen merken dat zij hun eigen problemen slechts verergeren door hun eigen onvoorzichtig gedrag. Diegenen bij wie het ontbreekt aan spiritueel bewustzijn en zo ernstig verstrikt  zijn geraakt in hun eigen egocentrische “ik” dat zij niet kunnen of willen veranderen of niet meer in staat zijn te veranderen, zullen te maken krijgen met verschillende vormen van mentale en emotionele achteruitgang. En dat resulteert in vele vormen van neurosen, psychosen en occulte bezetenheid door onstoffelijke entiteiten. Daartegenover staat dat de onbaatzuchtige, ruimhartige mens, wiens leven van nature is gericht op het algemeen welzijn en liefde, weinig of geen last zal hebben van dergelijke aandoeningen.

Desalniettemin, hoe evenwichtig en onbevooroordeeld iemand ook moge zijn waar het zijn innerlijk leven betreft, iedereen zal tot op zekere hoogte de invloed ondervinden van de heersende omstandigheden in de wereld. Want de effecten van de almaar toenemende en schadeberokkenende gedachtestromen en menselijke gedragingen dringen overal wereldwijd door. Zij komen nu op pijnlijke wijze aan het licht, niet alleen in ons persoonlijke bestaan maar ook op de fysieke planeet.
Over het algemeen hebben wij de aan ons toevertrouwde Aarde al veel te lang met groot gebrek aan eerbied behandeld. Wij hebben ons eigen huis samen met haar mineralen-, planten- en dierenrijken hoogst onzorgvuldig beheerd. Bij herhaling zijn wij achteloos en onvoorzichtig geweest vanuit de foute redenering dat de bronnen van deze planeet alleen bedoeld waren voor eigen gebruik en exploitatiedoeleinden. De mensheid in zijn totaliteit is er volledig aan voorbij gegaan dat Moeder Aarde ‘Gaia’ een spiritueel wezen is, die bezig is met haar eigen evolutionaire ontwikkeling en die liefdevol probeert een perfect uitgebalanceerde leefomgeving te creëren waarbinnen uiteenlopende levensvormen - mensheid incluis - een harmonieus bestaan kunnen vinden.

Het thema van de komende veranderingen op Aarde als resultaat van de onachtzaamheid van de mensen en zijn verkeerde handelwijzen, is momenteel overal aan de orde van de dag. We zullen dan ook niet verder ingaan op de geofysische aspecten van de naderende planetaire gebeurtenissen. Maar zelfs als de mens tot op zekere hoogte mocht hebben begrepen dat hem een onmiddellijke crisis  te wachten staat die al het leven bedreigt, dan nog sluit iedereen de ogen of is gewoon niet bij machte de wereldomvattende schade te herstellen die wij met zijn allen hebben veroorzaakt. En zo gaan we door met vervuilen en het onteren van de planeet Aarde en met de prostitutie van haar natuurlijke rijkdommen. De geduldige wijsheid van de Natuur zal zo’n misbruik slechts ondergaan tot op een bepaald punt. Ze verdraagt de schendingen van de mens net zó lang tot wij ruimschoots de gelegenheid hebben gekregen om van onze fouten te leren en daardoor de gelegenheid hebben gehad om onze vrije wil om te buigen. Zo groot is het mededogen van Moeder Aarde voor haar kinderen.
 
In het verleden hebben onzichtbare Gidsen van het menselijke ras (doorgaans bekend als de planetaire of spirituele Hiërarchie van Hoge Wezens) de noodzaak gevoeld ons bij te staan en tegelijkertijd de krachten die wij met onze onwetendheid hebben opgeroepen, terug te kaatsen zodat de gevolgen zichtbaar zouden worden van onze onbedachtzaamheid en dwaze handelingen. Door deze compenserende omstandigheden wordt er vanuit gegaan dat wij onze levens zouden kunnen aanpassen, en door op te houden met de Aarde te plunderen en te vervuilen onze manier van leven en vrije tijd zouden veranderen. Op deze manier konden wij èn onze planeet behouden èn onszelf de onnodige traumatische gevolgen besparen. De mensheid werd daardoor meer dan genoeg de gelegenheid geboden om zelf te ontdekken dat afstand nemen van zelfzucht, hebzucht en materialisme een inherente beloning oplevert. Men hoopte dat door het leerproces van het lijden wij onszelf uiteindelijk zouden hebben kunnen bevrijden. Zodat wij tenslotte konden beginnen te leven in wijsheid, in harmonie met de natuurwetten. 

Het tegendeel is echter waar. Als menselijk ras hebben we laten zien dat we absoluut onbekwaam zijn om positief en afdoende te reageren op de waarschuwende signalen van de Natuur, zodat de mensheid en planeet Aarde de alarmfase nu akelig dicht genaderd zijn. De symptomen van de hedendaagse crisis zijn talrijk. Bij voorbeeld, nieuwe soorten kwaadaardige virussen steken de kop op in een wereld die bol staat van negatief karma, want het wereldego purgeert meer dan ooit tevoren. De almaar toenemende ellende van de mens is ook een gevolg van de versnelling van de Wet van Oorzaak en Gevolg op de planeet. Want naarmate de planetaire vibratie stijgt, neemt de kracht van onze gedachten en emoties toe, waardoor al wat leeft veel tastbaarder en sneller wordt beïnvloed dan tot dusver. In de hele geschiedenis waren esoterici zich daar al bewust van, namelijk dat egocentrisch en negatief  denken en emoties verantwoordelijk zijn voor alle vormen van ziekte; het is altijd wat je denkt en voelt dat gevolgen heeft op lichamelijk vlak, want op actie volgt reactie.

Het is nu niet de bedoeling van deze tekst om angstige reacties op te wekken door informatie te geven, die de doorsnee lezer liever niet zou willen weten. In feite zou angst de eerder genoemde calamiteiten alleen maar helpen versterken. Trouwens, het is deze allesoverheersende wereldangst die moet worden omgevormd door liefde en begrip voordat de Nieuwe Wereld geboren kan worden. De mens vreest alleen maar datgene wat hij niet begrijpt. Angst is daarom synoniem aan onwetendheid. Onwetendheid op zijn beurt is verantwoordelijk voor het ontstaan van disharmonie, dus moet onwetendheid worden verdreven door het licht van de waarheid voordat wij werkelijk vrij kunnen zijn van lijden. Het helpt niet als wij angstig en als een dwaas de komende ontwikkelingen van onze planeet ontkennen of negeren. Het zal die zeker niet doen verlichten, laat staan in hun ontstaan belemmeren. Maar wanneer we in het licht van ware kennis een juist begrip kunnen verkrijgen, als wij tot een verlichte wijze van denken en levenshouding zouden kunnen komen, leidend tot een consequent juiste wijze van handelen, dan zouden de ongewenste neveneffecten van de wereldreiniging voor en door ieder individu kunnen worden verzacht. In het gunstigste geval zelfs kunnen deze effecten in zijn geheel worden overstegen.

Om een voorbeeld te geven hoeveel voordelen een goed geïnformeerd bewustzijn heeft: de algemene wetenschap heeft nog niet kunnen vaststellen waarom killer-virussen voor de één fataal zijn maar voor de ander niet. Voor iemand die een beetje occulte kennis heeft is dit kraakhelder. Alles in het universum bestaat uit energie dat op vele verschillende frequenties vibreert. Virussen ontstaan door de lage en schadelijke vibraties van negatief denken en emoties. Ze gedijen op lage trillingsfrequenties. Diegenen met een hogere bewustzijnsvibratie die positief georiënteerd zijn op onbaatzuchtigheid en liefde zijn vrijwel altijd immuun voor zogenaamde dodelijke ziektes en hebben pijnlijke inentingen dan ook niet nodig!

 Er wordt in de historie herhaaldelijk gewag gemaakt van ‘wonderbaarlijke genezingen’. Al dit soort genezingen worden mogelijk door het opvoeren van de bewustzijnsvibratie van de patiënt, zodat helende krachten onbelemmerd hun werk kunnen doen. Dit nu is de achtergrond bij zulke ‘wonderbaarlijke genezingen’ of de kuur nu geloofsheling heet, of witte magie, of Gods zegening of anderszins. De ware reden is altijd dezelfde, de sleutel tot succes is iemands bewustzijnsvibratie.

De gemakkelijkste en snelste manier om iemands bewustzijnsvibratie op te voeren - en zeker de veiligste voor de meeste mensen -  is om contact te leggen met de Goddelijkheid in onszelf. Dit is mogelijk door ons helemaal NIET meer te focussen op onze ‘ik’, onze persoonlijke zelf, maar op een hoger en waardiger doel. In feite is het zo, dat als de mens, door zich op een dergelijke manier af te stemmen op de universele wet en kans ziet zo’n alomvattende en bredere focus te verwerven en vast te houden, er uiteindelijk volmaakte genezing op alle niveaus mogelijk zou zijn over de hele wereld zonder enige tussenkomst van dokters, medicijnen enz. Dit is een les die van toepassing is op het overgrote deel van de bevolking op onze planeet. Een les die al diegenen zullen leren die tijdens de komende innerlijke en uiterlijke omwentelingen, voorafgaande aan de geboorte van de Nieuwe Wereld, pogen hun bestaan te garanderen binnen de schaduwen van eigenbelang en vrees. 

Laatste Oordeel (Oogsttijd)

Al eerder deze eeuw begonnen almachtige kosmische krachten al met de reeds voorspelde versnelling en vooruitgang van het Goddelijk Plan voor de Aarde, maar pas sinds kort is dit noodzakelijke proces aanzienlijk versneld. De meer tastbare effecten hiervan trekken nu de aandacht van een groter percentage van de wereldbevolking en het zijn deze personen met een hogere bewustwording die zorg droegen voor de introductie van het huidige nieuwe gedachtegoed, zoals uitgebreide kosmologieën, uitvoerige spirituele filosofieën en nieuwe geneeswijzen, die we in het geheel kunnen samenvatten als de ‘New Age beweging’. De niet aflatende veranderingen die momenteel zo gretig worden onderzocht en besproken door de mensen die tot deze beweging behoren, vertegenwoordigen een zeer belangrijke inleidende fase van het Goddelijk Plan voor de mensheid aan het eind van dit Vissentijdperk. Toch vormen deze veranderingen slechts een onderdeel van een veel groter geïntegreerd proces, waarvan de laatste fase bij de huidige mensheid in het algemeen bekend staat als ‘Het Laatste Oordeel’ of ‘de Dag des Oordeels’ of ‘De Jongste Dag’. De eindbestemming van elke ziel op Aarde is onverbrekelijk verbonden met dit gewichtige op ons afkomende tijdstip, waarop de mens kritische keuzes zal moet maken; een eindbestemming die samenhangt met de transformatie van onze planeet.

Al die naar een hoogtepunt groeiende wereldgebeurtenissen die optreden als vast onderdeel binnen grote kosmische cycli en subcycli, hebben in het verleden al talloze malen plaatsgevonden en zullen ook in de toekomst blijven optreden wanneer de dageraad van een (nieuw) hoofdtijdperk gloort. Op zich zijn deze gebeurtenissen dus niet nieuw, maar de gelegenheid die dit nu biedt aan al het leven binnen deze cyclus, kent zijn weerga niet.  

Ongeveer eens per 25.000 jaar breekt een Laatste Oordeel aan voor de Aarde. En elke periode van 75.000 jaar vormt op zich weer een hoofdcyclus met zijn eigen grote Dag des Oordeels. Dit soort hoogst belangrijke gebeurtenissen fungeert als een katalysator voor een versnelling van het spirituele bewustzijn voor zielen die hun voltooiing bereikt hebben. Sommige mensen die begrijpen wat er gaande is, duiden deze periode dan ook wat preciezer als de ‘Oogsttijd’ aan, hiermee aangevend dat al die zielen, die hun leertijd tijdens het fysieke bestaan goed doorlopen hebben, geoogst zullen worden. Met ander woorden zij zullen worden opgetild naar een hoger en meer omvattend niveau van ontwikkeling en ervaring.

In het verleden zijn bepaalde individuen in staat geweest zichzelf vroegtijdig te ‘oogsten’ of zich te verheffen. Deze volhardende en gedienstige personen worden dikwijls aangeduid als ‘verlicht’. Technieken voor een dergelijke zelfbevrijding zoals yoga, meditatie, enzovoort kunnen hiertoe leiden, hoewel het zittend moeten ‘mediteren’ teneinde de ‘verlichting’ te bereiken, altijd een nogal langdurige en moeizame aangelegenheid was. Alleen individuen met een onbuigzame wil en een grote ijver konden daarin slagen. Op dit moment echter, aan het eind van deze 75.000 jarige hoofdcyclus, wordt aan iedereen een geweldige spirituele kans geboden, waardoor het veel gemakkelijker wordt voor de mensheid om het bewustzijn te verhogen. Tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld zullen hele groepen zielen worden geoogst indien deze erin kunnen slagen zich af te stemmen op de genade van de huidige tijd en zo hun bewustzijnsvibratie opvoeren; want de sleutel tot succes op het moment van Oogsten is vibratie. Ieders individuele bewustzijn (dat een integraal onderdeel uitmaakt van de vibratie van onze planeet) moet een minimaal niveau bereikt hebben om klaar te staan voor promotie naar de Nieuwe Wereld.

Er bestaan vele legenden over ‘het Laatste Oordeel’, het moment waarop over de bestemming van de mensheid wordt beslist. In al die legenden ligt een belangrijke waarheid besloten. Bepaalde aanhangers van religieuze groeperingen hebben echter in het verleden door hun grillige verbeeldingskracht ervoor gezorgd dat het zo eenvoudige en logische feit van karmische reiniging en verzoening op een totaal verkeerde wijze is uitgelegd in de vorm van een nogal verwrongen en merkwaardig beeld van ‘eeuwigdurende verdoemenis’. Het is een volmaakt onderdeel van het Goddelijk Plan dat door kosmische krachten, cycli, ideologieën, maatschappijen en beschavingen eindigen, wanneer het tijdstip daar is. Deze gebeurtenissen vinden plaats om ruimte te maken voor iets dat beter is en dat ook geschikt zal blijken en niet beperkend voor het ontwakende bewustzijn en het zich verheffende leven.

Het Laatste Oordeel volgens de Heilige Schriften is een gemakkelijk herkenbare vergelijking voor een hoogstnoodzakelijke scheiding der zielen, waarbij diegenen, die zich niet genoeg ontwikkeld hebben om met de rest mee te gaan, worden uitgesloten van de al maar verder ontwikkelende levensstroom. Wat betreft deze naderbij komende Dag des Oordeels zal een goddelijke verordening ervoor zorgdragen, dat deze onontwikkelde zielen hun evolutie kunnen vervolgen op een andere planeet, waar de voorwaarden geschikter zijn voor hun specifieke behoeften en beter toegesneden zijn op hun niveau van ontwikkeling. 

Nu we de ‘Dag waarop de Rekening wordt opgemaakt’ naderen, waarbij de ‘Laatste Kronieken’ openbaar zullen worden gemaakt, zullen al diegenen die er niet in geslaagd zijn de spirituele kansen die hen in al hun vorige levens zijn aangereikt, ten volle te benutten, geen mogelijkheid meer krijgen opnieuw te incarneren op Aarde, waar zich een veel geavanceerder levensvorm gaat ontwikkelen. 
Dit betekent echter zeker niet dat de ziel ten onder gaat of eeuwigdurend wordt ‘verdoemd’, hoewel het wel een aanzienlijke maar niet vooraf te calculeren vertraging van zijn ontwikkeling betekent. Natuurlijk is zo’n vertraging onweerlegbaar ingrijpend. Toch kent de universele Wet van Vergoeding geen vooringenomen clementie en kan daarom geen speciale sympathie opbrengen voor diegenen die het niet halen. Zulke onontwikkelde zielen laten duidelijk zien behoefte te hebben aan meer ervaringen op het slagveld van het leven op het fysieke vlak. En deze ervaringen zullen hen bij wet worden aangereikt, zelfs als dit ontelbare extra levens zal gaan vergen, waarvan heel veel extra lijden met zich mee zal brengen. Omgekeerd zullen al diegenen die er wel in slagen te voldoen aan de hogere eisen van de nu ophanden zijnde Oogsttijd, worden bevrijd van het rad van geboorte en wedergeboorte. Bovendien zullen zij ook totaal bevrijd zijn van de verplichting om ooit nog te incarneren in één van de gevallen werelden, op welke planeet dan ook. 

Wat betreft deze cyclische spirituele mogelijkheid die zich nu aandient, kunnen we dus drie groepen onderscheiden: 

- Diegenen die er niet in zijn geslaagd om gedurende vele levens hun lessen te leren op het fysieke vlak, zullen genoodzaakt worden de Aarde te verlaten om later op een andere fysieke wereld te incarneren, zodat zij opnieuw kunnen leren met behulp van de unieke ervaringen en mogelijkheden die alleen te vinden zijn in de derde dimensie.

- Diegenen die genoeg hebben geleerd en de tests van de school die de fysieke dimensie heet, goed hebben doorstaan, worden bevorderd naar het volgende klaslokaal des levens van de vierde of vijfde dimensie, alwaar zij verdergaan met een hogere leerstof. We moeten wel begrijpen dat zo’n promotie geen Bevrijding of volmaakte Verlichting betekent en de ziel die is bevorderd zal ergens in de toekomst in een of ander stadium bij karmische wet worden gedwongen door middel van reïncarnatie terug te keren naar het fysieke vlak om opnieuw dat ene Doel van iedere nog niet verlichte menselijk wezen te bereiken: transfiguratie, ofwel ultieme Verlossing uit de materie (inclusief de meer subtiele materies van de 4e en 5e dimensies). Daarom is promotie naar de 4e en 5e dimensie slechts een tijdelijke promotie naar de meer subtiele sferen van het dualistische bestaan en dito ervaringen. Men zou dit ook wel de ‘mindere oogst’ kunnen noemen. 

- Diegenen die het Pad van Terugkeer* ontdekt hebben en bewandelen en die daarom geschikt zijn om te worden verheven naar de zesde dimensie - het ‘Lichaam van Christus’. Deze laatste groep zal de Totale Verlossing ten deel vallen: Bevrijding van alle lagere gevallen werelden. Zij keren terug naar het oorspronkelijke goddelijke Koninkrijk. Dit is de ware Oogst die de belangrijkste zorg was van alle Avatars door de hele menselijke geschiedenis heen.

* Een opheldering over het Pad van Terugkeer en de vereisten daartoe - nauwelijks bekende maar belangrijke esoterische informatie - is bij onze groep verkrijgbaar voor alle oprechte en intelligente zoekers. (Zie informatie aan het eind van dit boek).

***
 
De meeste Christenen realiseren zich vandaag de dag niet helemaal dat een belangrijk deel van de grote missie van Jezus tweeduizend jaar geleden bestond uit een poging de mensheid voor te bereiden op deze tijd van ongekende transformaties en spirituele mogelijkheden. De missie van Jezus had tot doel zoveel mogelijk zielen te verlossen van onvermijdelijk uitstel en lijden en de Christus van het Vissentijdperk sprak daarom tot zijn discipelen: “Trek heel de wereld door om aan elk schepsel de goede boodschap te verkondigen. Wie tot geloof komt en gedoopt wordt, zal gered worden, maar wie niet tot geloof komt, zal veroordeeld worden”- [Marcus 16: 15-16]. 

Want de doop en soortgelijke rituelen in andere religies kunnen worden beschouwd als teken van iemands toewijding om zijn leven in dienst van het Goddelijke Plan en van de mensheid te stellen. Hij die de waarheid van de universele wetten begrijpt en dientengevolge in staat is zijn lagere zelf resoluut aan de kant te zetten om daardoor verder en omhoog te kunnen kijken in de juiste richting, zal het zeker redden om aan de ‘verdoemenis’ te ontkomen bij het naderende Laatste Oordeel. Het woord ‘verdoemenis’ duidt alleen maar de afwijzing aan om verder deel te mogen nemen aan de huidige levensstroom, die op het punt staat naar een hoger plan te worden getild, waardoor zo iemand wordt teruggeworpen naar de voorafgaande levensvorm. Een werkelijke verdoemenis, zeker in de ogen van diegenen die er de voorkeur aan geven zich spiritueel verder te ontwikkelen en de luister en pracht van een nieuw menselijk bewustzijn en een nieuwe wereld willen aanschouwen.

Na de Grote Schifting (Jezus noemde deze periode het “Moment waarop het Kaf van het Koren  wordt gescheiden”, in de Koran bekend als “Qiyamat”, de periode die onmiddellijk voorafgaat aan het nieuwe tijdperk dat in de Maya voorspellingen “Het Gouden Tijdperk” genoemd wordt) zullen de omstandigheden in de wereld speciaal worden aangepast aan de snelle vooruitgang van de meer geavanceerde zielen. Deze omstandigheden zullen totaal ongeschikt worden voor hen die zich op een veel lager niveau van evolutie bevinden. De toekomstige intenser en krachtiger trillingen van de energie op de planeet zullen de onvoldoende ontwikkelde mens niet op een hoger plan kunnen brengen. Integendeel: deze trillingen stimuleren en versterken slechts zijn lagere emoties. Er bestaat voor hem of haar geen voordeel om op Aarde te blijven; hij zou bovendien slechts moeilijkheden veroorzaken bij de vooruitgang van de meer ontwikkelde zielen. De Nieuwe Wereld staat al klaar en wacht het moment af om de mensheid toe te laten in zijn hoger vibrerend levensveld. Diegenen echter die er niet in geslaagd zijn alle belangrijke lessen te leren tijdens vele incarnaties, kunnen niet verder omdat de vibraties niet op elkaar zijn afgestemd. Dit is de fundamentele wet opgelegd door het naderende Laatste Oordeel.

***

De Schapen en de Bokken

Uit “Het Aquarius Evangelie
Van Jezus de Christus”

33. Wees op elk moment, des daags of des nachts, gereed, omdat de Heer zal komen als gij Hem niet verwacht.

34. Voorwaar, wanneer Hij zal komen met al Zijn lichtboodschappers, zal het boek des levens en zal het boek der herinneringen, geopend worden - de boeken, waarin de gedachten, en woorden en daden, neergeschreven zijn.

35. En iedereen kan de verslagen lezen, die hij voor zichzelf geschreven heeft, en hij zal zijn lot weten, voordat de rechter zal spreken, en dit zal de tijd van het oordeel zijn.

36. In overeenstemming met hun verslagen, zullen de mensen hun eigen plaats vinden.

37. De rechter is gerechtigheid, de koning van de gehele aarde, en hij zal de menigten scheiden, zoals de schaapherder de schapen van de bokken scheidt.

38. De schapen zullen hun plaatsen aan de rechterzijde vinden, de bokken aan de linkerzijde, en ieder mens zal zijn eigen plaats weten.

39. En dan zal de rechter tot hen, die aan zijn rechterzijde staan, zeggen: Gij gezegenden van de Vader-God, kom binnen in uw erfdeel, dat reeds voor u bereid was vanaf de tijden van oudsher.

40. Gij bent de dienaren geweest van het ras; en ik was hongerig en gij gaf mij brood; ik was dorstig en gij gaf mij te drinken; ik was naakt en gij gaf mij kleding;

41. Ik was ziek, gij verzorgde mij; en ik was in de gevangenis en gij kwam met opbeurende woorden tot mij; ik was een vreemdeling en in uw woning vond ik een tehuis.

42. Dan zal de rechtvaardige zeggen: Wanneer zag ik u hongerig, dorstig, ziek, gevangen of een vreemdeling aan onze poorten en heb ik u verzorgd?

43. En dan zal de rechter zeggen: Gij hebt de mensenkinderen gediend, en wat gij ook voor dezen gedaan hebt, dat hebt gij mij gedaan.

44. De rechter zal tegen die aan zijn linkerzijde staan, zeggen: Ga heen van mij, gij hebt de mensenkinderen niet gediend.

45. Ik was hongerig, en gij gaf mij niets te eten; ik was dorstig en gij gaf mij niets te drinken; ik was een vreemdeling en gij joeg mij van uw deur weg. Ik was in de gevangenis en was ziek, en gij zorgde niet voor mij.

46. Dan zullen dezen zeggen: Wanneer hebben wij verzuimd voor u te zorgen? Wanneer zagen wij u hongerig, dorstig, ziek, een vreemdeling of in de gevangenis, en hebben u niet verzorgd?

47. En dan zal de rechter zeggen: Uw leven was vol van uzelf; gij diende uw zelf en niet uw naaste, en toen gij een van uw naasten veronachtzaamde, veronachtzaamde en verwaarloosde gij mij.

48. Dan zal de rechtvaardige het koninkrijk en de macht ontvangen en de onrechtvaardigen  zullen heengaan om hun schulden te betalen, om te lijden, alles wat de mensen door hun handen geleden hebben. 

49 Zij die oren hebben om te horen en harten om te verstaan, zullen deze gelijkenissen begrijpen.

***

Voorbeelden van Momenten waarop in het verleden werd geoogst, kan men vinden in de esoterische geschiedenis. De grote catastrofe die Atlantis vele duizenden jaren geleden vernietigde was een werkelijke Dag des Oordeels van een soortgelijke, maar toch mindere orde dan die welke nu op ons afkomt en die, net zoals in de eindtijd van Atlantis, alle zielen die niet gekwalificeerd zijn om met de overblijvenden verder op te trekken, zal tegen houden. Waarschijnlijk waren in die Atlantische tijden, net als nu, vele of wellicht zelfs de meeste mensen niet bij machte om geloof te hechten aan of acht te slaan op de waarschuwingssignalen, op de profeten of hun voorspellingen. Vandaag de dag echter kunnen al diegenen die de zaken objectief kunnen beschouwen met behulp van een beetje weldenkendheid en onderzoek, duidelijk waarnemen wat er gaat gebeuren.

Voor alle mensen met een goed onderscheidingsvermogen is het overduidelijk, dat diegenen die vasthouden aan oude en in onbruik geraakte leefwijzen door hun materialisme, niet zijn voorbereid om zij aan zij op te trekken met de meer spiritueel georiënteerde bevolking in de Nieuwe Wereld. We zien dan ook hoe cruciaal het is om nu oprecht en volledig datgene te accepteren wat nieuw, relevant en juist is, want het Moment van Oogsten is nabij. Alleen maar interesse hebben in de eeuwige waarheid is absoluut niet meer voldoende. Een vluchtige nieuwsgierigheid heeft nog nooit iemands vibratie kunnen verhogen en zal ook nooit uit zichzelf een positief resultaat opleveren wanneer het Moment van Oogsten aanbreekt. Alleen en uitsluitend door iemands demonstratie van liefde wordt dat bewustzijn positief beïnvloed. Om die reden is een actieve en altruïstische houding vereist. En niet slechts een passieve instemming.

Voorbereiding en Reiniging dringend noodzakelijk

Zouden wij in staat zijn vanuit de ruimte op helderziende wijze naar onze aarde te kunnen kijken, dan zouden wij de psychisch emotionele aura van de planeet zien als een donkere bol van borrelende damp, mist en rook. Met ontzetting zouden we staan te kijken naar deze grote donkere wolk van ijle materie, een wolk waarvan zal blijken dat hij zo dicht en dik is dat hij niet alleen vrijwel ondoordringbaar lijkt, maar ook wijst op ongunstige levenscondities. Condities die er toe hebben geleid dat alles zo onzuiver en zo vervormd is geraakt. Het wordt daarom duidelijk dat er een dringende behoefte bestaat aan verandering en wereldwijde schoonmaak. En dus een voorbereiding voor allen die op Aarde de naderende reinigingsstorm voelen aankomen en meer in het bijzonder voor hen die daar een positieve wending aan willen geven. 

De komende jaren wordt een periode van opschuddingen op wereldwijde schaal. Het alleen maar bieden van troost bij emotioneel of psychisch lijden en in het slechts tijdelijk verhelpen van de groeiende en zichtbaar wordende kwalen van een innerlijk spiritueel zieke wereld, kan in deze uitzonderlijke tijden niet bepaald als doeltreffende arbeid worden gekwalificeerd. Het oplappen van de snel toenemende wonden van de mensheid, hoe nodig en nobel dit ook moge zijn, wordt straks een buitengewoon ontmoedigende taak voor de humanisten. Want weldra zullen er niet eens meer voldoende pleisters en verband over zijn, of zelfs maar verpleegkundigen om ze aan te brengen!

Vele heelmeesters hebben het idee dat zij algehele bijstand verlenen doordat zij direct resultaat zien van hun geneeswijzen. In bijna alle gevallen zal bij nader onderzoek echter blijken dat dit maar ten dele waar is. Want wanneer de mensen eenmaal genezen zijn van de symptomen van hun kwaal, hetzij fysiek, emotioneel of psychisch, zijn de meeste patiënten weer tevreden en vaak vallen ze dan terug in het oude levenspatroon. Zij gaan gemakshalve voorbij aan de onderliggende oorzaken van hun ziekte. Als zij echter de aard van hun aandoening zou onderzoeken en begrijpen, dan zouden de werkelijke redenen van hun problemen aantonen dat ze hun leven een nieuwe richting  moeten geven. Op die manier wordt ruimte geboden om verder te gaan en tegelijkertijd voor henzelf permanente genezing tot stand te brengen.

De meerderheid zoekt alleen genezing voor zichzelf, dat wil zeggen met het nodige eigenbelang. Dergelijke persoonlijke motieven zullen de vibratie van hun bewustzijn bepaald niet doen toenemen, integendeel. Wel is het zo dat sommige medische behandelingen de patiënten inderdaad zodanig kunnen bevrijden, dat hun spirituele zoektocht en dienstverlening zich dan ongehinderd kan gaan voltrekken. Zouden we er echter niet in slagen de belangrijkste oorzaken van ziek zijn te begrijpen, anders dan het weer terugbrengen van persoonlijk welbevinden, dan zal in het licht van de komende gebeurtenissen, spiritueel bezien, zo’n behandeling zonder enige blijvende waarde blijken. Wordt er tijdens de geneeskundige behandeling voorbijgegaan aan een totaaloplossing, als de dieperliggende oorzaak niet wordt herkend en behandeld en heropvoeding uitblijft, dan zullen de tijdelijk behandelde symptomen van de ziekte zich in een of andere vorm weer optreden. Want echte genezing zetelt noodzakelijkerwijze in een juist begrip voor de oorzaak van de ziekte. 

Ziekte voor de mens betekent niet zoiets als die te moeten uitroeien! Ziekte is het gevolg van iets dat daaraan voorafging, het heeft een oorzaak. Ziekte draagt een belangrijke les aan voor haar schepper. Een les die niet wordt begrepen zo lang iemands gedrag de zelf gecreëerde aandoening tegenwerkt, zo lang iemand alleen maar tracht de ziekte te verdelgen. Slechts door de oorzaak van het probleem  te behandelen door de les daarvan te leren begrijpen, zullen de symptomen van de ziekte uiteindelijk vanzelf verdwijnen om nooit meer te verschijnen. Dit is ware en duurzame genezing.

De huidige snelle toename van nieuwe geneeskundige technieken die zich voordoet bij het begin van het Aquarius tijdperk zullen mensen over het algemeen ertoe aanzetten zich op zichzelf te fixeren en zullen er meestal toe bijdragen om het vuur van verlangen bij de patiënt en de trots bij de heelmeester aan te wakkeren. Hierdoor zullen velen worden afgeleid van de echte en serieuze vraagstukken die betrekking hebben op de huidige periode. Want ware en duurzame genezing is innerlijke, spirituele genezing. Dit is wat de mensheid werkelijk dringend nodig heeft, met als preventief medicijn de spirituele kennis die betrekking heeft op de tegenwoordige tijd. Alleen zulke passende maatregelen zullen echt kunnen bijdragen aan de dringend noodzakelijk veranderingen, aan de voorbereiding en reiniging van een menselijk ras dat zich aan de rand van zelfvernietiging heeft gebracht door zijn alles overheersende onwetendheid.

In deze kritieke tijd is praktisch onderscheidingsvermogen geboden; dit zal ons leiden naar genezing door dienstbaarheid. De grootste hulp die men momenteel in het algemeen op Aarde aan anderen of aan zichzelf kan schenken, is de planetaire vibratie helpen te laten stijgen. Dit kan worden bereikt door waarlijk edelmoedige gedachten en door onzelfzuchtig en liefdevol te handelen. Naarmate een genezer zijn bewustzijn opvoert en uitbreidt om het grotere levensdoel en hogere levenswetten te kunnen omvatten, zullen zijn verlangens naar tastbare resultaten in de materiële wereld wegvallen, want hij wordt zich meer bewust van de diepere niveaus waarop zijn behandelingen doordringen. Door een waarachtig spiritueel inzicht wordt zo’n persoon zich ervan bewust van zijn bijdrage voor de veel belangrijkere behoeftes van de ziel, met name op de mentale niveaus van de menselijke geest, zonder onnodig belang te hechten aan onmiddellijke of fysieke resultaten. Liefde is vanzelfsprekend de grootste heler hoewel haar effecten soms niet altijd op het fysieke vlak meteen zichtbaar zijn.

De meest krachtige katalysator voor opvoeding, reiniging, alomvattende heling en spirituele vooruitgang in deze tijd voorafgaand aan de geboorte van de Nieuwe Wereld, is te vinden in een positieve en doelbewuste samenwerking van mensen. Onder de spirituele Wet voor Relaties komen de lessen van het leven heel spoedig te voorschijn. Relaties vormen de spiegels waarin wij onszelf ontdekken. Vanwege de intensiteit van deze periode echter zouden wij er allemaal goed aan doen serieuze pogingen te ondernemen om snel onevenwichtige of ongezonde verhoudingen te herstellen. Wanneer herstel echter onmogelijk blijkt, dan is het beter ons van de ander los te maken. Want alle gehechtheid en spanningen binnen zulke relaties zullen dan alleen nog maar méér pijn opleveren in deze snel veranderende tijden. Afhankelijk van de zuiverheid van iemands motieven en zijn instelling voor behulpzaamheid, wordt het mogelijk om de huidige spirituele kansen met enig succes te benutten. De zegeningen van het Aquarius tijdperk zullen het beste worden aangetrokken binnen een waardevolle en liefhebbende verstandhouding met anderen.

“ Iedereen tot wie ik spreek,draagt binnenin hem het Goddelijk vuur; maar het is gedoofd en ligt verborgen. De wil is getoomd door de begeerte van het vlees en kan daarom niet de ethers van dit vuur laten vibreren tot het tot een lichtend schijnsel wordt. Kijk daarom naar jouw ziel en zie, is het licht binnen in jou niet net zo donker als de nacht? Geen andere adem dan de Heilige Adem kan jouw levensvonk doen aanwakkeren tot een levend vuur en die laten schijnen. De Heilige Adem kan de ethers van het vuur alleen sneller doen vibreren in harten die puur en vol liefde zijn. Luister daarom goed, maak jouw hart rein; laat de Heilige Adem binnen en dan zullen jullie lichamen vol van licht gaan stralen en als een stad die boven op een heuvel staat, zal jouw licht tot heel ver weg zichtbaar worden en op die manier het pad voor anderen kunnen verlichten.” - Jezus

Reinig en bereid je voor! Zo luidt de roep van de Nieuwe Geest die je overal kunt horen als je oren hebt om te horen. De aanstaande en noodzakelijke reiniging van de Aarde en al het daarop aanwezige leven, kan als moeilijk of als minder moeilijk worden ondervonden afhankelijk van hoever iedereen is gevorderd in zijn voorbereiding. Inspanning en tijd besteden aan het dringend noodzakelijke reinigingsproces - waarvan de belangrijkste aspecten de psyche en de emotie zijn - is cruciaal met het oog op de toekomst. Het is uiterst belangrijk om hier meteen mee te beginnen zodat een soepele en positieve overgang mogelijk wordt. Doeltreffende en duurzame reiniging begint met een goed inzicht. Iedereen die onbewust blijft van datgene wat zich vandaag de dag afspeelt, verkeert in een groot nadeel en zal zich in de komende tijd steeds meer gehandicapt voelen naarmate de binnenstromende Aquarius energieën almaar intensiever worden. Alles beweegt momenteel, alles verandert en is in wording. Dit feit moet worden waargenomen en vastgesteld, waarna pas dán de huidige wereldtransformaties goed kunnen worden herkend. Samen met een heldere waarneming, een erkenning en een intelligente acceptatie van de immer breder wordende kloof tussen dat wat nieuw is en dat wat nu snel verouderd raakt.

Het Nieuwe en het Oude

AL WAT NIEUW IS, in filosofie, religie, wetenschappen, spiritualiteit, enzovoort, zal in schril contrast komen te staan met alle oude en achterhaalde normen. Er zal zich op grote schaal een belangrijke tweespalt ontwikkelen. Onverminderd zal de kloof tussen de twee uitersten steeds groter worden en ook duidelijk zichtbaar worden in de fysieke wereld. De verdeeldheid wordt steeds beter herkenbaar voor al die mensen die zich bewust worden van de realiteit en die nu steeds meer actuele aanwijzingen zien van wat ons uiteindelijk te wachten staat. Op de massamedia hoeven we niet te rekenen, die zal over de waarheid van deze tijden niets meedelen want dit doet de zaken geen goed!  Hierdoor zal de serieuze zoeker elders zijn heil moeten zoeken. “Zoek en gij zult vinden; klop en de deur zal geopend worden.” En al heel snel zal de serieuze en doortastende onderzoeker van tegenwoordig ontdekken dat op onze planeet grote en onontkoombare veranderingen in gang gezet zijn en dat we in bijzondere, unieke tijden leven.

De ernst van deze periode en de omvang van de belangrijkste effecten hiervan in de naaste toekomst moet men niet licht overschatten. Er zijn vele aanwijzingen te vinden in diverse teksten, inclusief de gevestigde en bekende geschriften en allemaal verwijzen ze naar de ophanden zijnde ‘Armageddon’ zoals dit in Christelijke termen heet. Ook seculiere en wetenschappelijke denkers komen tot intelligente soortgelijke conclusies, gebaseerd op modern onderzoek en actuele trends over wat er momenteel gaande is in ons zonnestelsel en naar wat mogelijk wereldwijd de gevolgen hiervan kunnen zijn. Zo worden er bijvoorbeeld ongebruikelijke planetaire formaties verwacht in de periode tot het tweede decennium van de 21e eeuw. En vele aanwijzingen zijn door onze wetenschappers nagetrokken omtrent een mogelijke verschuiving van de polen van de planeet tijdens deze periode*. Momenteel treffen we een overvloed aan van dergelijke profetieën en geologische voorspellingen. Deels door de dramatische verwachtingen en deels door de tegenwoordig voelbare, fysiek waarneembare symptomen over de actuele wereldtransformatie. En we merken dat er bij de mens een steeds grotere aandacht komt voor de 
onderlinge verbondenheid van alles en iedereen binnen de hele Schepping (de z.g. holistische gedachte). 

*Bekend is dat dergelijke grote verschuivingen van de Aardas zich eerder in de geschiedenis vele malen hebben voorgedaan.

Voor vele mensen over de hele wereld dagen er nieuwe en hogere waarnemingsniveaus, naarmate voorheen verborgen werkelijkheden geopenbaard worden aan hen die daar nu ontvankelijk voor zijn. Meer dan ooit tevoren zien we momenteel een snelle toename van paranormale uitingen onder de hele bevolking. Iedereen die daar gevoelig voor is, begint profijt te trekken van de heersende Wet van Synchroniciteit en van diverse andere occulte fenomenen die zich spontaan in hun leven voordoen.

Nu de contouren van een nieuwe wereldethiek steeds duidelijker vormen gaat aannemen in het bewustzijn van de ontwakende mensheid, gaan steeds meer mensen inzien dat verdeeldheid vernietigend werkt op ieder denkbaar vlak. Het is een overblijfsel van onwetendheid uit het verleden. Samenwerking en eenheid zijn de doelstellingen en inderdaad zijn ze als eersten vereist in de onmiddellijke toekomst. Tegenstellingen en angst worden te langen leste erkend als schadelijk voor al het leven; en een actieve welwillendheid wordt gezien als de toetssteen die de hele wereld zal transformeren.

De overgang naar het Aquarius tijdperk is momenteel al enige tijd gaande. Nieuwe levensenergie stroomt de planeet binnen en bezielt het wereldbewustzijn en dwingt veranderingen af. Ieder mens zal worden geconfronteerd met een zeer belangrijke keuze. Of ze er nu zin in hebben of niet, of ze het begrijpen of niet, iedereen komt voor een keuze te staan die hun huidige levensloop en hun toekomstige zielsontwikkeling via ontelbare incarnaties ingrijpend zal beïnvloeden. Wij leggen er de nadruk op dat deze keuze pas zal worden bepaald door de manier waarop ieder persoon individueel uiting geeft aan zijn of haar beslissing.  Het ligt in ieders vermogen en bereik om zijn keuze tot uitdrukking te brengen. Een keuze ook die direct de vibratie van zijn bewustzijn zal beïnvloeden. En zo wordt dan ook duidelijk of die persoon ervoor heeft gekozen om mee te gaan met het nieuwe en dat wat vitaal is, of dat hij ervoor heeft gekozen vast te blijven houden aan zijn oude en overbodige bestaanswijze.

***

De mensheid heeft in zijn onwetendheid over de universele wet zelf afscheiding en vernietiging gecreëerd respectievelijk  aangetrokken. Dit zijn krachten van het lagere zelf en omdat de collectieve invloed hiervan zeer schadelijk is, worden zij door veel mensen als kwade krachten beschouwd. Door het snel uitbreidende licht van de nieuwe paradigma’s voor onze Aarde, scharen deze krachten zich tot de oude wereld. Aan hun tirannieke overheersing komt nu snel een einde. Onder de wetten van het Aquarius tijdperk valt al het oude uiteen en zal compleet verdwijnen zodat het Nieuwe ervoor in de plaats kan komen. Degenen die blijven vasthouden aan relaties en gedachtepatronen die behoren bij de oude bewustzijnswereld zullen oude en aftakelende energieën in hun leven aantrekken. En daarom zullen zij zichzelf uitsluiten van de mogelijkheid de Nieuwe Wereld binnen te treden.

Een van de meest belangrijke stelregels voor deze overgangstijd waarschuwt ons dat iedereen die met wat dan ook in conflict is door weerstand, angst, aversie, afhankelijkheid of zelfzucht, zich automatisch plaatst bij het oude in dezelfde mate als dat conflict. Al degenen die de noodzaak niet willen inzien of die niet in staat zijn een ware spirituele en daardoor onzelfzuchtige houding aan te nemen, zullen steeds meer strijd en tweedracht ondervinden in de spannende tijden die voor ons liggen naarmate almaar grotere energiegolven onze planeet overspoelen. Nu de Aarde haar komende en reeds voorspelde bewustzijnssprong maakt, kunnen we ervoor kiezen om ofwel dankbaar gebruik te maken van alle mogelijkheden die het inkomend tij ons biedt en over de golven te surfen of ons door hen te laten overspoelen. Als de materialisten van deze wereld prioriteit blijven stellen aan hun doorgaans elitair en zelfzuchtig model in hun bestaan, zullen ze ongetwijfeld alle reinigingsenergieën van het Aquarius tijdperk als onvoorstelbaar vernietigend ervaren. Want de komende wereldveranderingen zijn er op gericht om datgene te elimineren waar deze mensen de meeste waarde aan hechten.

Terwijl de planetaire trillingen stijgen en nieuwe subtiele maar zeer sterke krachten de onzichtbare sferen van onze fysieke planeet binnenstromen, ontstaat er een nieuwe levensorde die samenhangt met de geboorte van een Nieuw Wereldbewustzijn. Oude gebruiken uit het verleden blijken achterhaald en zullen vanzelf oplossen en worden totaal en radicaal verwijderd van het aardoppervlak. Wij beleven een periode van rigoureuze reiniging en een scheiding der geesten. De poorten van de hemel en van de hel staan wagenwijd open. Iedere mens in de hele wereld moet nu het een of het ander kiezen, want niemand kan twee meesters dienen.

Voor iedereen komt er nu een kritisch moment om een besluit te nemen. De huidige gelegenheid is zo verstrekkend en de noodzaak om beslissend en positief te handelen is zo groot dat wij een uitweg moeten vinden voor deze uitdaging, of we het nu leuk vinden of niet. We worden geconfronteerd met een uiterst belangrijke keuze uit twee mogelijkheden: ofwel een nieuwe weg inslaan voor ons wezen en bestaan met alle bijbehorende consequenties, ofwel deze afwijzen in de vaste overtuiging dat het ons niet betreft, of dat we er niet toe in staat zijn, of dat we onvoldoende toegerust zijn om in ons leven de nodige veranderingen en opofferingen tot stand te brengen.

In de zeer nabije toekomst zal iedereen op de een of andere manier een keuze moeten maken, om zich ofwel te verbinden met de eilanden van Licht dan wel zich te verbinden met de spelonken van de duisternis, want er zullen geen grijze gebieden meer bestaan. Ieder lid van de mensenfamilie zal daarom moeten kiezen tussen liefde of angst, wijsheid of onwetendheid. Wát wij ook zullen kiezen, dit bepaalt de rest van onze dagen hier op Aarde, want ofwel hebben wij ons met alle kracht ingezet voor het Goddelijke Werk en de verheffing van de planeet, zodat wij ons op een wijze manier voorbereiden op datgene wat komen gaat, ofwel hebben wij ons geschaard bij al diegenen die het hele voorstel als oninteressant beschouwen, ongelooflijk, abstract, te veeleisend of niet de moeite waard je daarvoor in te spannen of er tijd in te steken. Het is deze tweede groep die, zonder het te weten en onopzettelijk, onbewust dan wel openlijk, vertragend zal werken op dat wat toch onherroepelijk op ons af zal komen.

Het nieuwe wereldparadigma bezit een dynamische uitdrijvende kracht en zo vormt het de natuurlijke vijand van al dat oud en achterhaald is. Een steeds groter aantal vooruitziende mensen getuigen hiervan. Maar het oude kan het Nieuwe niet tegenhouden, want het Nieuwe is het Goddelijke Plan voor onze Aarde. Daarom, de gedegenereerde krachten van het oude hebben niet de macht om iemand te beïnvloeden die zich afstemt op het Nieuwe. Aldus krijgt iedereen vandaag de dag de prachtige kans én de spirituele verantwoordelijkheid om zijn bewustzijn in deze ‘eind tijden’ naar zijn beste vermogen te verhogen door zichzelf af te stemmen op nieuwe vervangende paradigma’s.

De wet staat vast. Iedereen die in staat is onvoorwaardelijke liefde uit te drukken tijdens de opkomst van het Aquarius tijdperk zal zich automatisch afstemmen op dat wat helder en nieuw is. Iedereen zal merken dat alle voorgaande beperkingen en conflicten zullen oplossen wanneer er spiritueel contact is gevestigd, wanneer een heldere visie en een nieuwe doelstelling in hun leven zullen gaan doorbreken. Op dat moment zullen ze als herboren een nieuw lied zingen en zo zullen ze in blijdschap en dankbaarheid het weergaloze licht zien opgaan van een Nieuwe Dag. 

Innerlijke transformatie - Persoonlijk en van de Planeet

HET WERELDBEWUSTZIJN WORDT TOT DUSVER GROTENDEELS BEPAALD DOOR EMOTIES EN verlangens. De belangrijke lessen die de mensheid nu gaat leren door de onvermijdelijk ondergang van de oude normen maakt duidelijk dat er geen kans op vrede of geluk kan bestaan zonder wijsheid. Daar waar blind sentiment en smeekbedes overheersen, ontbreekt het per definitie aan wijsheid. Geen enkele samenleving gebaseerd op eigenbelang kan ontkomen aan zijn zelfgeschapen leed en uiteindelijke ondergang. Bewijzen zijn er genoeg te vinden in onze geschiedenis: bijvoorbeeld de onvermijdelijke val van grote beschavingen als die van Rome, Griekenland en van Constantinopel. Geen enkele samenleving is ooit uitgesloten van deze universele wet. En dit is nu ook het geval voor de gehele samenleving van onze Aarde in deze tijd van grote transformaties.

Sinds onheugelijke tijden heeft de mensheid een ongezonde en alles overheersende gewoonte om zijn gedachten en gedragingen in hoge mate te laten beïnvloeden - of gewoontegetrouw zelfs helemaal te laten bepalen - door de sociale omgeving en het ‘gezag’. In plaats van als menselijk ras zelfstandig en op creatieve wijze te denken, hebben wij over het algemeen de neiging om mentaal passief te zijn. We gaan mee met de kudde en dit heeft ertoe geleid dat wij heel bereidwillig zijn het algemeen heersende maar desondanks spiritueel achterlijke gedachtegoed binnen ons sociaal bestel te accepteren of op zijn minst daar onbewust aan toe te geven. Gelukkig zien we dat een toenemend aantal mensen deze feiten vandaag de dag gaat (h)erkennen met alle ongewenste culturele uitvloeisels van dien. Het heeft gezorgd voor een belangrijke verschuiving in het menselijk denken, zodat men nu overal aan zoekende is naar de betekenis en dieper inzicht van het leven. Door zich een steeds beter inzicht te verschaffen zullen de intelligente leden van de mensheid in staat zijn te kunnen ontstijgen aan de blinde intensiteit van het gevoelsleven (en aan het onbehoedzaam denken en ageren dat altijd op een onbeheerste emotie volgt) en dit te veredelen met de reden en een groter bewustzijn dat op zijn beurt weer zal gaan bijdragen tot een betere wereld.

Een van de meer algemene innerlijke transformaties die zich zullen gaan voordoen bij de mensheid is een verschuiving van een overheersend emotionele naar een overwegend mentale gesteldheid. Met name zien we dit plaatsvinden bij hen die de potentie hebben om de nieuwe Wereld binnen te treden. Het houdt in principe in dat men vooral een mens wordt die denkt en op die manier zijn gedachten, zijn gevoelens en handelingen onder controle heeft. Een mens die juiste keuzes maakt op grond van intelligent nadenken gevoed door een juist inzicht en daarom ook ethisch en mentaal is gemotiveerd om het totaalplaatje van alle kanten te willen bekijken. Dit maakt een uiterst belangrijk deel uit van de huidige overgangsperiode want het Aquarius tijdperk op Aarde is het tijdperk van de rede en spiritueel inzicht. 

Er zijn ook andere meer directe transformaties voelbaar in de hedendaagse wereld. Nu de mensheid op diverse niveaus tijdens deze periode en in lijn met het Goddelijk Plan op Aarde snel aan het veranderen is, wordt de mens ook steeds gevoeliger voor zijn omgeving. Terwijl planetaire frequenties aldoor stijgen, en op die manier de gevoeligheid van de mens verhogen, maar die tevens leiden tot uitvergroting van gunstige en ongunstige vibraties over de hele wereld, ontdekt een groot aantal mensen dat ze steeds meer worden beïnvloed door de hen omringende innerlijke en uitwendige mentale en emotionele omstandigheden (dat wil zeggen, door subtiele energieën). Bijgevolg zullen zij negatieve psyche-emotionele stemmingen, angsten, stress, bezorgdheid, enzovoort steeds intensiever ervaren, wat op hun beurt het evenwicht van de organische processen in het lichaam kan verstoren en zo aanzienlijk kan bijdrage tot verzwakking, degeneratie en ziektes. Natuurlijk hoeft dit niet zo te zijn, want iedereen kan nu kiezen voor zijn eigen onmiddellijke toekomst.

Door een volledige (holistische) zienswijze op onze wereld - waardoor men zich verbonden weet met al het leven als een onverbrekelijk deel van zichzelf - is men in staat om zijn plaats en verantwoordelijkheid als wereldburger te (her)waarderen en zo’n heilzame houding maakt iemand ontvankelijk voor de nieuwe en vitale energieën die de planeet overspoelen. De persoon die deze beschermende, leven schenkende en spirituele energieën naar zich toetrekt, kiest ervoor om het gezicht in de juiste richting te wenden. Deze persoon zal dan worden geassisteerd om de ontluisterende en verwoestende gebeurtenissen die samen zullen vallen met de geboorte van de Nieuwe Wereld te ontlopen. Terwijl hij tegelijkertijd een bijdrage levert aan de succesvolle promotie en integratie van de voortgaande positieve veranderingen. 

Zo langzamerhand realiseert men zich overal dat het nodig is inzicht te verwerven over de huidige crisissituatie en dat men zijn leven daarop moet inrichten. We gaan ook steeds meer aanvaarden dat wij onszelf alleen kunnen helen door opbouwende, goedaardige gedachten. Op die manier kunnen wij ons verheffen boven de dichte en verzwakkende gedachtewolken die wij al sinds onheugelijke tijden hebben gecultiveerd. Deze psyche-emotionele smog, voortdurend gevoed door onwetendheid, zelfzucht en negativisme van de mensheid, is over de hele wereld verantwoordelijk voor buitensporige ziektes en een onnatuurlijk korte levensduur*. En deze disharmonieuze psychische omgeving verhindert in ernstige mate het welzijn en de natuurlijke ontwikkeling van al het leven in zijn schadelijke invloedssfeer.

*Een schone psychische atmosfeer zou de mensheid een gemiddelde levensduur van 500 jaar of meer opleveren met een daaraan gekoppelde verbetering van de kwaliteit van dat leven. In oude geschriften wordt verhaald over een ongelooflijke levensduur van ca 700+ jaar in een tijd dat de planeet een stuk gezonder was.

Een bedwelmende mist van subtiele materie hangt  als een benauwend doodskleed over onze planeet. Het verstikt, onderwerpt en vermorzelt de menselijke geest. Wij zullen echt snel onze neiging tot spirituele zelfmoord moeten veranderen, willen wij vandaag de dag kunnen uitstijgen boven de onheilspellende wereldschaduw die wij al zo lang gekoesterd hebben. We zullen moeten erkennen dat wij ons allemaal bezondigen aan collectieve overtredingen op de Parel van het Zonnestelsel, zodat wij zelf een aanzet kunnen geven tot een doeltreffende genezing van de planeet van de opgelopen schade door onze uitbuiting. Wij zullen moeten veranderen of we worden geruïneerd door de zeer reële en droeve gevolgen hiervan.

Het is eenvoudigweg niet voldoende om alleen maar geïnformeerd te zijn over de Aquarius overgang. De huidige noodsituatie vereist dat wij ons actief zullen moeten gaan inzetten met het intelligent omzetten van oude, schadelijke en onacceptabele energieën in nieuwe, goedaardige en vitale gedachtestromen. Het denken is sinds mensenheugenis het meest krachtige instrument gebleken van de mensheid. Het heeft gelijke macht om te kunnen scheppen en om te vernietigen. Het is een voldongen feit dat lijden het gevolg is van onharmonieuze gedachten, terwijl alle blijdschap, vrede en harmonie voortkomen uit denkpatronen die zich afgestemd hebben op de universele wetten.

Gecontroleerde verbeelding is een sterke scheppingskracht, want iedere gedachte die aan ons brein ontspringt wordt een levende semi-intelligente entiteit (soms elementaal genoemd) aan de andere kant van de sluier tussen de 3e en de daaropvolgende dimensie en die de mensheid ten goede of ten kwade kan beïnvloeden. Alle zogenaamde slechte handelingen, of het nu zondige gedachten of negatieve emoties zijn, manifesteren zichzelf steevast in de vorm van vibraties in de meer dichtere substanties van de subtiele sferen, terwijl goede en onzelfzuchtige gedachten of emoties hogere soorten substanties tot vibreren aanzetten. Omdat verfijnde materie sneller tot een ontvankelijke activiteit wordt aangezet dan dichte materie wordt het duidelijk dat wanneer een gegeven hoeveelheid kracht wordt omgezet in goede gedachten of gevoelens, dit een aanzienlijk groter resultaat geeft dan dezelfde hoeveelheid energie die geprojecteerd is in dichtere materie. In waardes uitgedrukt kan men zeggen dat één onzelfzuchtige, liefdevolle gedachte, honderd negatieve gedachten overtreft. 

Het zal de komende jaren voor iedereen bijzonder nuttig blijken als men zou willen inzien dat, wanneer er in de menselijke aura geen substantie (vibratie) voorkomt die tot reacties kan leiden, zo’n persoon op geen enkele wijze meer kan worden aangetast of beïnvloed door negatieve gedachtestromen. Een hart en geest die rein zijn vormen de beste bescherming tegen schadelijke aanvallen van gedachtes en gevoelens. De mensheid kan zelfs een stap verder zetten dan alleen stil te staan bij zelfbescherming, want Liefde is naast de grootste beschermer ook een weldoener in het hele universum. Als de mensheid eenmaal voorzien zou zijn van spiritueel inzicht, zou zij eindelijk eens kunnen beginnen met haar natuurlijk vermogen om gedachtekracht te activeren tot heil en verheffing van al het leven.

Wanneer we terugblikken in de esoterische geschiedenis kunnen we zien dat in het verleden vele beschavingen elders in de Kosmos kans zagen zichzelf te vernietigen samen met hun hele planeet. Zoiets is de onvermijdelijke uitkomst als een wereld geheel en al is verzadigd met negativisme. Maar moeder Aarde zal niet zomaar imploderen en  desintegreren! Dit wordt niet toegestaan. Want onze planeet is een essentieel orgaan binnen het lichaam van het Zonnestelsel en ook een uiterst belangrijke bron van onmisbare kennis en informatie voor vele andere levensvormen in de melkweg. Belangrijke gegevens liggen gecodeerd in het mineralen-, planten-, dieren- en mensenrijk op Aarde. En juist ook om deels toegang te krijgen tot deze informatie wordt de mensheid bezocht door een toenemend aantal buitenaardse, die zich bezig houden met ontvoeringen en in het  algemeen buitenaardse bemoeiing en geëxperimenteer op de planeet. Voorts is het zo dat, nu de mensheid duidelijk heeft aangetoond absoluut niet in staat te zijn de wereld of zichzelf te redden, er andere meer ontwikkelde wezens van allerlei herkomst in actie zijn gekomen om ons te redden uit deze vernietigende neergang. Want de Aarde moet worden geheeld en verlost voordat de Nieuwe Wereld geboren kan worden.

Armageddon is nabij, maar dit betekent niet het einde van de wereld. Vele mensen leggen dit verkeerd uit. Integendeel, het duidt op de geboorte van een nieuw begin. Om precies te zijn, het woord Armageddon duidt op een laatste en beslissende strijd tussen goede en kwade krachten. Een heel passende beschrijving voor deze tijden. In de verre toekomst zal onze planeet nog lange tijdperken van ontwikkeling moeten doormaken. Om nu te waarborgen dat ongunstige omstandigheden zich niet ontwikkelen tot het punt waarbij geen terugkeer meer mogelijk zou zijn (niet ondenkbeeldig overigens als de mensheid aan zijn lot zou worden overgelaten!), zijn de Krachten van het Licht die altijd heersen over duister en onwetendheid al enige tijd in de subtiele sferen van onze planeet aanwezig om te reinigen en zo het evenwicht en de vrede te herstellen. De mensheid zal spoedig kunnen terugkeren naar een betrekkelijk Hof van Eden zoals de Aarde eens was, maar dat verloren was gegaan door de onwetendheid en het onverstandig gebruik van de vrije wil; door bedrieglijke keuzes te maken voor hebzucht en zelfzucht i.p.v. liefdadigheid en liefde.

Als we onze blik weer richten op het heden, dan wordt duidelijk dat er veel tweedracht en spanning heersen in de wereld van vandaag. Zoals eerder gezegd, beïnvloedt onze omgeving onvermijdelijk ons bewustzijn, met name diegenen die daarvoor gevoelig zijn. Als de spanning stijgt binnen de menselijke geest en zijn emoties, raakt zijn subtiele energieveld “ontstoken” en dit kan leiden tot beschadiging van zijn aura, met als gevolg dat het bewustzijn van anderen om hem heen nadelig wordt beïnvloed. Om voor de hand liggende redenen zien we dat met name in steden en andere dichtbevolkte gebieden de aura’s snel besmet raken. Daar komt nog bij dat, naarmate de hele mensheid in lijn met de voortgaande veranderingen steeds gevoeliger wordt, de giftige uitstoot van elektromagnetische frequenties (EMF), luchtvervuiling en geluidsoverlast, maar ook onnatuurlijke en verderfelijke substanties als chemische toevoegingen aan voedsel enzovoort, voor de behoudende meerderheid zullen leiden tot steeds grotere tegenspoed.

Een fundamentele begripsvorming over het innerlijke bestaanswezen van de mens is echt nodig om de onvermijdelijke transformaties te accepteren die nu al iedereen op verschillende niveaus beïnvloeden. Het etherlichaam (het subtiele energielichaam) dat voor een gedeelte de menselijke aura omvat, is een ontvanger (en zender) van trillingskrachten en energieën en is onafscheidelijk verbonden met de etherische chakras (energiecentra) waardoorheen de nieuwe Aquarius frequenties stromen, afkomstig uit de hogere sferen. Iedere chakra op zijn beurt is weer direct verbonden met een endocriene klier en met bepaalde zenuwknopen in het fysieke lichaam. Vanwege hun directe verwantschap met de chakras ondergaan hierdoor de endocriene- en zenuwstelsels van de mensheid radicale veranderingen: een transmutatie proces. Door intensivering van subtiele energieën op Aarde, zowel van buiten als van binnen, wordt het noodzakelijk een compleet nieuw “netwerk” van fysieke en subtiele zenuwsystemen op te bouwen. Bovendien worden de klieren en organen in het lichaam aangepast en verbeterd zodat ook zij de toegenomen vibraties kunnen verdragen die voortdurend de planeet binnenstromen ter voorbereiding op de Grote Verschuiving. Op dat moment zal de mensheid grondig zijn vernieuwd op cellulair, atomair, subatomair en etherisch niveau.

Binnen de menselijke bewustzijnsvoertuigen (ingebed in vele lagen subtiele energie van onze aura), liggen grote hoeveelheden biologische informatie opgeslagen die door de huidige hogere frequenties worden gestimuleerd en losgemaakt. De nieuwe energieën activeren ook voorheen slapende gebieden in de hersenen (inclusief de pijnappelklier en de hypofyse - het hersenaanhangsel) aangezien ze op het zelfde moment de chromosomen en de DNA/RNA in iedere cel beïnvloeden. Als gevolg daarvan zien we dat latente intuïtieve vermogens worden opgewekt en verschillende subtiele stimulansen worden geactiveerd en bij velen zullen er daardoor paranormale vermogens worden opgewekt.  

Naarmate de planetaire verschuivingen hun loop vervolgen, zullen op wisselende tijden bepaalde niveaus van het menselijk gestel eerder worden beïnvloed dan andere. Vele symptomen van de huidige voortgaande veranderingen van de mensheid worden merkbaar, zoals angst, geïrriteerdheid, spanning, nervositeit, rusteloosheid, depressie, verwarring, zorgen, vergeetachtigheid, slapeloosheid, vooruitziende ervaringen, verschillende bewustzijnsveranderingen, heldere dromen en een onverwacht en oncontroleerbaar afreageren dat zich bijvoorbeeld uit in bezorgdheid, lachen, vrolijkheid, enzovoort. Fysieke symptomen kunnen bestaan uit: hoofdpijn, pijnlijke spieren en/of gewrichten, stoornissen van de spijsvertering, verlies van de eetlust, vermoeidheid, maagpijn, hartkloppingen, spierkrampen, allergieën, etc. Soms komt het voor dat de menselijke voertuigen onregelmatige energie verbruiken met onregelmatige tussenposen en in onregelmatige hoeveelheden, waardoor deze balanceren tussen hyperactiviteit en ongewone luiheid. Soms krijgt het fysiek lichaam behoefte aan bepaalde voedingsstoffen waar het eerder niet om gevraagd had. Zo hebben veel mensen nu een behoefte aan lichte, onbewerkte, rauwe en meer waardevolle voedingsstoffen.

Positieve gedachten en gezonde emoties hebben een gunstige invloed op zowel de subtiele als fysieke lichamen van de mens en zij verbeteren het vermogen om levenskracht en andere heilzame energieën om te zetten. Het endocriene systeem is verantwoordelijk voor de afscheiding van hormonen en andere substanties in de bloedbaan en zo’n natuurlijke activiteit neemt toe naarmate we in ons leven met meer emotionele veranderingen worden geconfronteerd. Een leven dat tegenwoordig steeds intenser wordt. Onze innerlijke biologische farmaceutische processen worden gestimuleerd als gevolg van de unieke gebeurtenissen die wij doormaken en door de daaropvolgende keuzes die een ieder maakt. Bijvoorbeeld, boosheid leidt tot de aanmaak van adrenaline, terwijl bij blijdschap endorfine wordt afgescheiden. Er zal blijken dat iemands positieve of negatieve response op de nieuwe energieën die binnentreden, die vanuit ieders individuele bewustzijn bij iedereen op een unieke wijze tot uitdrukking komt, subtiele en fysieke reacties oproepen die op alle niveaus van zijn gestel dienaangaande gunstige of ongunstige effecten teweeg zullen brengen.

Omdat de fysieke, etherische, emotionele, mentale en nog hogere voertuigen van het bewustzijn allemaal met elkaar zijn verbonden zal een effect op een van hen de andere eveneens in enige mate beïnvloeden. Bepaalde chemische stoffen die vrijkomen, zullen als katalysator gaan dienstdoen om de menselijke voertuigen op een hoger trillingsgetal te laten vibreren. En dit helpt de voertuigen bij de overgang naar een hoger en uitgebreider bewustzijn. We kunnen deze effecten misschien het beste vergelijken met de effecten van die van psychoactieve drugs die dezelfde wijze functioneren en die ongeveer dezelfde resultaten in het bewustzijn kunnen bewerkstelligen, maar dan slechts van tijdelijke aard. De effecten echter die door de golven van energie zullen ontstaan tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld zullen op natuurlijke wijze worden gestimuleerd en zij zijn ook blijvend.

Door negatieve reacties op reinigingssymptomen, zoals het geval is met strijdige gedachten en emoties, kunnen er giftige stoffen in het bloed worden afgescheiden die leiden tot chemische instabiliteit. Dat zal het belangrijke proces van positieve transformatie vanzelfsprekend aanzienlijk hinderen. En de afscheiding en circulatie van giftige stoffen in het fysieke lichaam zal resulteren in een dienovereenkomstige verlaging van de vibratie in de bewustzijnsvoertuigen. Dit draagt dan weer aanmerkelijk bij om steeds ontvankelijker te worden voor allerlei ongunstige invloeden van buitenaf, want soort zoekt soort, het gelijke zoekt het gelijke. Alleen nederige, open en tot overgave bereid zijnde kanalen zijn in staat de Aquarius energieën te ontvangen. De mensheid moet daarom worden geïnformeerd en nu bewust worden, zodat er juiste keuzes kunnen worden gemaakt als antwoord op de wereldomvattende processen. Beter dan onwetend te reageren.

Met andere woorden, er zijn twee reacties mogelijk als gevolg op de instromende nieuwe energieën:

1) Degenen die  bewust, met onderscheidingsvermogen en in volledig vertrouwen ervoor kiezen zich te willen afstemmen op de hogere energieën,  zullen reiniging, omzetting, versnelde innerlijke groei, krachtige uitbreiding van hun bewustzijn en de verdere ontwikkeling van hun spiritualiteit ervaren want zij worden op die manier geholpen door de stijgende Aquarius frequenties die als katalysator dienen naar ontwaken. Zulke oplettende personen zullen merken dat hun bewustzijn op natuurlijke wijze stijgt naar nieuwe ervaringshoogten en uitdrukkingsvermogen, gevoegd bij een gevoel van ongekende vrijheid en een vermogen tot liefhebben, die zij nog nooit eerder in hun leven hebben gekend. Tenslotte, met het ontdekken van een verbazingwekkend nieuwe scherpte en vitaliteit afkomstig uit hun zuiver afgestemde lichamen kunnen zij zich, via hun gereinigde zenuwstelsels, openen voor nog grotere spirituele energiestromen en zullen  ze tijdens de komende Oogsttijd in grote blijdschap worden bevorderd.

2) Diegenen die niet in staat blijken of onwillig zijn oude en schadelijke karakterpatronen los te laten, zullen merken dat er zich geblokkeerde energie in hun lichamen gaat ophopen. Dit mondt uit in een grove uitvergroting van tevoren onderdrukte en verharde persoonlijke trekken. Deze laatste karaktertrekken zullen in toenemende mate gaan leiden tot ongecontroleerde uitbarstingen van ergernis en drift ten nadele van zichzelf en die van anderen in hun nabijheid.

De dichte en subtiele energiesystemen van de mens zijn onafscheidelijk verbonden met die van de Aarde. Wanneer de mensheid is gereinigd en getransformeerd,  zal daarmee onze hele planeet op hetzelfde moment en in dezelfde mate worden beïnvloed, en vice versa. Het planetaire netwerk van energiebanen (het zenuwstelsel van de Aarde) en het netwerk van vortexen ( het chakra systeem van de planeet) ondergaan tegenwoordig fundamentele veranderingen. Sommige oude vortexen verdwijnen langzaam en gaan ten onder, terwijl andere tot leven worden gewekt en er ook zelfs geheel nieuwe vortexen verschijnen. En dit alles volledig in lijn met het Goddelijke Plan voor onze planeet dat ervoor zorg draagt dat het Nieuwe Wereldbewustzijn op onze Aarde zal gaan opbloeien.

Het Nieuwe Wereldbewustzijn

BIJ HET AQUARIUSTIJDPERK HOREN NIEUWE EN AANGEPASTE WETTEN, bedoeld om de mensheid op diverse gebieden verder vooruit te helpen. En deze nieuwe wetten zijn geheel toegesneden op het zich momenteel uitbreidend wereldbewustzijn. Terwijl de hele planeet op weg is naar haar volgende en hoogste keerpunt van de evolutionaire spiraal wordt de hele mensheid door deze nieuwe wetten en de goddelijke Agenten die ze invoeren, aangespoord om eenheid en ware spirituele broederschap te realiseren. Een nieuwe en harmonieuze manier van zijn.
Zo’n ideaal is niet alleen mogelijk in dit eindstadium van het Vissentijdperk, maar is tevens een voorwaarde om te komen tot verlossing en genezing van de Aarde en de mensheid.

Het volgen van verouderde denkpatronen wat betreft religie en de naleving daarvan, hebben bewezen meer problemen te scheppen dan dat ze kunnen oplossen. Diegenen die opstaan om te helpen tijdens de opkomst van het Nieuwe Wereldbewustzijn zijn bezig al die oude standaardpatronen van zich af te zetten en wenden zich van ganser harte naar de nieuwe aangeboden waarheid. Over de hele wereld zien we dat de levenshouding van de mens grote veranderingen ondergaat. Vooral in het westen gaat men inmiddels inzien dat de zoektocht naar een persoonlijke spirituele vooruitgang achterhaald raakt en dat het zoeken naar persoonlijke verlichting geen deel uitmaakt van de nieuwe wereldethiek. In het nieuwe tijdperk zal een op het ‘ik’ gerichte spirituele eerzucht volledig worden vervangen door serieuze toewijding aan het gemeenschappelijke welzijn. Zij die zich openstellen voor deze noodzaak tot verandering hebben van de oude gebruiken geleerd en staan gereed om deze nu over te hevelen naar iets dat tegenwoordig veel meer betekent, iets essentieels, iets dat beter geschikt is en zich hand over hand uitbreidt. Weldenkende mensen staan nu klaar om blind geloof en de hang naar uiterlijke vereringobjecten te overstijgen en al die godsdienstige tussenpersonen, technieken  tot zelfbevrijding en ingewikkelde filosofische idealen terzijde te schuiven. Want deze methodes dienen eenvoudigweg niet langer de huidige spirituele noden van de mens.
Een groeiend aantal bewuste, denkende mensen erkent dat persoonlijkheid moet wijken voor onpersoonlijkheid, het ‘zelf’ moet zich overgeven aan de Geest als vrede ooit op Aarde werkelijkheid mocht worden. Dit zijn de ontwakende mensen die deel zullen uitmaken van de kritische massa, die de geboorte van de Nieuwe Wereld tot stand zullen brengen en dit voor altijd zullen vestigen. 

Opdat het nieuwe wereldparadigma van eenheidsbewustzijn bewaarheid kan worden, zullen de ideeën die vanuit de spirituele sferen afkomstig zijn, hun uitwerking moeten krijgen op het bewustzijn via de geest van de mensheid. Want het verstand van het menselijk ras is het enige beschikbare werktuig waarlangs het Goddelijk Plan zich op Aarde kan manifesteren. Het is absoluut nodig dat het werelddenkvermogen  wordt veredeld om onze zieke planeet te kunnen helen. De instromende regenererende energieën die de etherische blauwdruk vormen voor de opbouw van de Nieuwe Wereld kunnen alleen worden opgeroepen door een houding van onzelfzuchtige samenwerking en dito activiteiten.

Het Nieuwe Wereldbewustzijn dat nu ontluikt, kenmerkt zich door een oprecht gemotiveerde samenwerking in dienst van het gemeenschappelijk welzijn. Het kenmerkt zich door altruïsme en een zich doelbewust willen wijden aan de wereld. Het Nieuwe Wereldbewustzijn is groepsgericht van aard: een groepsbewustzijn. Zo’n oprechte eensgezindheid is op Aarde van levensbelang omdat onze planeet nog altijd wordt overheerst door een geest van afscheiding. En slechts een machtige collectieve gebundelde kracht van eenheid kan de opeengestapelde duisternis van het verleden verdrijven en kan het wereldwijde negativisme overwinnen zodat het in staat wordt gesteld het huidige werelddoel te manifesteren. 

Het is het nieuwe Wereldbewustzijn dat inziet dat de enige manier om de neergang van de mensheid te doen keren, de inzet betekent van de universele Wet tegenover lagere wetten, de inschakeling van Hogere Krachten tegenover de lagere om op die manier al wat achterhaald en ongewenst is doeltreffend om te zetten in iets dat nieuw is en van grotere waarde getuigt. Dit kan worden bereikt door nieuwe kennis en begrip te zaaien daar waar onwetendheid heerst, door medeleven te tonen waar sprake is van schuldgevoel, door liefdadigheid tegenover hebzucht te stellen en door liefde te schenken in antwoord op vijandschap. Door als toonbeeld te dienen van een verenigd bewustzijn, zijn diegenen die daarmee de essentie demonstreren van het Nieuwe Wereldbewustzijn, nu al bezig een hoger trillingspatroon te introduceren binnen het auraveld van de Aarde. De nieuwe spirituele energiefrequenties die zij met al hun positieve handelingen opwekken, dragen al bij aan de wederopbouw van onze planeet samen met al zijn verschillende levensvormen.

Vandaag de dag kan men in de Westerse wereld de eerste glimp van het Nieuwe Wereldbewustzijn waarnemen, want het is voorbestemd dat de Westerse bevolking tijdens het Aquarius tijdperk in spirituele zin voor zal gaan, zonder overigens voorbij te gaan aan de bijdrage die het Oosten heeft geleverd. De sleutel voor dit noodzakelijke cyclische patroon vinden we terug in de Reïncarnatie Wet. Het levensgetij beweegt van oost naar west gelijk de zon en de zielen die in afgelopen eeuwen hebben uitgemunt in Oosterse mystiek, zijn weer teruggekeerd als gepassioneerde dienaren van het menselijk ras en hebben in vreugde de meer vooruitstrevende principes en wetten omarmd die tot de Westerse mystieke kennis en occultisme behoren.

Het Latijnse woord ‘Occultus’ betekent verborgen. Het occulte is de wetenschap van dat wat is verborgen voor de vijf fysieke zintuigen en het intellect. De bovenstaande verwijzing naar occultisme (en de context waarin dit woord in dit boek wordt gebruikt) betekent het bereiken van een intelligent inzicht in universele wetten en esoterische begrippen en, gedreven door onzelfzuchtige motieven, een bewuste beheersing van de verborgen krachten der Natuur tot heil van iedereen. Dit houdt geen hekserij in, noch zwarte magie, spiritisme, of mediamieke seances, enzovoort.  Het is voor diegenen die niets afweten van het occulte, moeilijk voor te stellen hoe groot, hoe ernstig  en hoe alomvattend hun eigen zelfgekozen begrenzingen zijn. In het nieuwe tijdperk zal de kennis over het innerlijk leven en de occulte dynamiek van het universum waar wij deel van uitmaken, breder zijn dan ooit tevoren. Hierdoor zullen mensen over de hele wereld een veel helderder licht van bewustzijn bij zich dragen waardoor de mensheid kan worden bijgestaan bij het verlichten van de weg die moet worden bewandeld.

Diegenen die het Nieuwe Wereldbewustzijn belichamen, zijn al bezig met het slaan van een brug van het oude naar het Nieuwe. Door een lichtende weg te banen naar het Aquarius tijdperk, bereiden zij momenteel de weg voor ten behoeve van al diegenen die er voor kiezen om te willen volgen. Zij zullen anderen inspireren om de ongekende spirituele gelegenheid die zich momenteel voordoet te benutten om zodoende de geboden mogelijkheid te helpen ombuigen naar een prachtige realiteit voor al diegenen die met goed gevolg aan de Oogsttijd willen deelnemen. De hedendaagse expansie en de uitstraling van het Nieuwe Wereldbewustzijn, dat de harten beweegt van alle ontwakende mensen, is een machtige werkelijkheid die de mens kan verlossen, die de mensheid in staat stelt om voort te gaan op het spirituele pad en roept op die manier de Nieuwe Geest aan met wiens hulp de Nieuwe Wereld kan en zal worden gebouwd. De snelle groei van op zichzelf staande gemeenschappen over de hele wereld die zich in netwerken samenbundelen, wijzen op de richting waarin de toekomst zich zal ontvouwen.

Netwerken, een groeiend Besef

IN GROTE LIJN KAN MEN ZEGGEN DAT DE NEIGING TOT NETWERKEN BESTAAT UIT EEN WERELWIJD STREVEN naar samenwerking om op een intelligente manier middelen en hulpbronnen te verzamelen en te beheren. Op die manier kunnen hedendaagse informatie, ideeën, tijd, werk enzovoort, met velen worden gedeeld. Nu de kennis van de mens door het ontvouwende wereldbewustzijn zich onvoorstelbaar uitbreidt, krijgt netwerken een hoge prioriteit en wordt een hogelijk gewaardeerd middel om verderop te komen. Met name wordt netwerken toegepast om snel en efficiënt het belangrijke werk te helpen verlichten, nodig voor het bouwen aan de Nieuwe Wereld. Tot op heden waren vele mensen in relatieve eenzaamheid zich aan het voorbereiden, maar nu staan zij klaar om hun krachten te bundelen. Als de nieuwe wereldvisie zich kenbaar maakt, zullen zij zich gaan herinneren waarom zij op Aarde zijn geïncarneerd en zullen zij zich opwerpen als dienstbare instrumenten ten bate van ons allemaal. Zulke zieners zullen proberen een nieuw en hoogst noodzakelijk licht over de hele wereld aan te roepen en zullen dienen naar hun beste vermogen om het zich ontvouwende Goddelijk Plan voor de hele mensheid te helpen bevorderen.

Binnen de nieuwe wereldvisie breiden de gevestigde (maar ook nieuwe) wetenschappen zich uit, zoals metafysica, ecologie, sociologie, filosofie en nieuwe niveaus van spiritueel beleven. Nu ook voorheen onbekende of tenminste louter vermoede universele wetten bekend worden, worden nieuwe vorderingen onthuld - althans als de mensheid zijn verantwoordelijkheid aanvaardt en daar verstandig gebruik van maakt in dienst van het algemeen welzijn. Deze hoogst belangrijke en actuele kennis zal in hoge mate bij gaan dragen tot het welslagen van de transformatie van onze planeet met zijn bevolking en deze kennis behoort absoluut op het juiste moment te worden verspreid.

Internationaal netwerken bevordert wereldwijde synergie en zet aan tot de nodige voorbereidingen op de planeet voor de komende overgangen. Het scheppen, het coördineren en het doelbewust gebruik maken van netwerksystemen, mogelijk gemaakt door de huidige moderne communicatiemiddelen, maken de weg vrij om wereldwijd verschillende maar aanvullende kwaliteiten en andere voordelen te combineren die met elkaar veel  grotere resultaten genereren dan mogelijk zou zijn zonder deze vormen van samenwerking.

Terwijl het bewustwordingsproces van de mensheid zich verder ontwikkelt, ontstaan nieuwe inzichten voor allerlei nuttige ontdekkingen en uitvindingen. Zo zijn er een groeiend aantal nieuwe, tegenwoordig beschikbaar komende technologieën voor generators die werken op vrije energie (deze tappen de grenzeloze universele kracht af, die rondom ons altijd vrij toegankelijk is); of geneeskundige instrumenten die werken op geluidsgolven (ze genezen waar de reguliere heelkunde faalt); en antizwaartekracht mechanismen (deze maken fossiele brandstoffen overbodig in de vliegtuigindustrie). De mensheid wordt zich steeds meer bewust van het bestaan van etherische wetenschappen en zijn metafysische beginselen die eerder slechts bekend waren bij mystici, occult bewuste mensen en alchemisten. Genezing door vibratietechnieken zijn al bekende technieken en positief onthaald in de beschaafde wereld en zullen vanwege hun bijzondere toepasbaarheid in de nabije toekomst zeer effectieve therapieën worden. Kleur, licht en geluidstherapieën worden ook steeds meer door de medici als een waardevol en probaat middel geaccepteerd en aangewend naarmate de ervaring met deze methoden groeit. Vele nieuwe, veilige, holistische en efficiënte vormen van heling voor lichaam, psyche en emoties zijn momenteel in overvloed aanwezig en er ontstaan snel nieuwe. Essentiële, zelfs kritische, en experimentele praktische of nog empirische informatie, evenals spirituele kennis duikt overal op bij de intrede van de 21ste eeuw, het tijdperk van nieuwe inzichten. Dit alles is maar een klein voorbeeld, maar het geeft wel een indicatie waarheen en hoe de mensheid op weg is; maar er zijn nog veel grotere wonderen op komst. 

De omvang van het werk dat op Aarde moet worden verricht, wordt in opeenvolgende gedeeltes geopenbaard aan diegenen, die door een dienstvaardige houding contact kunnen leggen met de nieuwe gedachteprojecties en impressies van ideeën, die worden uitgezonden door goddelijke Agenten om de mensheid en de planeet te helpen. Steeds grotere aantallen mensen staan zichzelf toe om (be)geleid te worden, op vaak subtiele wijze, door goedaardige entiteiten die vanuit de verborgen werelden opereren. Dergelijke onstoffelijke mensenvrienden willen ons alleen maar van dienst zijn, zodat de mensheid geholpen kan worden bij de nodige voorbereidingen inzake de komende veranderingen en bij de reorganisatie en de regeneratie van de planeet. Door het ontwaken van de mensheid komen verschillende nuttige vaardigheden en natuurlijke ‘gaven’ naar boven. Occulte krachten en natuurlijke krachten worden op een adequate manier opgeroepen door diegenen van wie men kan verwachten dat zij zulke energieën op een wijze manier kunnen hanteren, waarbij alle daaruit komende voordelen gebruikt kunnen worden binnen nieuwe systemen, ingevoerd voor uitwisseling en samenwerking over de hele wereld.

De instroom van nieuwe en waardevolle ideeën tijdens deze unieke periode op Aarde is zo groot dat individuen nog geen fractie van deze creatieve ideeën in hun eentje zonder hulp kunnen realiseren. Door gezamenlijke, nationale en internationale samenwerking kan veel groter licht en energie worden opgeroepen en gebruikt. Mensen hebben elkaar nodig. Zodra een klein percentage van de mensheid de talloze voordelen begint te ervaren van samenwerking voor een onzelfzuchtige zaak, dan zullen als gevolg van de Wet van Synergie, grote prestaties wereldwijd mogelijk worden en niet alleen beperkt tot de voornaamste plekken van verlichte activiteit. Dit is de belofte van het nieuwe tijdperk en dit is het directe doel van het Goddelijk Plan voor de Aarde nu.

We zijn op weg naar een nieuw Utopia. Terwijl het bewustzijn en vernuft zich wereldwijd uitbreiden en de horizon van ons huidige potentieel aan dienstbaarheid zich wijd voor ons opent, worden die mensen onder ons die de blikken naar de Nieuwe Wereld hebben gericht, verlicht door een ware en praktische visie dat netwerken een uiterst verstandige en logische stap voorwaarts is voor het menselijk ras. Dit nuttige concept voor onderlinge uitwisseling van potenties gericht op echte vooruitgang, zal steeds meer leiden tot plaatselijke samenwerking en communeachtige samenlevingen waardoor zinnige en uiterst gewenste ontwikkelingen zichtbaar worden die voortkomen uit netwerken.

Opkomst van Samenwerkende Leefgemeenschappen.

De komende omwentelingen zullen hun weerslag vinden op alle samenlevingen over de hele wereld. De mensheid zal spoedig één van die effecten merken, namelijk dat conventionele handelsmethoden niet meer zullen werken en uiteindelijk in zullen storten en dat er tegelijk een einde komt aan de productie van al die schadelijke en overbodige luxe artikelen waarmee de mensheid zich tot op heden zo mee weet te vermaken. Namelijk alles dat gebaseerd is op uitbuiting van opdrogende natuurlijke bronnen, al die producten die vervuilende stoffen produceren tijdens het fabricageproces en al die producten die op wrede wijze het dierenrijk schade berokkenen of zelfs afslachten. De neiging om de handel* steeds maar uit te breiden op internationale schaal en te verplaatsen over grote afstanden om aan de menselijke vraag, smaken en wensen tegemoet te komen wordt vandaag de dag door een over het algemeen toenemende bewustwording beschouwd als verspilling, overbodig en bovendien schadelijk voor een uitgebalanceerde en gezonde levensstijl. 

*De marketing formule gaat er o.a. vanuit dat er eerst een behoefte wordt gecreëerd, zodat een product kan worden gelanceerd en het fabricage proces daarop kan worden afgestemd, waarna het hele marketingcircus in werking gaat treden om het product aan de man te brengen. (Noot Vertalers)

Een van de grootste factoren die in oorspronkelijke zin hebben bijgedragen aan afscheiding, ongelijkheid, lijden en ziekte in onze moderne maatschappij is de uitvinding van het geld. Als gevolg hiervan werd een buitengewoon actief handelsklimaat geschapen waardoor hebzuchtige neigingen, bezitsdrang, de hang naar macht en onderlinge strijd werd bevorderd. De financiële systemen in de maatschappij leiden op wereldwijde schaal tot overheersing van de massa door een kleine bevoordeelde rijke, machtige en invloedrijke minderheid. Daar waar een geldsysteem bestaat en dat door hebzucht wordt gedomineerd - zoals dit al zo lang op deze wereld gebeurt - zullen factoren als alleenrecht, corruptie, manipulatie, onrecht, decadentie en bijgevolg lijden op de voet volgen.

In de woorden van Timotheus: “We hebben in deze wereld niets ingebracht, en zeker is dat we ook niets meenemen wanneer onze tijd gedaan is. Laten wij tevreden zijn met voedsel en kleding. Maar de rijken vallen voor de verleiding en raken verstrikt in de netten van de vele dwaze, schadelijke begeertes die de mensheid naar hun vernietiging en verderf leiden; want de hang naar geld is de wortel van alle kwaad”.

Er bestaan echter op dit moment alternatieven die in staat zijn de geldelijke systemen te vervangen en zo de problemen die ontstaan door de wereldhandel en daaraan verwante wanpraktijken, op te lossen. Zo’n alternatief is het zgn. wederzijds ruilhandelsysteem waarin geen enkel geldverkeer plaats vindt. Dit soort nieuwe methodes zijn genoegzaam bekend en worden al succesvol gehanteerd in bepaalde gemeenschappen over de hele wereld. In de nabije toekomst zullen door de totale ineenstorting van de onechte wereldeconomieën de mensen gedwongen worden om zulke alternatieve middelen te gebruiken. Diegenen echter met een ware visie over de komende veranderingen en over de noodzakelijke aanpassingen, vallen nu al terug op meer traditionele waardes over levensonderhoud en samen delen. Want zij zijn er zich van bewust dat er een periode komt waarin het bestaan van leefgemeenschappen en onderlinge samenwerking essentieel worden geacht voor de overleving van het menselijke ras.

Terwijl oude bestaanspatronen de komende jaren zullen afbrokkelen en uiteindelijk ter ziele zullen gaan, zullen diegenen met een vooruitziende blik zich gaan verzamelen om elkaar te ondersteunen tijdens de overgangsperiode. Voorzien van een helder begrip over de toekomst zal voor hen duidelijk worden dat een geleidelijke en bewuste afwijzing van alles wat met het verleden te maken heeft, hen gaandeweg zal voorbereiden voor het noodzakelijke en tenslotte het compleet loslaten van alle inefficiënte sociale, economische, en politieke systemen in ruil voor dat wat nieuw en beter is. Door nieuwe wegen in te slaan zijn zulke pioniers nu al in staat het gebruik van een nieuwe muntsoort te demonstreren. 

De Universele wet garandeert dat wanneer een aantal serieuze toegewijde mensen enthousiast samenwerkt, met doorzettingsvermogen en met een eensluidende onzelfzuchtige instelling, zij zullen slagen want zo’n ware spirituele handelwijze stemt overeen met de Universele Activiteit. Binnen spirituele gemeenschappen dringen zich nu herinneringen op over onfeilbare occulte methoden waarbij alles wat nodig is, kan verschijnen tot welzijn voor het algemeen. Wanneer groepen toegewijde mensen genoeg en waarachtig kunnen liefhebben, dan kunnen zij tezamen een etherische geleider vormen die energie uit de hogere dimensies kan onttrekken om deze te laten manifesteren in elke fysieke vorm die nodig is voor de verdere uitvoering van hun taak. LIEFDE is de nieuwe muntsoort van het Aquarius tijdperk en als iemand zonder dit betaalmiddel zit gedurende de komende tijden, dan is hij absoluut een armlastig mens.

Tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld is, in lijn met de nieuwe wetten van het Aquarius tijdperk, de volgende uitspraak overal van toepassing: als iemand niet is voorbereid om vrolijk en spontaan naar hun beste vermogen alles te geven of te doen teneinde het gemeenschappelijke goed te dienen en als er maar een greintje angst, zelfzucht en gereserveerdheid resteert in die persoon, dan sluit hij/zij zich uit van de rijen ware dienaren van de wereld en kunnen zij in deze tijd geen deel uitmaken van het Ene Goddelijke Werk op Aarde. Want ware spirituele dienstvaardigheid kent geen compromissen. Bovendien zal in de komende tijd blijken dat alles wat we voor onszelf houden; alles dat niet in onzelfzuchtigheid ten dienste gesteld wordt aan anderen, en alles dat niet aan het Ene Grote Doel bijdraagt, zal worden weggenomen. 
Bovenstaande waarheid wordt vaak over het hoofd gezien, maar het maakt essentieel deel uit van de goddelijke Belofte lang geleden aan de mensheid gemaakt en deze belofte zal binnenkort worden waargemaakt door al diegenen die waarlijk liefhebben.

Tegenwoordig ontstaan over de hele wereld nieuwe gemeenschappen en deze kunnen al worden opgeroepen wanneer twee partijen elkaar vertrouwen. Aanverwante zielen zullen door zulke startende gemeenschappen worden aangetrokken vanwege hun werkinstelling, hun magnetische vibratie en door de Wet van Karma. Eenvoudig leven en hoogwaardig denken zal deze gemeenschappen in staat stellen om te genieten van een natuurlijke, gezonde en doelbewuste levensstijl, waarin de geest van zowel kinderen als volwassenen liefdevol wordt gekoesterd. Ontwakende leden van de menselijke familie hebben de zorg op zich genomen om een heilzame omgeving en effectieve onderwijssystemen te scheppen. Een omgeving waarin de zielen van de kinderen worden gestimuleerd om zich ongestoord te kunnen ontplooien en te groeien. In zo’n sfeer zullen hun persoonlijkheden vrij blijven van conditionering en aantasting door van bovenopgelegde patronen en overheersingen van sociale systemen. Systemen die zelf al gekleurd en beperkt zijn door onjuiste ideeën, achterhaalde tradities en oneigenlijke methodieken.

Al tientallen jaren lang zijn tot op de dag van vandaag ver ontwikkelde zielen op Aarde geïncarneerd als liefdevolle handreiking naar ‘s werelds roep om hulp. Zij zijn de voorlopers van de toekomstige leraren* van het menselijk ras. Zij zijn hier om de mensheid te helpen de nodige voorbereidingen te treffen voor de Grote Overgang. Deze spiritueel gevorderde individuen begrijpen heel goed hoe de natuurlijke ontwikkeling van kinderen op alle mogelijke niveaus kan worden gestimuleerd - op fysiek en emotioneel gebied, maar ook psychisch en met name spiritueel - zodat zij onnodige pijn en strijd kunnen vermijden waarmee de overgrote meerderheid van de toenmalige jeugd worstelde, geconditioneerd en gekneed als die werd door een maatschappij die enkel en alleen gericht was op materiële prestaties. De nieuwe leraren zijn nu hier om de weg te banen en al diegenen onder de mensheid die de huidige wereldcrisis (h)erkennen en oog beginnen te krijgen voor hetgeen nu nodig is, zullen zich bij hen aansluiten en met deze strategisch geïncarneerde dienaren van de mensheid gaan samenwerken zodat nieuwe en efficiënte gemeenschapszin kunnen worden samengesteld waarop een veel betere en heilzame manier van leven kan worden gefundeerd.

* Opgemerkt dient te worden dat diegenen die maar blijven zitten wachten op een spiritueel leraar die geheel zou moeten beantwoorden aan hun vooroordelen over hoe zo iemand er wel uit moge zien - zoals bijvoorbeeld naar het beeld van al die serene en gracieuze heiligen uit religies en biografieën in het verleden - waarschijnlijk de gelegenheid zullen mislopen die wordt geboden door de per definitie veel strengere en veeleisender nieuwe leraren van het menselijke ras, omdat die ervan doordrongen zijn om tegen het moment van de ‘deadline’ van de planeet een zo groot mogelijke oogst binnen te willen halen. Het hele onderwerp betreffende deze dienaren van het ras, de betekenis van hun incarnatie in deze tijd, hun oorsprong, kwaliteiten, plichten, leefwijzen, enzovoort worden uitvoerig beschreven in ons boek getiteld “Dienaren van het Goddelijk Plan: de Vervulling der Tijden is Nabij”  (zie toelichting aan het eind van het boek).

De bouwers van de Nieuwe Wereld zullen het beste uit het verleden nemen en dit verenigen met het nieuwe om de spirituele bloei voor te bereiden van de komende generatie van het Aquarius tijdperk. Deze zegenrijke manier zullen gemeenschappen in de Nieuwe Wereld helpen en stellen ze vervolgens in de gelegenheid om potentieel spirituele beschavingen te worden. De toekomst van de planeet ligt nu in handen van de mensheid. Echter, het heden kan niet gevormd worden uit slechts hoop voor de toekomst, noch uit berouw over het verleden. Het is noodzakelijk dat degene die nu ontwaakt, alle mensen met visie, geest en diep gevoelde aspiratie activeert om veilige havens te creëren en om de mens voor te bereiden tijdens de komende storm. Het gaat om hen die het initiatief en de wil tonen om het nieuwe, dat wat leven geeft, te beschermen zodat kan worden bijgedragen aan de heling en verheffing van de mensheid en de Aarde. 

Aan de andere kant zal geen enkele gemeenschap overeind blijven tijdens en na de beproevingen, als deze niet is gebouwd en steunt op de zekere en robuuste funderingen van een gezamenlijke spirituele drijfveer en een onzelfzuchtige ethiek. Ware gemeenschapszin zetelt in de harten van haar leden als een spirituele houding, het is niet iets waar je buiten jezelf naar kunt streven of iets dat je door een gezamenlijke wens kunt verwerven. Daarom kunnen de leefvormen in het nieuwe tijdperk alleen uit ware vrienden bestaan; dat wil zeggen, individuen die een eenheidsbewustzijn hebben verworven, die niet naar eigenbelang kijken, maar in plaats daarvan op een natuurlijke manier vreugdevol opwaarts en omhoog kijken, ten bate van de groep en natuurlijk de mensheid en aldus een voorbeeld vormen van echte goddelijke vriendschap.

Men moet beseffen, dat in tegenstelling tot dat wat men in het algemeen gelooft, er tijdens de overgangsperiode al die gemeenschappen met de meest verstrekkende en meest weldadige invloed, niet in eerste instantie de genezende centra zullen zijn. Het zullen centra zijn gericht op spirituele dienstbaarheid die verschillende functies in zich verenigen, waaronder slechts één voor persoonlijke heling. Het valt onder de verantwoordelijkheid van ware spirituele gemeenschappen om een hele range van dienstverlening te kunnen aanbieden aan al diegenen die willen helpen het bewustzijn van de planeet te verhogen door hun eigen bewustzijn te reinigen. Onzelfzuchtige dienstverlening activeert het transmutatieproces en brengt per definitie een uitgebreide heling op gang doordat het bewustzijnsniveau stijgt, doch het is niet uitsluitend daarop gericht. Het is een belangrijk gegeven voor succes tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld. Heling is een essentieel deel van het echte goddelijke werk, maar als dit de belangrijkste focus zou worden binnen een gemeenschap, dan zou een dergelijk centrum van meet af aan zeer beperkt blijven, want er is iets van veel groter belang dan persoonlijke heling en dat de mensheid nu vanuit goddelijke sferen roept.

Volgen we het functionele en logische raamwerk dat door alle succesvolle esoterische scholen uit het verleden wordt gehanteerd, dan herkennen we dezelfde occulte structuur van Licht Centra in het Aquarius tijdperk via binnen- en buitenkringen. Deze concentrische cirkels van dienende activiteiten geven het niveau van spiritueel bereik weer en dus ook de specifieke mogelijkheden van die zielen die binnen de grenzen hiervan werken. Aspiranten zullen zich, in overeenstemming met hun eigen capaciteiten, mate van betrokkenheid, puurheid van motief, punt van spiritueel bereik en verdiensten, op natuurlijke wijze geleidelijk verder binnenwaarts getrokken voelen tot die groepen die een grotere spirituele invloed en verantwoordelijkheid tonen. Ieder mens zal de geschikte positie of werkplek vinden die hem de beste kansen zal bieden, terwijl hij tegelijkertijd in harmonie leeft met het gemeenschappelijke doel en daarmee voor het hoogste welzijn van de hele gemeenschap.

We willen met klem benadrukken dat de functie en samenstelling van spirituele gemeenschappen in de Nieuwe Wereld absoluut niet lijken op de verschillende educatieve groepen van vandaag, want het Aquarius tijdperk is geen tijd voor workshops, cursussen en lezingen; het is een tijdperk van actieve deelname voor het algemeen welzijn. Door de hele geschiedenis heen zijn al zoveel woorden gesproken en opgeschreven voor de massa door de allergrootste leraren, maar nog altijd heersen zelfzucht, verdorvenheid en ziekte op Aarde. Gedurende de loop van de geschiedenis heeft de mensheid in zijn zelfopgelegde spirituele passiviteit in het algemeen gefaald om belangrijke lessen te leren, met als karmische resultaat veel pijn en lijden. De tragedies uit voorbije tijden tellen echter niet voor niets, want zij zijn niet onopgemerkt gebleven. Een groeiend aantal mensen beweegt zich nu voorwaarts door hun bestaan actief te wijden aan iets dat mooi, betekenisvol en  buitengewoon waardevol is. Men zal zien dat door zo positief en toegewijd te handelen voor een waardig groepsdoel, er inspiratie, heling, vastberadenheid, voldoening en bijgevolg harmonie en geluk ontstaan, ongeacht de omstandigheden waaronder dit wordt gedaan. Waarachtig geluk en vreugde komen voort uit een innerlijke gesteldheid, niet afhankelijk  van factoren buitenaf. 

Van oorsprong is de mens een sociaal wezen. Maar hij heeft al zo lang een abnormale levenshouding gekoesterd gericht op afscheiding, dat zowel het menselijke ras als de planeet worden bedreigd met vernietiging. Het is tijd dat we wakker worden en opstaan uit deze levende dood. Het is nu tijd om te stoppen met pakken en graaien wat we krijgen kunnen en eindelijk te gaan beginnen met het ervaren van de ware Geest van het leven door te geven van al wat wij hebben ten gunste van iedereen, in de vorm van tijd, energie, steun, geld, vaardigheden en wat nog belangrijker is, liefde. Zodat wij actief stappen kunnen ondernemen om een ware broederschap op Aarde te realiseren.

Een evenwichtige en spiritueel verheffende levenshouding kan alleen worden gerealiseerd door onbaatzuchtigheid, door aan iedereen op dezelfde wijze liefde en begrip te geven.Dit feit begint nu langzamerhand te dagen binnen de geest van de mensheid als een geïnspireerd en praktisch visioen van wat vereist is in een toekomstige Nieuwe Wereld. Invoelend en ontvankelijk altruïsme wordt een overweldigende drijfveer van een kleine maar wel snel groeiende minderheid. Een minderheid die niettemin de kritische massa gaat vormen die de wereld zal voorgaan en zal veranderen.

Binnen het eeuwige bestaan kan men zich niet onttrekken aan verwantschap(pen), aan die constante interactie van mens tot mens, van ziel tot ziel, van leven tot leven. Succes en overleving tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld is een kwestie van ONS, niet IK. In een oprechte en liefdevolle samenwerking worden individuele krachten en talenten aangeboord ten bate van de hele gemeenschap; bronnen worden gebundeld, en ervaring, kennis, vaardigheid enzovoort van één persoon wordt bereikbaar voor ieder ander. Dit is maar één van de vele voordelen die nu gerealiseerd worden door die oprechte groepen die gaan samenwerken voor een gezamenlijk doel. Dit patroon dat zich wereldwijd gaat ontplooien is in volmaakte overeenstemming met de grote stroom van overgangen die voorafgaan aan de geboorte van het Aquariustijdperk.

Die personen die zich nu bewust afstemmen op al het nieuwe, ontdekken dat ze als vanzelf worden aangetrokken tot dienstbaarheid aan anderen. Vanuit motieven die zijn ontstaan uit spiritueel begrip en die gebaseerd zijn op een gedeelde visie van wereldeenheid zullen alle leden van de nieuwe maatschappelijke broederschappen worden aangezet tot onverdeelde samenwerking. Die leden van de mensheid die zegevierend op zullen rijzen in de Nieuwe Wereld, zullen in eendracht dit pad betreden, elkaar de hand reiken naar het realiseren van een evenwichtig leven, een goede verstandhouding en eenheid. Hun levenspatroon en expressie laten een analogie zien met gezonde hersencellen die in symbiose werken als een groter en op één ding geconcentreerde creatieve geest.

Eenheid is harmonie en kracht; goed geordende op elkaar afgestemde inspanningen verrichten altijd wonderen. Dit is het geheim van alle succesvolle verbintenissen, gemeenschappen en beschavingen in de historie. Wij kunnen een voorbeeld nemen aan de mieren- of bijenkolonies wanneer we de verbazingwekkende prestaties bezien, verricht door een op één doel geconcentreerde groepsgeest. Natuurlijk rijst dan de vraag: kunnen wij of zouden wij ons leven moeten afstemmen naar het ‘primitieve’ voorbeeld van de insecten!? Wel, waarom niet? ‘Zo boven, zo beneden’ en daarom wellicht ook, zo beneden, zo boven! Al miljoenen jaren lang hebben mieren en bijen ons het voorbeeld gegeven van een belangrijk universeel principe en wel vanaf het moment dat de Planetaire Hiërarchie - de spirituele Wachters van de mensheid - voor het eerst hier op Aarde arriveerde om de vorderingen in het minerale, vegetatieve, en dierenrijk te versnellen en te bestieren. Mieren- en bijenvolkeren zijn door deze spirituele lichtwezens samen met de granen in onze wereld geïntroduceerd en we zouden er goed aan doen in overweging te nemen dat deze verlichte wezens dat zeker met een vooropgezette reden gedaan hebben. Misschien is de tijd nu gekomen - de tegenwoordige tijd lijkt daarvoor heel geschikt - om wat nauwkeuriger al die voorbeelden gade te slaan die ons eeuwen geleden zijn nagelaten. 

De bestemming van de mensheid staat al beschreven in de aloude bladzijden van het Goddelijke Plan en daarom weten we dat al diegenen die ontwaakt zijn, in het nieuwe tijdperk zullen laten zien hoe te leven als een creatieve intelligentie, samenvloeiend met de universele Wet van Eenheid. Als voorbodes van het Nieuwe Wereldbewustzijn zullen zij de ophanden zijnde manifestatie van goddelijkheid op Aarde belichamen. Dergelijke zielen ontwaken nu en beginnen zich hun plichten aan de mensheid te herinneren. Hun gezamenlijke richtlijnen en handelingen zullen de structuur en gemeenschappelijke werkwijze weerspiegelen van alle grote Spirituele Hiërarchieën die binnen het hele Universum op actieve wijze het Goddelijk Plan dienen. Ze vormen het zaad voor de toekomstige ontplooiing van zeer sociale wezens, voorbestemd om op Aarde te gedijen in het nieuwe Aquarius tijdperk. 

Deze goddelijke gemeenschappen creëren de juiste omgeving, waardoor het Nieuwe Wereldbewustzijn uiteindelijk over de hele planeet kan worden  verspreid. In dergelijke gemeenschappen zullen we ook een ononderbroken fysieke incarnatie zien van leden van de spirituele Planetaire Hiërarchie, die op die manier zullen zorgdragen voor een voortzetting van ware spirituele kameraadschap op Aarde. Het leven in gemeenschappen kan daarom terecht worden gezien als een integraal deel van een onmetelijke en glorieuze blauwdruk dat al heel lang geleden in de Universele Geest ontworpen was. Dit Plan wordt pas nu begrepen en opnieuw door de mensheid op het fysieke vlak toegepast, precies zoals het daarvóór succesvol door verschillende oude beschavingen, zelfs tot in de verre oudheid, is toegepast. Alleen bij het afsluiten van de huidige hoofdcyclus van tijdperken zal de hele wereld zich weer verenigen, om het mooiste lied ooit op Aarde gezongen - een goddelijke lofzang van internationale samenwerking en herenigd spiritueel doel - te laten weerklinken.

De Nieuwe Mens

NU DE PLANEET VOORBEREIDINGEN TREFT OM HAAR VOORBESTEMDE SPRONG VOORWAARTS TE MAKEN, verschijnt er een nieuw en hoger ontwikkeld menselijk ras. Zoals eerder gezegd, zijn een groot aantal hoog ontwikkelde wezens geïncarneerd op Aarde om te helpen bij de geboorte van de nieuwe Aquarius generatie en om de mensheid voor te gaan in een nieuwe manier van leven. Eenheidsbewustzijn is het kenmerk van deze gerealiseerde zielen en dit typeert ook gelijk de persoon in de Nieuwe Wereld.

Met een speciaal kenmerk onderscheidt een lid van het nieuwe menselijke ras zich van de rest: namelijk hij herkent de grote behoefte aan eenheid. Dat belangrijke ingrediënt waarop spirituele broederschap berust en dat onderscheid, mededogen en zelfopoffering kent. Het nieuwe menselijke ras zal zich primair richten op het samenbrengen van vele anderen om te komen tot één enkel en humanitair doel en niet op dominantie door iemand tegen wie men opkijkt zoals een goeroe of verlosser. De leiders zullen hun leiderschap gebruiken in groepsbewustzijn en zullen dat doen met inlevingsvermogen, inzicht en liefde die iedereen zal inspireren tot gemeenschapsactiviteiten. Begrip en mededogen waren altijd al de basis van spiritueel succes, en samenwerking en dus geen tegenwerking zal de toon zetten in het Aquarius tijdperk. De voorlopers van het nieuwe menselijk ras - diegenen die geïncarneerd zijn om als voorbeeld te dienen van het Nieuwe Wereldbewustzijn - zullen een geest van eenwording en synergie verspreiden. Zij hebben de kwaliteiten om uiteenlopende meningen en karakters tot een eenheid te vormen en op die manier de meest onwaarschijnlijke elementen om zich heen te verzamelen en te smeden tot een goed lopend werkzaam geheel in het algemeen belang.

Het nieuwe menselijke ras kan op een snelle, natuurlijke en meelevende wijze reageren op lijden, het heeft de kwaliteiten om heel gemakkelijk principes te doorgronden en het bezit een snel reagerend intuïtief vermogen en een scherp waarnemingsvermogen. Grondigheid, gevoeligheid, een scherp gevoel voor gerechtigheid en een hang naar de waarheid en rechtvaardigheid zijn enkele van hun deugden en zo ook natuurlijke vrolijkheid, beschouwende intelligentie, een nadrukkelijke voorliefde om te leren en de bereidwilligheid om anderen te helpen. Essentiële spirituele kwaliteiten worden op een heel natuurlijke wijze geuit en van hieruit ontstaat verdraagzaamheid in de ruimste zin net zo goed als liefdevolle verstandhouding. Al wat neigt naar bekrompenheid en zich exclusief opstelt, al dat neigt om zich van de ander te scheiden, al dat berust op het benadrukken van verschillen in plaats van gelijkheid, vormt de tegenpool van de persoon in de Nieuwe Wereld.

De nieuwe mens die nu tevoorschijn komt is uitgerust met speciale zintuigen en sommigen zijn in staat de aard van emoties en gedachten van anderen te lezen en vaak zijn hun helderziendheid en profetische gaven bij hen verder ontwikkeld dan over het algemeen tot nu toe het geval was. Daarom zullen de technieken om het bewustzijn van de mensheid te laten ontplooien tijdens de volgende fase van de planetaire ontwikkeling veel geavanceerder zijn dan tot dusver in het verleden werd toegepast. Deze technieken zullen niet dezelfde zijn als de methoden die tot dusver in het Oosten werden gebruikt en die de nieuwe leringen in het Westen hebben helpen bevorderen. Het betekent niet dat deze niet goed of niet geschikt waren. Het is alleen zo dat de vaardigheden en het begrip van de persoon van het Aquarius tijdperk naar verhouding zo veel verder ontwikkeld zal zijn dat de oude methodes hen niet langer meer kunnen helpen, net zo goed als de grondbeginselen van de rekenkunde op de lagere school de universiteitskandidaat niet verder kunnen helpen. Die voorbereidende lessen waren nodig in eerdere stadia; vaardigheden om te delen, aftrekken, vermenigvuldigen en optellen werden aangereikt, maar nu worden het vermogen samen met de vaardigheid door het nieuwe menselijke ras gebruikt en niet meer de oefeningen zelf. En deze ontwikkelde vermogens, samen met een waarachtig spiritueel begrip zullen niet meer worden toegepast ten behoeve van zelfverwerkelijking, maar zullen worden gebruikt ten dienste van de mensheid en de hele wereld.

Intuïtieve liefde als voornaamste eigenschap van het nieuwe menselijke ras zal het ontwikkelde intellect van de mens gebruiken om een nieuwe beschaving op te bouwen die gebaseerd is op idealen van gelijkheid en harmonie. De maatschappij in de Nieuwe Wereld, die nauw zal overeenstemmen en contact zal onderhouden met hogere spirituele sferen, zal erg gevoelig zijn voor al die goddelijke krachten die zich gedurende en na de planetaire reiniging hebben losgemaakt. Deze maatschappij zal zich gretig gaan openstellen voor de nieuwe energieën die haar kracht zullen geven en haar zullen stimuleren met frisse en nieuwe prikkels. Het werk van het nieuwe menselijke ras zal zich op die manier steeds meer uitbreiden en dit zal zijn weerslag vinden in de groei van de soort en in de verspreiding van hulpvaardigheid, liefdadigheid, altruïsme en internationale vreedzame verbondenheid. Samenvattend kan men stellen dat het nieuwe menselijke ras in de wereld intuïtie, liefde en wijsheid zal brengen en dit tevens zal vermengen met het allerbeste uit het intellect en emoties van de menselijke beschavingen uit het verleden.

Een Nieuwe Visie en een Nieuwe Weg

Voordat het nieuwe menselijke ras op Aarde kan opbloeien en voordat de belofte van het Nieuwe Wereldbewustzijn wordt ingelost, wordt het duidelijk dat de mensheid eerst op een drastische wijze zijn al zo lang bestaande en gevestigde egoïsme en de neiging tot afscheiding opzij zal moeten zetten. Een nieuwe manier van leven moet worden gevonden; er moet een ware geest van onvoorwaardelijke liefde worden gestimuleerd. Het ligt helaas echter niet in de lijn der verwachtingen dat de mensheid uit zichzelf de nodige aanpassingen zal treffen. En daarom zien we dat er op dit moment buitengewoon sterke krachten in gereedheid worden gebracht om verlossing en volledig herstel van onze planeet te bewerkstelligen. Voor al diegenen die onvoorbereid zijn en daarom afwijzend staan tegenover het nieuwe dat zich aandient, zullen deze krachten veel problemen opleveren, terwijl al diegenen, die geheel onbaatzuchtig in het leven staan, zich bijzonder gestimuleerd en gezegend zullen voelen door de instromende energieën. Als vanzelf zullen zij zich aangetrokken gaan voelen door de nieuwe manier van leven in het Aquarius tijdperk.

Als gevolg van de extreem subtiele fysische alchemie die zich nu over de Aarde verspreidt, daagt er een nieuwe en ware spiritualiteit op binnen het zich uitbreidende bewustzijn van een deel van de mensheid. Nooit tevoren is er ooit zo’n schitterende potentie voor spirituele ontplooiing geweest voor onzelfzuchtig denkende en handelende mensen. Een nieuwe manier van zijn biedt zich aan voor iedereen die op zoek is naar of al beschikt over een juist begrip en een deugdzame instelling. Al diegenen, die nu maximaal profijt willen trekken van de beschikbaar zijnde goddelijke krachten, zullen ondervinden dat zij op weg zijn naar een veilige doorgang naar de Nieuwe Wereld. Zo verzekeren zij zich van de juiste voorbereiding en zo staan zij klaar voor de komende Aquarius zegeningen. Zegeningen die zij graag met anderen zullen willen delen.

Het volgende fragment uit een anonieme oude tekst maakt duidelijk hoe men zich verhoudt in de wereld van het Aquarius tijdperk: “Als de Zon klimt in de woonstede van de dienstbare mens, wijkt het werken voor het leven. Dan groeit de levensboom totdat onder zijn takken alle mensenzonen kunnen schuilen. Het bouwen aan de Tempel is dan gedaan en er hoeven geen stenen meer te worden gedragen. Slechts de groeiende bomen worden gezien en de gebouwen vallen weg. Laat de Zon wassen tot op zijn bestemde plaats en wijd je aandacht op deze dag en tijd aan de wortels voor de nieuwe groei en wasdom (van de Nieuwe Ziel)” 

De aspirant van vandaag leeft zowel een leven van dienstbaarheid als één van intensief spiritueel zoeken, overdenken en innerlijk werk. Dit is kenmerkend voor de persoon die is afgestemd op het nieuwe wereldparadigma. Dit in tegenstelling tot de (spirituele) aspirant van de oude wereld die wegvluchtte uit het leven naar stille plekken, weg van de druk van het dagelijkse leven en de voortdurende contacten met anderen. Echter, om als voorbode te fungeren van de Nieuwe Wereld door deze nieuwe manier van leven te leiden is een veel zwaardere taak, maar de beloning voor hun prestaties zullen navenant zijn. Dit valt ook te verwachten want het is noodzakelijk om de wereld dat onder auspiciën van het Goddelijk Plan valt, vooruit te helpen.

Als men het moeilijk vindt om zomaar aan te nemen dat er zoiets bestaat als een nieuwe visie op spirituele groei voor de wereld, is dat niet onterecht. Waarom, zullen velen zich terecht afvragen, zouden oude en beproefde spirituele technieken, doctrines, filosofieën enzovoort, opeens uitgerangeerd zijn? Wel, de Waarheid op zich verandert nooit, maar wereldbewustzijn, waarneming, inzicht en daardoor toepassing van die Waarheid zijn altijd aan veranderingen onderhevig en worden aan de huidige eisen aangepast. Het nieuwe bewustzijn vraagt om een nieuw beeld en invulling van de Waarheid en vraagt dientengevolge om een nieuwe visie. Dit wil niet zeggen dat bekende spirituele praktijken, zoals gebed, meditatie, yoga enzovoort, opeens niet meer zouden werken. Integendeel, de toenemende instroom van goddelijke genade kan de eenzame beoefenaar eveneens zegenen, maar in beperktere mate als we het vergelijken met de nieuwe visie voor spirituele groepsactiviteit en ook alleen wanneer deze uit onzelfzuchtige motieven worden beoefend.

Het is altijd het motief achter een gedachte of handeling die iemands vibratie beïnvloedt en dit werkt daarom in op de zuiverheid van het bewustzijn. Met name geldt dit in het huidige steeds intenser wordende geestelijk klimaat. Mantras gezongen voor persoonlijk belang, gebeden gericht op eigenbelang, spirituele praktijken die niet voor anderen maar voor zichzelf bedoeld zijn en zelfs rituelen uitgevoerd voor zelfbescherming zullen allemaal negatieve energieën naar het individu aantrekken, zowel vanuit de omgeving als van binnenuit. Dit komt omdat de energieën die aspiranten die bezig waren met zelfontwikkeling in het verleden, nog succesvol konden gebruiken, nu worden teruggetrokken in de mate waarin de hele planeet groeit naar haar volgende en hoogste niveau van expressie. De komende jaren zullen patiënten en diegenen die spirituele praktijken onderhouden die het ‘ik’ dienen, ongeacht hoe geavanceerd hun praktijk ook moge zijn, eveneens een voortdurende afname van welzijn ervaren, want het gelijke trekt het gelijke aan, en de Wet van Aantrekking wordt steeds krachtiger en tastbaarder.

Men moet beseffen dat het koesteren van persoonlijke motieven voor zelfontwikkeling momenteel niet alleen haaks staat op het ware spirituele doel van de aspirant, maar men ontvangt ook niet de grote voordelen die beschikbaar komen wanneer deze oprecht worden opgewekt via serieuze groepen. Zelfzuchtige spiritualiteit is imitatiespiritualiteit. Het sluit iemand af van de bevrijdende en vreugdevolle weg naar het nieuwe licht via spirituele groepsactiviteit, altruïsme en dienstbaarheid: de karakteristieke grondtoon van de nieuwe visie in het Aquarius tijdperk. Mocht dit alles onvoldoende zijn om de hoopvolle godvruchtige te helpen stimuleren zijn ‘ik’ georiënteerde geneigdheden te herzien, dan doet hij er goed aan te onthouden dat in de komende jaren elk spoortje van zelfzucht slechts oude en ongezonde energieën zullen aantrekken.

Daartegenover staat dat spirituele groei in groepsverband een praktische noodbescherming biedt tegen vele soorten religieuze begoocheling. Als twee of meer mensen serieus samenwerken voor algemeen welzijn, kunnen de struikelblokken, valkuilen, illusies en egoïstische impulsen die we zo vaak aantreffen op het pad naar zelfbevrijding, bijtijds worden opgemerkt en worden weggehaald door een ander serieus lid van de groep. Nieuw zaden van bedrog krijgen daarmee geen mogelijkheid te wortelen in de vruchtbare grond van het ego, en bovendien groeit men spiritueel als men als groepslid de andere helpt.

De nieuwe weg is spirituele groei binnen groepsverband en niet de weg van individuele spiritualiteit. De huidige behoeften van de mens, de gelegenheid om hieraan bij te dragen en de onschatbare waarde van intelligente en serieuze groepssamenwerking zullen door alle aspiranten die De Nieuwe Wereld willen binnentreden, moeten worden ingezien. De essentiële vragen die wij zouden moeten beantwoorden zijn: hebben wij ons gekwalificeerd voor groepswerk en dientengevolge gekwalificeerd voor de spirituele kans in deze tijd? Zijn wij gereed ons aan te passen aan de huidige behoeftes en staan wij klaar om persoonlijke verlangens op te offeren voor iets dat veel groter is, om daarmee in staat te zijn om het Goddelijk Plan te kunnen dienen in zijn huidige fase? En zijn wij bereid werkelijk de handen uit de mouwen te steken voor een mooiere toekomst, samen, voor het algemeen belang?

Het nieuwe Aquarius tijdperk staat voor de deur en de integratie van de mensheid maakt bepaalde aanpassingen in spirituele mogelijkheden noodzakelijk, hoewel zij natuurlijk niet de grondbeginselen en de spirituele doelen in het leven aantasten. De mens die ontwaakt, zal de volgende aangepaste wet van het nieuwe tijdperk goed moeten beseffen: afhankelijk van hoe iemand op een begripvolle wijze reageert op de collectieve noden van de mensheid, zal blijken hoe snel men in staat is de volgende openbaring en uitbreiding van bewustzijn naar beste vermogen te kunnen ontvangen. Ieder van ons zal daarom moeten nadenken over ons individuele antwoord op de eisen die onze eigen geest stelt en over onze collectieve respons op de collectieve noden. Alle kandidaten voor de komende spirituele kans worden door onzichtbare Gidsen van de mensheid nu opgeroepen voor gezamenlijke dienstverlening.

Wanneer iemand zich de dringende behoeften in de wereld gaat realiseren, wanneer hij zich werkelijk het Goddelijk Plan gaat herinneren en wanneer hij inzicht verkrijgt over de eerstvolgende fase waarin de wereld naar toe koerst, dan zal zo iemand worden geïnspireerd tot groepssamenwerking en hieruit volgt vanzelf een collectieve dienstverlening. Aansluitend betekent dit dat hij al zijn middelen en bronnen zal willen aanspreken met alle consequenties van dien om het Ene Goddelijke Werk op Aarde vooruit te helpen. Wanneer onze aandrang om de overgang te willen maken van de lagere (persoonlijke) naar het hogere (goddelijke) leven, wordt waargenomen door hen die observeren en wachten binnen de innerlijke werelden en wanneer onze gelofte aan onze ziel is opgemerkt dat wij geen hindernissen meer zullen opwerpen die ons zouden kunnen verhinderen tot dienstverlening, dan zullen goddelijke Agenten ons bijstaan. Volgens de wetten van het Aquarius tijdperk, zal bijstand alleen worden verleend aan hen die zelfzuchtigheid hebben overstegen en hun eigen vorderingen vergeten in de uitoefening van oprechte en onzelfzuchtige dienstbaarheid naar anderen.

De volgende uitspraak geldt nu voor de doelgerichte spirituele aspiranten van vandaag: kijk niet naar je ‘ik’ tijdens samenwerking, vergeet persoonlijke wensen tijdens groepsactiviteiten, ga in groepsformatie door de poort naar het nieuwe leven en laat het bestaan van de persoonlijkheid los in ruil voor opgaan in het grotere Leven van alomvattende spiritualiteit. Op die manier zal men het voorschrift in de Nieuwe Wereld over de spirituele vooruitgang via collectieve dienstbaarheid kunnen realiseren. Het is een principe dat al eeuwen wordt nageleefd binnen de subtielere zijde van het leven. Een principe die de Hiërarchie van Oudsten der Aarde geholpen heeft bij het maken van een voorspoedige vooruitgang, terwijl zij tevens haar jongere broeders en zusters - de mensheid - kon helpen.

Als antwoord op onze gebeden en onze noden incarneren nu continu nieuwe afgezanten van vele verschillende buitenaardse bondgenootschappen om ons te helpen op Aarde. Zij nemen momenteel hun posities in en zullen spoedig laten zien dat in de toekomst de Wet van Dienstbaarheid de allesoverheersende toekomstige wet op Aarde zal zijn. In het verre verleden gold dit de dienstbaarheid aan iemands eigen ziel met de nadruk op iemands individuele heil, en dit vergde de volledige aandacht van de spirituele aspirant. Niets anders werd meer overwogen. Daarna kwam er een periode waarin de diensten van een spirituele leider of goeroe en daarmee ook van iemands eigen ziel van het meeste belang werd geacht. De meester werd bediend en men was aan hem verplicht, omdat daarmee het heil van het individu werd geholpen. Maar nu klinkt er een nieuw geluid in de wereld, het is de nieuwe roep van (spirituele) groei door middel van dienstbaarheid aan het menselijk ras, door het aanleren om zichzelf te vergeten en via groepseenheid Goddelijkheid te realiseren. Leraren en goeroes hoeven in deze tijd niet meer zo te worden benaderd op dezelfde onnadenkende en inschikkelijke manier als in het verleden, want de Waarheid wordt nu gezocht en gevonden rechtstreeks binnen onszelf terwijl wij in groepsverband dienstbaar zijn.

Nu we op weg zijn naar een tijdperk van hogere spirituele intelligentie, zullen we inzien dat dogmatisch geloof en blind vertrouwen overbodig worden vanuit het heldere licht van juiste begripsvorming, direct weten en spirituele ervaringen. De enige ware meest innerlijke menselijke impuls is altijd geweest zijn bereidheid tot dienen en te gehoorzamen aan zijn Grotere Zelf - de Geest - en vandaag de dag wordt dit steeds beter begrepen. In het verleden echter werd deze simpele waarheid verdraaid door kerkelijke autoriteiten, extremisten, fundamentalisten, geleerden enzovoort wat een grote verscheidenheid aan formuleringen in spirituele filosofieën en theologie heeft voortgebracht. Maar deze formuleringen verbergen de Waarheid; zij werden aan de mensheid voorgesteld als zou het gaan om persoonlijke toewijding en ondergeschiktheid aan meesters, leiders, goden, religieuze systemen en gevestigde organisaties in plaats van trouw zijn aan en het dienen van de Ene Geest in Alles. Zulke valse voorstellingen van de Oeroude Wijsheid zullen en moeten veranderen in het nieuwe Aquarius tijdperk. Spiritueel inzicht, een zich verdiepende visie, een intelligente en positieve beheersing over iemands eigen bestemming en bewustzijnsontwikkeling zullen het gevolg zijn van inspanningen vanuit eigen initiatief. En niet het gevolg van het blindelings volgen van andermans aanbevelingen of hun doctrines.

Veel gebeden kunnen we zien als inhalig en zelfzuchtig, omdat ze zijn gebaseerd op persoonlijke verlangens. Een groeiend aantal mensen die nu de waarheid gaan leren kennen, zullen deze daarom als storend gaan beschouwen, als onpraktisch en ongeschikt. De vage meditaties die zowel in het Oosten als in het Westen worden geleerd en uitgeoefend met hun naar binnen gerichte egocentrische aandacht, bijvoorbeeld voor vrede, voor zelfbevrijding, persoonlijke heling en eigen macht enzovoort, zal slechts zorgen voor frustratie en opstandigheid omdat zo iemand in de gelegenheid wordt gebracht om nog grotere heelheid en spirituele essentie voor zichzelf te wensen. Persoonlijke verlichting of het zoeken van persoonlijk geluk is niet aan de orde van de dag. Maar zich intelligent voorbereiden op de komende wereldinitiatie is dat wel. 

Het steeds intenser wordende geestelijk klimaat vergt een verenigde inspanning, groepsverstandhouding, samenwerking in dienstbaarheid, groepscontact met de Goddelijkheid, collectieve verlossing en een onderlinge geïntegreerde zielsrelatie met elkaar en met het Grote Zelf in het Al. Jazeker, wanneer er geen sprake is van groepssamenwerking; als er nu geen ware teamgeest heerst, dan kunnen de goddelijke Helpers van het menselijke ras aan de innerlijke zijde van het leven weinig voor de mensheid betekenen in deze unieke tijden.

Vele cycli lang heeft de spirituele Hiërarchie stilzwijgend geopereerd, teruggetrokken in hogere niveaus binnen onze planetaire sferen, waar aspiranten slechts met hen in contact konden komen door het betrachten van discipline, spirituele ontwikkeling en dienstbaarheid om zich zodoende te kunnen kwalificeren. Tegenwoordig verkeren wij in heel andere omstandigheden. Nieuwe instromende energieën en de almaar dunner wordende sluier tussen de werelden, maken een nieuwe relatie met de Goddelijkheid mogelijk voor een groter aantal mensen dan ooit in het verleden.

De spirituele Gidsen van de mensheid zijn momenteel van binnenuit veel toegankelijker dan in het algemeen tot nu toe het geval was op Aarde. De serieuze zoeker kan op verschillende manieren met hen in contact komen: door simpelweg een boek te lezen, waarin belangrijke zaden van waarheid zijn opgenomen die tot een grotere staat van bewustzijn aanleiding geven; het kan ook spontaan optreden als een synchroniciteit van gebeurtenissen, als een visioen, als een stil innerlijk gevoel of als een impressie die doorkomt via iemands eigen ziel. Het contact kan ook worden ervaren in symbolische vorm tijdens meditatie, of in dromen die na goed overdenken kunnen worden geanalyseerd en begrepen. Geestelijke leiding kan ook worden ervaren als een prikkeling, als een plotselinge inspiratie of als een dynamische en dwingende impuls in het leven van de persoon die geraakt wordt. Het kan zich ook voordoen in een flits van intuïtief begrijpen waarin een groter deel van de aard van de Realiteit wordt geopenbaard. Zo’n openbaring kan het begin zijn tot het verkrijgen van inzicht in toekomstige mogelijkheden, iemands potentiële lot en de noodzaak tot dienstbaarheid in deze tijden. Het kan zelfs het totale doel van iemands incarneren onthullen en hem dus stimuleren om bewust zijn levensmissie te voltooien. In welke hoedanigheid de communicatie met de innerlijke Leraren ook moge plaatsvinden, ze zal nooit aanmoedigen om afhankelijk te worden van iets of iemand, maar zal wel altijd individueel goddelijk contact bevorderen en zal samenwerking in groepsverband bevorderen in het belang van het groter geheel.

Er zijn er velen die nu eindelijk luisteren naar de nieuwe roep van de Nieuwe Geest om verandering. De mensheid wordt opgeroepen om te ontwaken en om een nieuwe en veel betere manier van leven in hun bestaan te integreren. Groeperingen in hoger bewustzijn, kunnen gebruik maken van goddelijke krachten om voor iedereen een veel helderder licht veilig in de wereld te brengen. De opgeroepen lichtkracht en zegen binnen deze groepen is vele malen groter dan het individu in zijn eentje kan realiseren. Zoals ons 2000 jaar geleden al was toegezegd door de Christus, “Waar twee of meer mensen samenkomen in mijn naam, daar zal ik zijn temidden van hen.” Vanwege de huidige instroom van kosmische energie in ons zonnestelsel, is het groepspotentieel momenteel weergaloos groot en breidt zich steeds verder uit. Dit principe van synergie dat alleen toepasbaar wordt in serieus en toegewijd groepswerk, zal gaan bijdragen aan een veel sneller groeps- en wereldontwaken dan ooit tevoren op Aarde.

Het zou van wijsheid getuigen om de geweldige potentie van spirituele ontwikkeling via groepsvorming tijdens het nieuwe tijdperk niet te onderschatten. Traditionele spirituele oefeningen zijn niet meer nodig ( maar kunnen natuurlijk wel nuttig zijn). De nieuwe energieën kunnen worden gebruikt voor groepsontwaken ofwel ontwaken in groepsformatie door actief een geschikte levenshouding te ontwikkelen, gebaseerd op die informatie over wat nu van betekenis is. Iedereen die in vreugde op zou willen stijgen in het Nieuwe Licht zal moeten weten waarom en hoe men zich kan afstemmen op de nieuwe frequenties. Alle serieuze spirituele aspiranten dienen daarom bewust en met volle aandacht de volgende verklaring te lezen: De poort van initiatie naar de Nieuwe Wereld kan alleen worden gepasseerd in groepsverband; dit is een wet van het Aquarius tijdperk. 

Eenmaal voorzien van een waarachtig begrip dat als logisch stap een intelligente overgave kent, zullen toegewijde groepen volledig gaan vertrouwen op de goddelijke Intelligentie in henzelf. Op die manier, in lijn met de universele wet, zullen als altijd goedaardige spirituele krachten worden opgewekt die het voor leden van zulke groepen gemakkelijker maken om alle persoonlijke zorgen te laten oplossen binnen de vreugde, veiligheid en doel van het groepsverband. Tegelijkertijd activeren deze krachten een onzichtbaar kanaal in het centrum van de groep waarlangs deze doorheen kunnen stromen. Deze spirituele kanalen die op bewuste wijze zijn samengesteld, zorgen er automatisch voor dat energierijke zegeningen vanuit de hogere sferen omlaag zullen stromen en die bij alle aanwezigen het bewustzijn zullen verlichten en de harten openen. Zo’n proces is in feite een katalysator voor een versnelde omvorming van grove aura-energieën, het herstelt tegelijk allerlei persoonlijke psyche-emotionele blokkades en zo kan het verscheidene wonderbaarlijke genezingen teweegbrengen omdat het leidt tot vrijmaking van wereldse pijn en lijden. Als zo’n krachtige methode om goddelijke energie te geleiden in deze gunstige tijd onbaatzuchtig en intelligent wordt gebruikt, wordt op die manier de vorming van een sterk etherisch circuit opgewekt dat in staat is door elk geopend hart een stroom van elektrische energie te jagen. Deze energie zal voor de hele groep een bron van Openbaringen vormen, aangezien het bewustzijn van ieder individu zich met de groepsgeest verbindt en samensmelt en opgenomen wordt in die schitterende spirituele sferen, waar onvoorwaardelijke liefde voor alles en iedereen wordt ervaren. 

Toch is dit nog niet alles; het is slechts het begin, want door gebruik te maken van de Wet van Invocatie in synergie binnen de groep, zullen de daarop intredende goddelijke krachten niet alleen het bewustzijn van hen die verantwoordelijk waren voor het opwekken hiervan, verheffen en louteren, maar zullen deze ook beginnen uit te stralen vanuit het centrum van de groep. Hierbij kunnen ook negatieve energieën in de omgeving worden omgevormd door zuivering, heling en bezieling van de vier levensrijken op Aarde: het minerale, het plantaardige, het dierlijke en natuurlijk ook die van de mens. Dergelijke weldadige activiteiten nu zullen zorgen voor het ontstaan, de verankering en de wereldwijde verspreiding van de nieuwe Aquarius vibraties van lichtenergie. Het is deze nieuwe visie en de nieuwe weg die in de opkomende esoterische scholen wordt voorgeleefd en die door iedereen in de Nieuwe Wereld publiekelijk zal worden herkend en worden gerespecteerd.

De bereidwilligheid van de mensheid om nu een stap hogerop te zetten op de windingen van de spiraal - het pad van spirituele ontwikkeling in groepsverband - is een positief teken. Het weerspiegelt een belangrijk en onontkoombaar universeel proces waarbij de individualiteit zich instelt om op te gaan in ÉÉN-zijn met de Goddelijkheid. Deze eenwording is het ultieme doel van alle bewuste wezens in alle sferen van de hele Schepping en het is dit ene grote Doel waarnaar de Heilige Geest, ons en al het leven, voor eeuwig en altijd naar toe drijft.

De Sinistere Zijde van de “New Age” Beweging

Met de nu aanwezige grote krachten in de wereld dat leidt tot een ongekende toevloed van licht en een snelle spirituele vooruitgang, hoeft het nauwelijks enige verbazing te wekken dat de krachten van zelfzucht eveneens zeer in beslag genomen zijn door hun eigen soort werk op Aarde. Opnieuw zijn ze, zoals altijd, met elkaar aan het wedijveren om aandacht via allerlei soorten slinkse capriolen en fratsen en zijn ze bezig zoveel mogelijk van die aandacht en macht naar zich toe te graaien. Opnieuw is die eeuwenoude strijd tussen goed en slecht wederom in al haar facetten aanwezig op Aarde en voor een toenemend aantal individuen die tegenwoordig ontwaken, wordt deze momenteel heel scherp zichtbaar nu het glorende licht van de Nieuwe Dag zijn schaduwen in alle richtingen werpt. 

Wanneer een steeds helderder licht continu over het planetaire bewustzijn schijnt, wordt duisternis noodzakelijkerwijze geaccentueerd. Want daar waar licht is, moet ook zijn corresponderende schaduw of contrast bestaan, want in een wereld van dualiteit heeft het een zonder het ander geen betekenis en kan daarom ook niet bestaan. 
Zo bestaat er al miljoenen jaren lang een dikke beschermende mantel van spirituele krachten om onze planeet, opgeworpen en onderhouden door onze Planetaire Hiërarchie. Dit etherisch bolwerk reguleert de binnenkomende stroom van verschillende soorten energieën, van krachten en van zielen richting Aarde, terwijl het ook functioneert als een schild tegen kosmisch kwade krachten. Zonder dat zou de mensheid een veel grotere onderdrukking en tegenspoed hebben ondervonden dan tot dusver. Voorafgaand aan de geboorte van de Nieuwe Wereld worden nu bepaalde toegangen in deze barrière geopend om een grotere toestroom van goedaardige wezens mogelijk te maken naar onze Aardezone, daar waar hun hulp nodig is. Deze toegangen echter worden tegenwoordig ook gebruikt door wezens die een bepaald minder vriendelijk karakter hebben. Niettemin hebben ook deze ongoddelijke zielen het karmische recht om hier op Aarde te zijn.

Deze entiteiten zijn vertegenwoordigers van kwaadaardige oerkrachten die nog steeds in het universum bestaan en op dit moment streven ze als vanouds doelbewust naar stagnatie in de wereld. Onveranderlijk blijven ze bezig om vooruitgang tegen te houden door het opwekken en koesteren van begeertes voor het zelf en door vast te blijven houden aan het bekende. Ze kunnen heel effectief zijn door middel van eigenbelang via persoonlijke verlangens, angst, trots en een conservatieve houding. Zulke oude materialistische krachten zijn van altijd al oudsher tegenstander geweest van ware, spirituele vooruitgang en verkeren dus in disharmonie met de vloeiende beweging van de Geest die als een stroom altijd verandert en altijd weer nieuw is.

De krachten van de duisternis zijn zeer reële en koppige intelligenties en trachten al dat oud en materialistisch is vast te houden. Ze vormen daarom bij uitstek de kristalliserende krachten, de krachten van behoud van vorm. Zij zijn het die ervoor zorgen dat materie aantrekkelijk blijft, dat het verlangen naar tijdelijke controle en macht in ons aanwezig blijft. Zij zetten de verleidingen neer van alle vormen van bestaan in de lagere werelden. Dit is de reden dat zij met voorbedachten rade proberen de instroom van al dat goed, waar en levensverheffend is te blokkeren, want hun heerschappij over de Aarde wordt bedreigd door een helderder goddelijk licht. Ze pogen nieuwe waarheden te verdraaien; ze stimuleren begeertes en opwinding door valse voorstellingen of andere substituten aan te bieden die weliswaar nieuw en veelbelovend lijken te zijn, maar die in feite niets anders zijn dan andere voorstellingen van de oude manier van zelfbevrediging. 

In hoofdzaak en zeker wanneer daar mogelijkheden voor zijn, zullen ze trachten dat wat vertrouwd en oud is te behouden, om alle invloeden tegen te gaan van de komende nieuwe cultuur en beschaving, om verwarring te stichten bij de mensheid en om voortdurend het reeds bestaande vuur van afscheiding, kritiek, vijandigheid enzovoort aan te wakkeren. Het zijn verraderlijke krachten en ze werken achter de schermen en al hun pogingen zijn gehuld in mooie woorden. Het leidt ertoe dat zelfs serieuze spirituele aspiranten gevoelens gaan koesteren van antipathie (en dit ook uitdrukken) tegen bepaalde personen en ideologieën, waardoor de verborgen zaden van haat bij vele mensen worden gevoed. Angst en tegenstellingen in de wereld worden aangewakkerd om dat wat feitelijk is achterhaald, te kunnen handhaven. Dat wat waarachtig en onbekend lijkt, wordt door deze krachten als onwenselijk en ongelooflijk beschouwd en ze proberen de vooruitgang tegen te houden en om te zetten in hun eigen voordeel.

Welnu, in wezen is er helemaal geen kwaad in deze wereld, geen slechtheid, geen zonde behalve dat wat volgt om het zelf te verdedigen. Het zelf (het ‘ik’) heeft de neiging om vast te houden aan het bekende en de meeste mensen in de wereld van vandaag hebben een hang naar het oude, het vaste en het ‘veilige’. Dit is nu de algemene instelling van de mensheid die is geprogrammeerd door zijn sociale conditioneringen en zijn buitengewoon beperkte onderwijs. Een onderwijs waarin de grote waarheden van het leven ontbreken. De overgrote meerderheid van de mensheid is daardoor in absolute onwetendheid van het ego, waardoor weerstand tegen veranderingen voor hen normaal is geworden.
Wanneer zuiverende krachten binnenstromen in de subtiele energievelden van onze planeet, wordt de duisternis van oude, ingeroeste misleidingen en eigenbelang in allerlei vormen gedwongen zich te laten zien en dit wordt als pus uit een wond geduwd. Alle boosheid, angsten en andere occulte vervuilingen die het licht van de Geest vertroebelen, komen noodzakelijkerwijze in deze tijd aan de oppervlakte. De ware kleuren van de mensheid beginnen nu duidelijk zichtbaar te worden en er zal nog veel meer worden onthuld in een veranderende wereld die bezig is zich te ontworstelen aan alle disharmonische invloeden.

Zijn wij echter eenmaal voorzien van voldoende inzichten over de wereldsituatie tijdens het huidige zuiveringsproces, dan is het goed om ons het gegeven te herinneren dat wanneer de geest zich oefent om zijn gedachten op de juiste wijze gefocusseerd te houden, er geen kwaad meer binnen kan treden. Tegenwoordig echter zien we dat een groeiend aantal mensen door vijandige krachten negatief wordt beïnvloed (heel vaak zonder zich daar bewust van te zijn) om alles dat maar enigszins zou kunnen bijdragen tot een succesvolle ontplooiing van deze huidige fase van het Goddelijk Plan voor de mensheid, te belemmeren of zelfs compleet ongedaan te maken. Juist individuen met angst of eigenbelang zijn in staat dergelijke sinistere manipulaties te bevorderen en de krachten van de duisternis die momenteel bezig zijn met de rekrutering voor de ‘laatste slag van Armageddon’ beperken zich zeker niet in hun keuze voor potentiële kandidaten op Aarde! Vaak zijn deze agenten van de duivel snel te herkennen, maar soms slagen zij er met succes in om zich te verbergen achter bijvoorbeeld het vrome masker van religieuze filosofieën of spiritueel idealisme. “De duivel citeert geschriften voor eigen bestwil”, en de persoon die de waarheid zou willen kennen, moet in deze tijden bijzonder waakzaam zijn ten gevolge van de snel voortwoekerende listen, bedrog en illusies die wij zien op onze planeet, welbewust aangezet en meestal vanuit verborgen sferen. We zullen het spirituele koren van het emotionele kaf moeten leren scheiden en altijd in ons hoofd houden, speciaal in deze buitengewone tijden, dat de wereld veel meer kaf dan koren kent! 

Nu in deze tijd stimulerende psychische krachten op grote schaal beschikbaar komen voor de mensheid, geven argeloze, onbezonnen en onverlichte mensen blijk van hun nieuw verworven vermogens door met een opmerkelijke bereidwilligheid zeer voorbarig naar voren te stappen om zichzelf aan het grote publiek te presenteren als spirituele leraren, healers en meesters der wijsheid, terwijl zij in werkelijkheid slechts met het astrale vlak contact hebben gemaakt. Deze niet geïnformeerde en onoplettende naïevelingen zijn vaak blind voor de zeer reële gevaren die gepaard gaan met ongetrainde lagere paranormale gaven (bijvoorbeeld helderziendheid, het werken als medium, enzovoort), die een machtige potentie hebben om mensen te verleiden en als gevolg daarvan hun spirituele progressie kan weerhouden of zelfs terugdringen. Zij realiseren zich ook gewoonlijk niet dat het werken in astrale sferen altijd de sterke belangstelling oproept van sluwe onstoffelijke wezens die het simpelweg heerlijk vinden om naar beste vermogen onrust te stoken in deze belangrijke tijden van wereldwijde loutering en transformatie.

Het waarnemen van het zich almaar uitbreidende licht aan de horizon van de Nieuwe Wereld heeft ertoe geleid dat de krachten van de duisternis hun inspanning om de Krachten van de Waarheid tegen te werken momenteel verdubbelen door middel van allerlei soorten nieuwe, slinkse en wanhopige pogingen om het zich ontvouwende Goddelijke Plan verder te vertragen en zelf zoveel mogelijk van het nieuwe licht dat naar de planeet schijnt, weg te grissen voordat de mensheid dit kan ontvangen. Om meer succes te hebben bij hun doel, laten de duistere krachten vaak valse spirituele juweeltjes zien die in het begin nog wel blijken te schitteren, maar al heel spoedig hun glans verliezen. Precies zoals de tijdelijke bevrediging die er aanvankelijk van afstraalde.

Als echte goddelijke ingevingen nog moet worden ervaren, kan een enthousiaste en hoopvolle zoeker van het zelf deze lagere astrale en occulte fenomenen gemakkelijk verwarren met spirituele openbaring en heilige wijsheid. Als een persoon vanuit enig verlangen besluit om zich bezig te houden met het lagere astrale vlak (dat tegenwoordig overigens voor velen gemakkelijk bereikbaar is), wellicht om daar contact te zoeken met onstoffelijke wezens, dan wordt de deur van hun bewustzijn wagenwijd opengezet voor schadelijke en zelfs kwaadaardige entiteiten. Met name is dit het geval voor leraren die laten zien invloed te hebben over anderen, want in hun autoritaire en daarom machtige positie worden zij belangrijke doelen voor de begeertes en aspiraties van laagontwikkelde en kwaadaardige geesten. Dergelijke wezens proberen het brein van hun niets vermoedende slachtoffers te infecteren met hun bedrieglijke bezigheden om tegelijkertijd aandacht en levenskracht naar zichzelf toe te trekken. Aangezien de meerderheid van deze onstoffelijke zielen nogal ongelukkig van aard is en natuurlijk ellende van gezelschap houdt, trachten zij naar beste vermogen zoveel mogelijk schade aan te brengen door hun eigen wil op te dringen via het passieve bewustzijn van het onwetende medium. Deze verraderlijke patronen zijn tegenwoordig goed merkbaar in vele New Age groepen en als een epidemie kunnen deze zich verspreiden door een volslagen gebrek aan enig occulte basiskennis, gebrek aan nederigheid en evenzo gebrek aan die pure intentie die essentieel is voor veilig en nuttig occult werk.

We moeten ons realiseren dat er binnen de astrale sfeer een welhaast grenzeloze hoeveelheid aan interessante feiten (en valsheden) te vinden zijn die door al die legioenen bewoners daar heel gretig worden gebruikt. Dit soort informatie lijkt soms heel indrukwekkend en lijkt vaak helder en waar te zijn voor diegenen die in hun blindheid alles vastpakken wat nieuw en opwindend schijnt. En inderdaad, bij tijd en wijle is het mogelijk dat er een juweeltje van waarheid doorheen glipt*. Het astrale land echter is in esoterische kringen bekend als de sferen van illusies, deels omdat in de lagere dichtheden egoïstische bewoners vertoeven die vaak veel minder ontwikkeld zijn dan hun mediums en tevens eigen verlangens en agenda’s hebben. De Goddelijke Waarheid wordt door dergelijke entiteiten dikwijls, onschuldig of welbewust, vervuild voordat de illusies binnen het astrale vlak dit zelf ook nog kunnen kleuren. Tenslotte zien we hoe de persoonlijkheid van het medium deze Waarheid ook nog eens negatief beïnvloedt. Het resultaat is een enorme toevloed aan overdrijving, misinformatie en imitatiespiritualiteit in de wereld van vandaag. De bestaande onwetendheid van de mensheid en de intensiteit van deze periode leiden er momenteel toe dat het fungeren als medium eerder een vloek wordt dan een gave.

* We zullen overigens wel het feit erkennen dat er in deze tijden ook zeker accurate en zeer nuttige informatie is ontvangen door bonafide mediums. Maar we moeten echter niet vergeten dat dit slechts informatie is. Als medium fungeren (of ‘channeling’ zoals het tegenwoordig wordt genoemd) biedt in en op zichzelf geen pad van spirituele ontwikkeling.

Als boodschappen uit hoge spirituele dimensies door een medium op betrouwbare en accurate wijze worden doorgegeven, dan zijn dat impressies die direct zijn neergedaald vanuit de hogere mentale niveaus in de hersenen, waardoor contacten worden vermeden met ongerechtigheden in het astrale (emotionele) voertuig van het medium. Alleen ingeval van een dergelijke directe indaling, zal de doorgegeven indruk geheel vrij zijn van onjuistheden; het is dan ook niet gekleurd door enig emotioneel complex. Want het is het astrale bewustzijnsniveau dat de waarheid behoorlijk kan verstoren. Een juiste interpretatie van boodschappen vanuit de hogere werelden is pas mogelijk wanneer men afstand kan nemen van de lagere paranormale vermogens. Het is een absolute voorwaarde dat het medium een essentieel nederige houding bezit en dat hij of zij afstand kan nemen van de eigen persoonlijkheid wil hij of zij echt, veilig en met succes kunnen channellen. En tegenwoordig wordt deze eis steeds kritischer naarmate meer en meer mediums het doelwit worden van de duistere krachten.

Vaak worden mediums op een bepaald niveau gewaar dat hun ‘gidsen’ op zijn minst enkele persoonlijke motieven hebben die niet geheel en al goddelijk zijn, maar volgen zij toch hun instructies - ten koste van hun integriteit - uit vrees voor hoon of omdat hun geachte studenten een volslagen gebrek aan onderscheidingsvermogen tonen. Soms gaan zij zelfs door vanuit meer immorele redenen. Vele gevestigde spirituele leiders, leraren en goeroes vallen daardoor tegenwoordig voor de aandachtige toeschouwer op nogal opmerkelijke wijze van hun troon en demonstreren zo aan de kinderen van de Nieuwe Wereld dat een blinde en onnadenkende onderwerping aan een externe autoriteit in beginsel gevaarlijk en ook sterk afwijsbaar is. In feite hebben de ware en bevoegde leraren in het Aquarius tijdperk het niet nodig om discipelen om zich heen te verzamelen. Als iedereen in deze tijd de moeite zou nemen de telkens weer terugkerende dringende waarschuwingen van de oude wijzen ter harte te nemen, zou dat voor iedereen gunstig uitpakken. We zouden deze waarschuwingen weer opnieuw tot leven moeten wekken en ervoor zorgen dat deze opgeslagen blijven in de geesten van al diegenen die nu veilig het spirituele pad willen volgen. Want de farizeeër is dikwijls verder verwijderd van het Koninkrijk Gods dan de tollenaar en de zondaar. In ieder geval dient elke zoeker van de Waarheid onheilig gezelschap te mijden, omdat het heel waarschijnlijk aanleiding geeft tot passies, glamour, sensaties, verkeerde invloeden, blindheid, valse hoop, misleiding enzovoort. En dit alles gaat ten koste van een wijze besluitvorming en werkelijke spirituele vooruitgang. Paranormale ervaringen mogen misschien in het begin sprankelende bellen zijn die iets heel moois lijken, maar zij versluieren iemands waarnemingsvermogen en beletten alleen maar iemands hogere waarnemingen.

Op dit moment bestaat er over de hele wereld een overvloed aan nieuwe religieuze instellingen, spirituele gezelschappen en esoterische organisaties die naar verluidt allemaal geïnspireerd zijn en geleid worden via contacten met grote Meesters, Christusachtige entiteiten, hoog ontwikkelde buitenaardse lichtwezens, en zelfs engelen en aartsengelen. Natuurlijk is het waar dat zeer ver ontwikkelde goddelijke Agenten in grote aantallen steeds dichter naar de Aarde zijn toegetrokken dan ooit tevoren in de geschiedenis, maar we zullen moeten beseffen dat de oppositie, de antichrist* dit ook doet. En de discipelen van elke geestwezens, hun leringen of hun aangewezen vertegenwoordigers doen er goed aan zich het aloude occulte gezegde te herinneren: het gelijke trekt het gelijke aan en dit is een onweerlegbare universele wet. Het morele niveau, het niveau van deugdzaamheid, nederigheid en daarom het bewustzijnsvibratie van het medium die contact legt, bepaalt de spirituele kwaliteit en bakent het gehalte of niveau af van de gechannelde entiteit. De doorsnee individu die nog allerlei verlangens koestert, zal zeker niet worden gekozen als Aardse representant om echte heilige en belangrijke boodschappen van zeer hoogstaande spirituele wezens door te geven. Zulke mediums zouden gemakkelijk hun gedachtevormen kunnen misverstaan, aangezien deze in de astrale sferen die slechts gebroken reflecties zijn van de hogere sferen, verstoord worden. 

* De antichrist is geen persoon of wezen; het is niet de ‘Duivel’ of ‘Satan’, die geen van beiden feitelijk bestaan, hoewel een groot aantal entiteiten er voortdurend genoegen in scheppen om deze rol van de mythische God van de Duisternis te vertolken. De term ‘antichrist’ verwijst naar alle kwaadaardige intelligenties, zoals deze zich uitdrukken in het Universum als directe opponent van de plannen van de Kosmische Christus - De Heer van de Wereld - en dit is niet de figuur Jezus zelf maar een buitengewoon verheven centrum van goddelijk bewustzijn - een Groot Wezen van Liefde en Wijsheid. Slechts een heel klein straaltje hiervan scheen door de lagere voertuigen van Jezus, zoals het ook deed bij de Avatar Krishna uit India vóór hem en eveneens bij vele andere grote Dienaren in de loop van de geschiedenis, die hen in de wereld de spirituele titel van wereldverlosser verleende. Het woord ‘Christus’ is afkomstig van het Griekse ‘Kristos’ wat betekent De Gezalfde. 
Onder diegenen die handelen onder de ‘vlag van de antichrist’ vallen een groot aantal bewuste wezens, waarvan sommigen heel ver gevorderd zijn in termen van occulte kennis, hun macht om bepaalde lagere geesten te kunnen controleren en hun vermogen om verschillende natuurkrachten aan te roepen. Anderen daarentegen zijn zich wellicht volstrekt onbewust van het feit dat zij in het geheim gemanipuleerd worden door de broeders van de duisternis. Desondanks hebben ze allemaal één ding gemeen - egoïsme, terwijl de meer perfide elementen een onverzadigbare honger hebben naar macht, persoonlijke verheerlijking en heerschappij over anderen. Het is in feite hun aangeboren eigenbelang dat elke ware en permanente samenhang onder hen verhindert en dit is de reden waarom de krachten van de duisternis uiteindelijk altijd zullen worden verslagen door de grotere verenigde macht van hen die het Goddelijke Plan voor de Evolutie dienen en daardoor de Krachten van Gerechtigheid vertegenwoordigen.

Vandaag de dag zijn er ontzettend veel gewone mensen met een minimum aan spirituele ontwikkeling die allemaal claimen de officiële kanalen te zijn van authentieke nieuwe leringen van verschillende hoogstaande wezens, waarvan velen soms al duizenden jaren lang bekend zijn in diverse gevestigde religies. Guatama Boeddha, Heer Maitreya (Christus) en zelfs God Zelf kunnen we tegenwoordig horen spreken via een onwaarschijnlijke verzameling aan mediums. Zulke nonsens toont duidelijk de grote komedie binnen de New Age beweging, zelfs al zouden de geprinte verslagen van channelling sessies die enthousiast verspreid worden door lieden die daar met hun hele hart in geloven, ogenschijnlijk betrouwbaar, gezaghebbend en wellicht zelfs verheffend overkomen. We moeten namelijk niet vergeten dat zelfs een jong, dom en ondeugend kind in staat is om prettig aandoende stellingen te citeren of om valse beloftes te geven, want in de astrale wereld zijn de brokstukken van al die inmiddels weer afgedankte gedachten en ideeën van wijzen uit het verleden tot op heden overvloedig te vinden, klaar om opgepikt te worden door elke ronddolende geest die daar toevallig langs trekt.

Zeer vergevorderde spirituele wezens beperken zich normaal gesproken niet tot communicatie op het niveau van individuele persoonlijkheden. Het is kenmerkend voor dit soort wezens dat zij gewoonlijk vele verschillende zielen tegelijkertijd beïnvloeden en dat hun communicaties die zich scharen onder de Wet van Indrukken, plaatsvinden op hogere bewustzijnsniveaus waar maar heel weinig mediums momenteel toegang hebben vanwege allerlei persoonlijke verlangens, waardoor noodzakelijkerwijze hun contact blijft beperkt tot het astrale vlak. De grote Gidsen van het menselijke ras hebben altijd de mensheid gediend door middel van een oud, hoog georganiseerd en complex hiërarchisch systeem, dat vele verheven levens, meesters, hoog ingewijden, discipelen en waardige afgevaardigden omvat die allemaal hun spirituele verdiensten waar maakten door met succes op te kunnen staan uit het vuur van voorbije beproevingen en serieuze tests via talrijke incarnaties.

Het lijkt momenteel over de hele wereld een algemeen verschijnsel geworden dat de klerk die gisteren nog werkzaam was op het kantoor, nu op welhaast magische wijze is getransformeerd tot de huidige ‘verlichte leraar’. Dergelijke absurditeiten laten duidelijk zien dat occultisme geen waarborg is voor het ware, spirituele werk en dat paranormale vermogens niet noodzakelijkerwijze (of zelfs niet gewoonlijk) gelijk staan aan spirituele zuiverheid. Het is ook zeker geen aanwijzing dat zo iemand vergevorderde mystieke kennis heeft verworven (dat men pas kan verkrijgen door langdurige en gedisciplineerde training), of het nu witte of zwarte magie is. Het is een opmerkelijk feit dat huisdieren als katten en honden ook paranormaal zijn, net als leden van diverse inheemse stammen in Afrika, Zuid-Amerika en elders.

Een groot aantal soorten dieren zijn in het algemeen meer occult aangelegd en paranormaal begaafd dan mensen omdat ze helemaal vrij zijn van de beperkende en belemmerende psyche die de mens vertoont, waardoor deze dieren van nature en zonder enige inspanning gevoeliger zijn voor de gedachten en gevoelens van andere bewuste wezens om hen heen. Deze leden van het dierenrijk communiceren regelmatig telepathisch met elkaar en zij voelen veranderingen en aanwezigheden aan die hen omringen in de subtiele sferen naast onze fysieke wereld.

Paranormale vermogens zijn heel gewone en natuurlijke functies, maar de mensheid heeft zichzelf in het algemeen ongevoelig gemaakt voor deze innerlijke en latente mogelijkheden door een dwangmatig en nadrukkelijk gebruik van zijn lagere psyche met de daaruit voortkomende starre denkrichtingen die allerlei soorten beperkende onjuiste ideeën, angsten en vooroordelen bevatten. Het menselijke ras heeft door zijn onnatuurlijke en geconditioneerde neigingen tot op de dag van vandaag er in het algemeen en onbewust voor gekozen om zijn occulte bewustzijn af te sluiten. Die weinigen die in het verleden gekozen hadden om hun ongewone psychische vermogens vrij uit te dragen, zijn nu door het aantrekken van de verkeerde soort aandacht, in serieuze moeilijkheden beland.

De hele moderne geschiedenis laat zien dat angst de voornaamste stimulerende factor is geweest achter onderdrukking, achtervolging en zelfs executie van hen die getuigden van paranormale vermogens, bijvoorbeeld de heksenverbranding in de middeleeuwen, de Spaanse Inquisitie, enzovoort, enzovoort. Vele occult gevoelige figuren werden toen ogenblikkelijk behandeld als krankzinnigen. Tegenwoordig echter zorgen de Aquariusenergieën ervoor dat de voorheen dichtgeslibde kanalen van paranormale waarnemingen en dito gevoeligheid in de mens weer open gaan en de wereld kan door de opkomst hiervan door de grote massa mensen die dit demonstreert, niet langer meer om deze reële vermogens heen. Doordat de mens ontzettend veel occulte kennis ontbeert, worden de lagere paranormale vermogens momenteel misbruikt en onteerd. En de misvattingen tengevolge van de New Age cultuur van occultisme zullen daarom velen blijven misleiden. Door een gebrek aan juiste inzichten in deze tijd lijken we op een blinde man in de vallei van de schaduw des doods. Onderricht over occulte zaken is tegenwoordig dringend noodzakelijk om individuen ervan te weerhouden dat zij ten prooi vallen aan dezelfde identieke verleidingen die in het verre verleden aanleiding hebben gegeven tot de totale vernietiging van hele beschavingen op Aarde.

Channelling, zoals dit tegenwoordig wijd verbreid voorkomt in zijn laagste en meest fysieke vorm, is een paranormale bezigheid op laag niveau. Voor de massa is het zeker één van de ‘spirituele’ mogelijkheden die de minste inspanning vergt. Het is gemakkelijk en als zodanig heeft het daarom een verwaarloosbare invloed op werkelijke spirituele vooruitgang. In scherp contrast hiermee staat direct goddelijk contact dat altijd het belangrijkste hoofddoel is geweest van de serieuze spirituele aspirant en deze regel is bepaald niet veranderd door de toegenomen paranormale gevoeligheid in de wereld. Omdat het voor de mens de meest directe communicatievorm is met de Geest, vergemakkelijkt goddelijk contact de ontvangst van pure inzichten, onfeilbare intuïtie en betrouwbare wijsheid waardoor het onnodig is om anderen op te zoeken om informatie te verkrijgen vanuit subtiele sferen. Het biedt ook de mogelijkheid dat het licht van de Geest op weldadige wijze door de persoonlijkheid heen kan stralen. En de aard van deze straling is intelligente, onpersoonlijke Liefde. Daartegenover merken we dat channelling om verschillende redenen erg schadelijk kan zijn voor het individu op zijn Pad, en op het moment dat eenmaal goddelijk contact bereikt wordt, is het ook volstrekt overbodig geworden.

Elke vorm van channelling daarom leidt mensen af van werkelijke spirituele verheffing en voor de doorsnee mens is deze communicatievorm in deze tijd beslist een bezigheid vol risico’s. Hierbij komt nog dat de trance die door vele lagere mediums zonder inspanning wordt opgeroepen met name tegenwoordig een uiterst onwenselijke toestand is. Het scheidt het medium van zijn eigen ziel en levert hem over aan de gebieden van oncontroleerbare en materiële krachten, die we in overvloed aantreffen binnen het astrale vlak. Het is daarom dringend noodzakelijk dat men zo snel mogelijk geestelijke activiteiten ontwikkelt en in een onzelfzuchtige toewijding in dienst stelt voor anderen, zodat intelligente en bewuste channelling - indien vereist - veilig kan worden beoefend. Zo niet, dan zullen ware spirituele seances afglijden tot nog maar enkele zeldzame gebeurtenissen binnen de spirituele New Age beweging. De opgewondenheid en naïviteit waarmee de meerderheid van de mensen vandaag de dag interesse toont in channelling, gevoegd bij de argeloosheid, trots en de egogebondenheid van even zovele mediums, maken dat hele groepen worden bloot gesteld aan uitgesproken gevaren, doordat al deze mediums de deur wagenwijd openzetten voor krachten en geesten met een verdorven karakter. 

Allerlei types onbetrouwbare entiteiten zijn tegenwoordig druk bezig om contacten aan te knopen met al diegenen op het fysieke vlak die daar gevoelig voor zijn en bij wie blijkt dat zij een redelijke potentie hebben om als instrument te kunnen dienen voor de bepaald onplezierige plannen van deze wezens. Aan de andere kant zoeken goedaardige en waarachtige Dienaren van het menselijke ras evenzo naar onzelfzuchtige en toegewijde harten om te helpen bij het échte Goddelijke Werk op Aarde. Naarmate de lagere paranormale vermogens van de mens zich beginnen uit te breiden, haasten duistere geesten, daar waar engelen geen stappen zullen ondernemen, zich snel naar voren. Indien er in het bewustzijn van het betreffende medium maar het kleinste spoortje van egoïsme rust op diens motieven, ontstaat al heel snel de kans dat hij of zij op verraderlijke wijze bedrogen of misbruikt wordt, tot slachtoffer gemaakt of zelfs permanent bezeten wordt. De omstandigheden zijn er in deze tijd zo rijp voor en de lichtgelovigheid en verlangens van de mensheid zo uitgesproken en zo overheersend, dat een dergelijke onfortuinlijk occulte overweldiging nog eens extra wordt vergemakkelijkt door een vorm van negatieve synergie, die wordt opgewekt door groepen van ongetwijfeld goedbedoelende mensen die zich onvoldoende hebben voorbereid. En dit resulteert weer in groepsbezetenheid. We zullen daarom meemaken hoe door deze praktijken tegenwoordig bepaalde mediums samen met al hun loyale volgelingen regelrecht op een kliniek afstevenen.

Laag geëvolueerde en gewetenloze entiteiten met hun sinistere ambities merken hoe gemakkelijk zij niets vermoedende mensen om de tuin kunnen leiden. Vele van deze listige onstoffelijke wezens zijn allesbehalve dwazen en hebben heel goed door dat de verspreiding van aantrekkelijke maar verkeerde leringen authentiek en betrouwbaar kan lijken, door de waarheid die aan de basis daarvan ligt. Hierdoor worden enkele van deze waarheden met enige opzet door hun vervalsingen gemengd en mogen daardoor heen glippen. Want het is dat kleine beetje waarheid in de onwaarheid dat het aantrekkelijk maakt en kracht geeft; niet die dikke lagen vervalsingen die over dat kleine fragment waarheid heen gedrapeerd liggen. En vele leringen die tegenwoordig worden gegeven zijn grove verfraaiingen of verdraaiingen op basis van enkele essentieel goede eigentijdse feiten. Hoeveel hoopvolle mensen zullen niet in verlegenheid worden gebracht, zo niet ontzettend gekwetst, wanneer zij uiteindelijk door gaan krijgen dat hun geliefde meester of hoogstaande engelachtige bron niet meer is dan een menselijke persoonlijkheid van laag allooi die overleden is of misschien zelfs alleen maar een nogal schaamteloze en schadelijke natuurgeest!

Het voorgaande is een karakteristiek voorbeeld (en zeker niet het meest schokkende) van wat zich tegenwoordig binnen de New Age beweging afspeelt. We kunnen het overal zien. Er zijn grote, welvarende, gevestigde, druk bezochte en zelfs ‘gerenommeerde’ spirituele organisaties over de hele wereld gesticht of in werking gezet door contacten met en manipulaties van entiteiten, die op zijn best onweerlegbaar misleid zijn. Vele van deze organisaties die momenteel onbetrouwbaar onderricht geven zijn des te overtuigender door het feit dat zijzelf in feite geloven wat zij onderwijzen en daardoor zij oprecht en serieus overkomen. Maar terwijl zij (gestage) vorderingen maken in de vaste veronderstelling dat zij het Goddelijk Plan dienen, zijn zij toch in feite niet veel meer dan menselijke marionetten voor de meesters van de illusie die vanuit verborgen werelden opereren. Het is één van de meest favoriete en meest gebruikte trucs van het kwaad om zich voor te stellen als heilige engelen, want het weet heel goed hoe het tegemoet kan komen aan de trots en verlangens van de mens. Deze duistere geesten zijn er goed in getraind om heel vakkundig hun ware bedoelingen te maskeren met een façade van inspirerende en levensechte melodrama’s, voorzien van een aantrekkelijk sausje met diverse bekoorlijkheden die op het gemoed inwerken.

Via hun uitgekozen menselijke instrumenten kunnen de krachten van de duisternis op het fysieke vlak wonderbaarlijke genezingen laten gebeuren en kunnen zij paranormale krachten laten zien, waarmee vertrouwen in de massa wordt opgewekt en de vleierij en de trouw van al die onnozele zielen worden gewonnen. Maar wat sommigen als wonderbaarlijk beschouwen is echter niet veel meer dan een metafysische dynamiek die er verantwoordelijk voor is dat natuurlijke krachten kunnen worden opgewekt. Vertrouwen werkt namelijk als een vergrootglas en ook als geleider en maakt het mogelijk dat deze dynamiek ontstaat. Net als elektriciteit, dat in potentie overal aanwezig is, pas effectief wordt in aanwezigheid van een geleider, zo wordt ‘bovennatuurlijke’ macht alleen effectief als geloof aanwezig is, al is het maar geloof in een menselijke leraar, in de goddelijke Intelligentie van de Schepping, of geloof in een ideaal of zelfs in iemands eigen spirituele aard. Geschiedenis toont aan dat bij goedgelovigen, hebzuchtigen en behoeftigen heel snel en gemakkelijk een blind geloof kan worden gekweekt. Voorts hebben deze geslepen entiteiten, gezworen vijanden van waarheid en rechtvaardigheid heel goed door hoe geloof - gevoed door egoïsme - gebruikt en geëxploiteerd kan worden als een soort vacuüm dat bepaalde omringende krachten naar zich toe zuigt. Het vergiftigt het individu of een groep die hiermee is verbonden, met diverse etherische en astrale energieën die niets anders zijn dan imitaties van al die hogere energieën, waarin het geloof heeft geïnvesteerd. 

Het is een feit dat spirituele en religieuze leiders, om hun macht en charisma te vestigen en deze te onderhouden, afhankelijk zijn van het geloof van hun volgelingen, net zo goed als deze op hun beurt vertrouwen op de inspiratie en bezieling die zij vanaf het begin van hun leiders mogen verwachten. Als dit symbiotisch proces, waarin wederzijds voordeel een rol speelt, is begonnen, kan het zich gemakkelijk uitbreiden om vele andere aspiranten te lokken en te beïnvloeden. Met name hen die zich aangetrokken voelen (of ook wel magnetisch worden aangezogen) tot de occult beladen atmosfeer die men als gewoonlijk aantreft binnen dergelijke groepen. De mate waarin deze synergetische kracht die uit dit proces volgt, zich kan uitvergroten, is recht evenredig aan de mate waarin deze specifieke groep zich emotioneel betrokken voelt. Net zo goed als het evenredig is met de wil en manipulerende vermogens van de leider(s). Het is daarom niet moeilijk in te zien dat al deze gecombineerde krachten - opgewekt door diegenen die hun geloof geheel en al concentreren op de spirituele ‘superieur’ - deze ‘leider’ kan vormen tot een centrum van macht, dat zich kan uitstrekken tot ver buiten de kracht van diens eigen persoonlijkheid. Op hetzelfde moment kan zich hierdoor ook een geschikt kanaal vormen waarlangs andere kwaadaardige geesten van de duisternis onze wereld binnen kunnen treden en deze beïnvloeden. 

Het optreden van religieuze tussenpersonen blijft een vast gegeven zolang de mens onwetend is van de universele wetten. Zolang blindheid blijft bestaan in onze wereld zullen zwarte magie, bedrieglijke spirituele leiders en nepreligies kunnen blijven voortwoekeren als antwoord op de verlangens van de mensheid. Een snel groeiend aantal valse profeten en gewetenloze mystieke leraren krijgt tegenwoordig steeds meer macht overal op de hele wereld. Deze magiërs zien kans door de wijdverbreide argeloosheid en begeertes van de mensheid met succes paranormale krachten op te roepen, niet zo zeer voor het algemene welzijn, maar veel meer voor hun eigen egoïstisch doel. Als gevolg daarvan leiden zij veel mensen steeds verder en verder weg van de waarheid en daarmee verwante echte goddelijke ervaringen door hen een koud licht aan te bieden, dat opmerkelijk genoeg heel overtuigend over kan komen voor al diegenen die verzuimen hun eigen hart te raadplegen. 

Wanneer men binnentreedt in de beladen atmosfeer van bepaalde samenkomsten, dan zal een gevoelige persoon spoedig merken dat zijn stemming opfleurt of dat hij op een of andere wijze psychisch gestimuleerd wordt. Achter zulke listige bekoringen echter merkt de meer waakzame nieuwkomer een vaag prikkelende sensatie, die verraadt dat een externe kracht bezig is op hypnotische wijze invloed en controle uit te oefenen. Vaak zullen bepaalde ceremonieën of meditaties die regelmatig worden verricht door leden van de samenkomst de invloed hiervan - bewust of onbewust - kunnen bevorderen. Het kan er zelfs toe leiden dat bij diegenen met een zwak karakter, bij leeghoofden of behoeftigen een of andere onstoffelijk wezen (of groep van wezens) zich met succes kan vasthechten aan de aura van de niets vermoedende optimist, met het vooropgestelde doel om zijn weg uiteindelijk te vinden naar het zenuwstelsel en het brein van het slachtoffer. Deze beschrijving mag wellicht macaber of zelfs fantastisch lijken voor diegenen die niet goed zijn geïnformeerd, maar toch kan de lezer die een gedegen occulte kennis ontbeert, ervan verzekerd zijn dat zoiets gewoonlijk slechts een eerste stap is in de voorgenomen carrière van de op de loer liggende entiteit die bezit wil nemen van iemand.

Als de gelegenheid zich voordoet, breken misleide onstoffelijke geesten tegenwoordig opzettelijk de goddelijke wet door zielen weg te lokken bij sommige mensen of zelfs om deze te dwíngen hun lichamen te verlaten. Normaal gesproken is dit een tijdelijke zaak, maar soms is dit permanent met de bedoeling dit zelf toe te eigenen, waarbij zij anderen proberen te beïnvloeden. Een dergelijk occulte bezetenheid wordt schering en inslag in deze wereld en wordt nog eens vergemakkelijkt wanneer iemand wordt getroffen door vlagen van passies als woede, lust of door een neiging zich over te geven aan andere lagere trekken als jalousie, liegen, zelfmedelijden, depressies, haat, angst, of het willen veroordelen van anderen, enzovoort, enzovoort. 

Ieder individu zelf en niemand anders is volledig verantwoordelijk voor alle omstandigheden die zich afspelen binnen zijn eigen realiteit, want deze omstandigheden verschijnen in eerste instantie in hun auraveld als energieën die zij zelf hebben gecreëerd met hun gedachten en emoties. De sleutel naar veiligheid en succes tijdens deze duistere vooravond van de Nieuwe Dag ligt in ons hart. In deze ‘tijden van beproevingen’ wordt negatief en zelfzuchtig denken daarom een hachelijke bezigheid. Het heeft de afschuwelijke potentie om entiteiten aan te trekken die tegenwoordig met hele hordes kwaadaardige geesten tot vlak bij het fysieke bestaan zijn opgedreven door de Krachten van Rechtvaardigheid, die aan de andere kant van de sluier tussen de werelden zegevierend strijd voeren. Deze razend geworden duistere schimmen zijn wanhopig op zoek naar een onmogelijke ontsnapping voor het verblindende licht van Gerechtigheid door in fysieke menselijke lichamen te vluchten. Het is een feit dat er momenteel veel meer twijfelachtige ‘walk-ins’ op Aarde verblijven dan er echte heilige bezoekers zijn. We moeten echter wel beseffen dat tegenover ieder individuele zuivere en wijze ziel er zeker duizend of meer kwaadaardige entiteiten mogen opwegen en vele van zulke lichtende zielen worden tegenwoordig in positie gebracht voor de naderende en beslissende confrontatie die zich uiteindelijk in de fysieke wereld zal manifesteren.

***

Los van de wat ernstiger gevaren van lager occultisme, zullen wij daarnaast altijd goed moeten onthouden, dat paranormaal begaafden die een degelijke occulte training, een goede staat van dienst en pure motieven ontberen, niet vertrouwd mogen worden en kunnen worden om de waarheid aller tijden op juiste wijze over te dragen. Spirituele leraren die zich als zodanig aankondigen zullen dan ook altijd grondig moeten worden getest omtrent hun morele staat, de diepte van hun esoterische kennis en begripsvorming en hun serieuze ervaringen in heilige dienstbaarheid in de afgelopen tijd voordat wij ook maar enige vorm van loyaliteit aan hen of aan hun methoden mogen overwegen. Valse spirituele leraren verspreiden in deze tijd allerlei soorten interessante informatie in hun poging om de massa af te leiden van die ene, onveranderlijke en spiritueel zuivere boodschap van liefde en dienstbaarheid. De Heilige Waarheid was in het verleden, is het nu en zal ook in de toekomst altijd eenvoudig zijn; complexiteit houdt vaak gevaren in. De welbekende oude Chinese vloek mag tegenwoordig dan ook beschouwd worden als een waarschuwing: “Moge u leven in interessante tijden”.

Diegenen die werken binnen de gelederen van de krachten der duisternis werken altijd langs de weg van de minste weerstand. De duivel kunnen we typeren als een hele luie vlegel wanneer hij zich dit kan veroorloven! Hij heeft altijd de neiging gehad om bij elke methode die zijn gluiperige zaak ook maar enigszins kan bevorderen er alles uit te halen wat erin zit en wat hem de minste inspanning of problemen lijkt te kosten. Tegenwoordig exploiteert hij met gemak de onwetende natuur van de mens, waarbij hij op creatieve wijze de welig tierende glamour en overdrijving binnen de New Age beweging toepast om waar mogelijk al die hoopvolle mensen te kunnen strikken. Zonder al te veel extra inspanning gebruikt hij tevens op hetzelfde moment precies dezelfde glamour om vele intelligente mensen over de hele wereld de lust te ontnemen om de werkelijke feiten te leren inzien. Sceptici hebben tegenwoordig de neiging om bijzonder haastig en gretig het New Age denken in zijn geheel af te doen als ‘massahypnose’, ‘groepsverdwazing’ enzovoort en dit alleen door het onzinnige gedeelte dat het allergrootste deel vormt. En we moeten toegeven dat dit inderdaad verzadigd is met veel nodeloze drukte, opwinding en lichtgelovige obsessies.

De allesdoordringende hype en glamour hebben geresulteerd in een grote zelfvoldaanheid, opwinding en trots en dit is nu precies wat de duistere krachten op het oog hadden. Door de overvloedige en zeer verstoorde presentaties van eigentijdse feiten die zonder goed na te denken de laatste tientallen jaren door naïeve en egoïstische individuen gretig aan de man zijn gebracht, is de heilige essentie van de waarheden die de werkelijke betekenis van de geboorte van het Aquariustijdperk weergaf, zeer verdraaid en als gevolg daarvan door velen verkeerd geïnterpreteerd. Het bracht met zich mee dat de voordelen die waren aangeboden aan de mensheid in overeenstemming met het Goddelijk Plan op Aarde aanzienlijk werden geneutraliseerd. Door overdrijving, door passie opgewekt door slechte informatie en door onnadenkend en misleid enthousiasme, is belangrijke en extreem relevante informatie omtrent de wereldtransformatie tot een cliché verworden, afgezaagd, en als gevolg daarvan door velen als onwaarschijnlijk ervaren. Clichématig gebabbel en ‘spirituele marketing’ door niet bewuste figuren heeft talrijke mensen ervan ontmoedigd om de urgentie en omvang van dat wat zich  momenteel voordoet te herkennen en daaraan te beantwoorden. Het visitekaartje van de duivel draagt als altijd hetzelfde onderscheidingsteken als wij er maar wat nauwkeuriger naar willen kijken. Serieus en intelligent zoeken, een juiste begripsvorming, een praktische visie en actieve dienstbaarheid zijn nu vereist om de veroorzaakte schade ongedaan te maken en de tijd in te halen die is verspild door de grote overvloed aan vervalsingen en het snel toenemende vertoon in de hele wereld met betrekking tot de New Age beweging. 

Na langer dan tien jaar de hele spirituele supermarkt grondig te hebben doorgespit en fulltime over vier continenten te hebben gezocht, kunnen wij uit persoonlijke en authentieke observaties op het moment van schrijven (1995) een vrij nauwkeurig cijfer inschatten over het percentage pseudo- (of op zijn best misleide) leraren, leiders en groepen. Volgens onze ervaringen is dit vandaag de dag zeker 95% plus! Verreweg het grootste deel van de New Age beweging is hooguit in staat, zelfs van zijn beste kant bezien, om een nogal dubieuze voorstelling geven van de waarheid aller tijden, terwijl het op zijn slechtst zonder enige twijfel bepaald sinister is.

Het is een belangwekkend feit dat één basiswaarheid vaak gebruikt wordt als fundatie voor een grote hoeveelheid bedrog, zoals nu overal te zien is aan de vooravond van de geboorte van de Nieuwe Wereld. Ondanks dat, zal de serieuze zoeker altijd worden aangezet door een serieuze en oprechte spirituele impuls om zonodig te graven en te spitten in een hele berg van leugens om de waarheid als die daar ergens is, te vinden. En wanneer hij ver genoeg doorgraaft in die grote hoop leugens en daarbij kans zien de waarheid naar boven te halen om die op de top te laten uitstralen naar iedereen, dan zal die hele berg van bedrog uiteenvallen onder het gewicht van die ene waarheid. Want het kwaad is in wezen conservatief, het haat eenvoudigweg te worden verstoord door de Waarheid.

Gelukkig kan het kwaad met al zijn leugens, eigenbelang en andere egocentrische neigingen duidelijk genoeg worden herkend door personen met een heldere geest. Maar voor diegenen die niet het juiste onderscheidingsvermogen, voldoende esoterische kennis of betrouwbare intuïtie hebben, is het veel lastiger om pseudo-spiritualiteit te identificeren. Toch kan egoïsme (dat op een bepaalde manier synoniem is met het kwaad als de verdelende factor in de Schepping) altijd worden herkend door zijn neiging om aan te vallen of zich te willen verdedigen voor zijn eigen bestwil. Een nauwkeurige, compromisloos en grondig onderzoek over de aard en de resultaten van elke spirituele groep zal gewoonlijk goed helpen de waarheid te onthullen. Eén algemene vuistregel kunnen wij hier echter aanbieden: als educatieve groepen geen nadruk leggen op onzelfzuchtige dienstbaarheid van onmiskenbaar spirituele aard of dit niet aanmoedigen of stimuleren; als er beloftes worden verstrekt voor persoonlijk gewin of waar aanlokkelijke voordelen worden aangeboden geheel en al gericht op het individu - KIJK DAN UIT! Het ware spirituele Pad moet gezocht worden voor het pad zelf en niet voor de voeten die het zullen gaan betreden. Het is uiterst belangrijk dat serieuze zoekers zullen moeten leren luisteren naar en in zichzelf in plaats van te luisteren naar andermans opinies; zij zouden altijd zichzelf moeten vertrouwen en aan zichzelf trouw blijven, altijd voor ogen houdend dat verlangens verblinden.

Zoals we al eerder hebben aangegeven zijn er kostbare juweeltjes te vinden in de overvoerde New Age attributen en toebehoren die in de westerse wereld van vandaag her en der verstrooid overal beschikbaar zijn. Als een fijne, gouden draad is de waarheid heel subtiel verweven onder de vele bekoringen en verdwazingen die als zeer ongewenste sediment aan het oppervlak liggen van werkelijk eigentijdse feiten. Al die serieuze en dappere aspiranten die in deze opmerkelijke tijden voor ware kennis en inzicht gaan, worden van harte aangemoedigd om hun zoektocht standvastig en met onderscheid te vervolgen zonder al te gretig te zijn. Er zijn belangrijke lessen te leren in iedere aparte ervaring die we opdoen en we leren dikwijls veel meer door het kwade en de teleurstellingen van persoonlijke levensomstandigheden te doorstaan dan door de waarheid simpelweg op een presenteerblaadje opgediend te krijgen, waar het wellicht niet eens wordt gewaardeerd. Soms moeten we diep zoeken in het hol van de leeuw om wezenlijke schatten naar boven te halen. Maar als de aard van de duivel voldoende wordt begrepen en iemands motieven blijven puur, dan zal de duivel met al zijn trawanten worden geconfronteerd met een onverwoestbaar vertrouwen. Op die wijze bemoedigd in hun zekerheid dat zij zullen zegevieren, zullen al die vastberaden pioniers de gouden draad van de Waarheid gaan ontdekken. Zij zullen hem wijs gaan toepassen om door alle hedendaagse lagen en listen heen te laveren totdat zij met succes het centrum bereiken van de New Age orkaan, waar zij zullen Zien en Weten.

De wijdverspreide opkomst van leugens en duisternis is een heel normale gebeurtenis bij de overgang van cycli. Het is iets dat noodzakelijkerwijze voorafgaat aan het gloren van nieuw licht in de wereld. Om verschillende redenen gebeurt dit zo en één belangrijke doelstelling van een dergelijk ‘tijdgebonden kwaad’ is dat de mensheid deze uitdagingen in de vorm van beproevingen nodig heeft, zodat hij individuele keuzes kan maken. Ieder mens krijgt daarom de gelegenheid om zijn eigen spirituele groei te versnellen en tegelijkertijd zich te kwalificeren voor verdere vooruitgang naar een helderder tijdperk. Diegenen die, zij het wellicht onbewust, ervoor kiezen om verstrikt te raken in de veelsoortige verlokkingen van de overgangsperiode leidend naar de Oogst, diskwalificeren zich automatisch voor entree in de Nieuwe Wereld. Want zij slaagden er niet in om de ‘verleidingen van het kwaad’ te herkennen en deze te overstijgen. Daarom mag de sinistere kant van de New Age beweging tenslotte worden beschouwd als een belangrijke factor in het noodzakelijke selectieproces die slechts pure, waakzame en waarachtige zielen mogen toelaten tot de Portaal van Initiatie om zo op te kunnen stijgen naar de luister en pracht van de Nieuwe Wereld.

Het Bevrijdende Pad van Dienstbaarheid

Wanneer wij ons blijven identificeren en worstelen met de problemen binnen ons persoonlijke zelf, dan is er geen uitweg uit onze eenzaamheid en lijden omdat wij in de verkeerde richting kijken! Wanneer wij dit meest belangrijke aspect van het leven dreigen te vergeten, dan hoeven wij ons slechts het bestaan en voorbeeld van onze zon voor de geest te halen, die voortdurend de fundamentele goddelijke wet demonstreert.

Zo boven, zo beneden. De zon beeldt de kroon chakra van het lichaam van ons zonnestelsel uit en dit zonnestelsel zelf is een grootse godheid “waarin wij leven en bewegen en mogen zijn” zo luidt een oud gezegde. De zonnegodheid is een macrokosmisch voorbeeld van de menselijke microkosmos, met zijn mentale, emotionele en fysieke uitdrukkingsvoertuigen. Vergelijkbaar met het atoom die de microkosmische weerspiegeling van het menselijk wezen vormt, is de zon op zijn beurt slechts de microkosmische expressie van iets dat vele malen groter is. En zo gaat het tot in de Oneindigheid verder. Vanwege het proces van de kosmische evolutie is ieder atoom voorbestemd om minstens tot een zon uit te groeien terwijl het Ene Universele Wezen - God - zich eeuwig uitbreidt.

Keren we terug naar ons lokale zonnestelsel, dan zijn op zowel de zon als de ziel van de mens dezelfde basiswetten toepasbaar. Kijkend naar onze fysieke zon worden we met ontzag vervuld over zijn natuurlijk vermogen om kracht te putten uit een klaarblijkelijk grenzeloze bron en vervolgens licht, warmte en leven schenkende energieën uit te stralen over alle schepsels en levensvormen binnen zijn bereik, zijn lichaam. Hetzelfde geldt ook voor de menselijke microkosmos. Door de menselijke ziel stromen alle essentiële energieën die alle lichamelijke processen voeden en in stand houden - subtiele en fysieke - en voorzien iedere cel en ieder atoom waaruit de mens bestaat van levenskracht en intelligentie. Op deze manier informeert en activeert de ziel - of persoonlijke god - het eigen bewustzijn van de mens.

Wel, de zon schijnt! Hij onderneemt geen pogingen om te schijnen; hij voert geen rituelen uit, hij bidt niet, hij beoefent geen enkele vorm van spirituele techniek om iets te verkrijgen of om er zelf beter van te worden. Hij worstelt bepaald niet met ontelbare persoonlijke problemen, verlangens en angsten zoals de mensheid doet. Dit niets doen is het geheim van zijn succes. Daartegenover staat de mens in zijn persoonlijke strijd om vrijheid met al zijn antagonistische inspanningen om geluk te vinden voor zijn afgescheiden ‘ik’, binnen zijn zelf opgelegde afscheiding van de ware en alles omvattende Heilige Geest. En in zijn onwetende naar buiten gerichte egoïstische levenshouding weerstreeft hij juist één van de belangrijkste wetten en dit komt hem duur te staan. Egoïsme veroorzaakt bewustzijnsvernauwing. Wanneer hierdoor het licht van zijn hoogsteigen ziel wordt belemmerd dit bewustzijn uit te stralen en uit te breiden, houdt de mens zijn bevrijding uit duisternis, lijden en strijd dat zijn eeuwig durende lot is, ernstig tegen.

De wet van oorzaak en gevolg is onherroepelijk. Mensen worden ongelukkig, ziek en sterven omdat zij zich richten op het ‘zelf’ - één microscopisch deeltje in een ware kosmische oceaan van soortgelijke deeltjes - waardoor ze als persoon het zicht verliezen op het grote geheel waarvan zij onlosmakelijk deel uitmaken. De mens houdt zich doorgaans zo druk bezig met het overtreden van alle mogelijke universele wetten, dat hij vergeet te kijken, te zien en dientengevolge niet leert van zijn grote kosmische evenbeeld en leraar: de zon. Datgene waar men zijn aandacht op richt, groeit. En door de keuze van zijn doorgaans nogal beperkte focus schept hij zijn eigen ‘eeuwige verdoemenis’ door zich steeds verder te verwijderen van de rest van de Schepping: zijn eigen Ware Zelf. Zolang men er dus voor kiest om zich rond te wentelen in het aloude moeras van zelfgenoegzaamheid en angst afkomstig van het ego, dan wordt zijn afscheiding van God, de zondeval en Lucifers ballingschap (de mensheid) uit het Paradijs voor eeuwig voortgezet. 

Verdriet, tweespalt en ziekte zijn onnatuurlijke fenomenen. Zij vormen geen deel van de Universele Harmonie en zijn geen onderdeel van het Goddelijk Plan voor Volmaaktheid. Het zijn hersenspinsels van de menselijke natuur, zoals alle problemen op Aarde. Het valt niet moeilijk te bedenken wat er zou kunnen gebeuren indien de zon het voorbeeld van de mensen zou navolgen! Nog meer, als iedere zon in de gehele Kosmos hetzelfde zou doen, dan zouden alle sterren van het hele firmament vervagen, flikkeren en tenslotte uitdoven; het universum zou niet meer bestaan en God zou de laatste adem uitblazen! Nu, Moeder Aarde is zo’n lot akelig dicht genaderd. Zij is met haar hele mensheid getuige van de bestaande disharmonie die wij hier in onze voortdurende vergeetachtigheid van de universele wet hebben geschapen. En toch schijnt de zon nog steeds en hij zal eeuwig blijven schijnen zo lang zijn onzelfzuchtige focus gehandhaafd blijft en zolang overgave aan de grote Wet van Liefde in stand blijft. Wanneer wij ons vermoeid voelen of gebrek aan inspiratie hebben, sta dan even stil bij het volmaakte voorbeeld dat de zon ons biedt. Op die manier kunnen wij een aanzet geven de neerwaartse spiraal in de duisternis om te doen keren door voorbij ons eigen kleine ‘zelf’ te kijken naar het werkelijke Leven, door anderen te helpen, door aan de wereld te schenken en voor het grote geheel te leven. Precies zoals de zon. Dan zullen wij net als de zon voor eeuwig schijnen.

* * *

Als wij de Ene Geest willen dienen - misschien door te beginnen bij onze vrienden, naaste familieleden, kennissen of onze groep - zullen we merken dat een dergelijke dienstbaarheid in onze diepste behoefte voorziet. Wanneer eenmaal het spirituele hart is geraakt en in vuur en vlam staat in een liefdevolle dienstbaarheid aan anderen, vallen alle persoonlijke problemen tot hun ware proporties terug om uiteindelijk zonder enige inspanning op te lossen. Tijdens grote tegenslagen of rampen bijvoorbeeld wordt de mensenziel meer ontvankelijk voor de grote noden en verschijnt er een ander doel. Door crisissituaties worden onze persoonlijke problemen minder urgent en kunnen zelfs verdwijnen uit ons bewustzijn. In het huidige stadium van de menselijke ontwikkeling op Aarde, schalt de bazuin van de Nieuwe Geest luid en doordringend. Ieder hart wordt dringend verzocht de zoektocht naar persoonlijk gewin - materieel of spiritueel - op te geven en acht te slaan op de grote noden in de wereld. De Nieuwe Geest tracht alle wijsheid die wij in ons hebben op te wekken en te verhelderen met als doel dat wij de handen in elkaar slaan als een geheel, teneinde een bredere en heldere visie voor de hele planeet te helpen realiseren.

Alleen een rechtschapen levend persoon kan de zegen van deze tijden ontvangen. De bevrijdende krachten van de Aquarius energieën kunnen hem zodanig verlichten dat hij zich bewust wordt van de voorheen verborgen, maar belangrijke levenslessen. Wanneer wij echt in staat zijn te zien, wordt alles en iedereen een betrouwbare docent. Het Boek der Natuur is geopend en zijn geheimen geopenbaard; goddelijk contact wordt gevestigd en daardoor de intuïtie opgewekt. Ware intuïtie zet altijd aan tot het verrichten van heilzame daden voor het welzijn van zoveel mogelijk mensen, want als iemand is afgestemd op de Geest via zijn eigen ziel, dan staat hij ook tot op zekere hoogte op één lijn met het Goddelijk Plan en het Goddelijk Plan op zijn beurt is bedoeld voor het welzijn van iedereen. Intuïtie mag vanwege haar immer onzelfzuchtige natuur, worden beschouwd als een vermogen tot groepswaarneming. Dat houdt een visie in die men zich eigen maakt door zich af te stemmen op de goddelijke wet ten bate voor anderen. Onbaatzuchtigheid is de gouden sleutel die vandaag de dag voor iedereen de deur opent naar de grootste zegen in deze wereld. En deze wordt ons gegeven om hem met anderen te delen. Zodra deze geluksdeur is geopend en de drempel overschreden, zullen serieuze aspiranten merken dat zij uiteindelijk zijn terechtgekomen op het Pad van almaar toenemende spirituele bevrijding via dienstbaarheid aan hun kameraden.

Men kan natuurlijk op velerlei wijzen en op verschillende niveaus dienstbaar zijn, maar om echt spiritueel raad te kunnen geven is het belangrijk te beschikken over degelijke occulte kennis. Het belangrijkste doel van eenmaal verkregen kennis is om die praktisch toe te passen in iemands leven zelf; wijsheid kan men alleen verkrijgen door ervaring. Voorts kan kennis zich niet ontplooien als hij voor zichzelf wordt gehouden, want kennis moet worden gedeeld. Personen die kennis bezitten maar wie het ontbreekt aan een goed hart, zijn als een bij zonder honing. Het is een onmiskenbaar feit dat ongedeelde kennis uiteindelijk omslaat tot vergif voor degene die zijn bestaan daaraan verbindt. Het is hoe dan ook een onfeilbare universele wet, dat wanneer wij onbaatzuchtig geven, wij veel meer ontvangen; spiritueel en anderszins. Een prachtige premie van goddelijke herkomst ligt op ons te wachten wanneer wij liefdevol en openlijk hogere spirituele kennis aan anderen voor hun eigen welzijn doorgeven. En dit is maar één van de beloningen die men op het Pad van Dienstbaarheid kan vinden. Als wij dit eenvoudige maar toch zo belangrijke en eeuwige spirituele principe van ‘geven’ zouden vergeten, blijven wij zitten in de illusie van onze eenzame zelfcultuur met al zijn misleidende krachten die ons vasthouden in onze afscheiding en worsteling. En dit duurt zo lang wij blijven vergeten hoe onlosmakelijk onze relatie met het groter geheel is.

Men koestert het verkeerde maar toch enigszins populaire denkbeeld dat iemand pas voldoende dienstbaar kan zijn voor anderen wanneer hij een hoger spiritueel niveau heeft bereikt, door te mediteren of misschien via een andere discipline. Dit is echter een voorwendsel van het ego dat altijd zal proberen echte vorderingen te stagneren. En juist door de aanwakkerende strijd met de Bevrijdingskrachten wordt het ego steeds onbetrouwbaarder en schadelijker. Het ego is een doorgewinterde leugenaar en is buitengewoon vindingrijk in het bieden van valse, zij het op het eerste gezicht logische argumenten aan de geest om een persoon te verhinderen zijn weg te vervolgen op het bevrijdende Pad van Dienstbaarheid. Men moet onthouden dat het ego altijd een manier zoekt om zijn eigen afgescheiden, egocentrische bestaan te verlengen en daartoe geen enkel middel schuwt om te voorkomen dat het moet oplossen, oftewel sterven wanneer iemand onzelfzuchtig wordt. Liefdevolle dienstbaarheid is, omdat het de aandacht vraagt en krijgt van de goddelijke Geest, de grote onverslaanbaar sterke tegenstander van het ego, want het bedreigt zijn voortbestaan. Een pijnlijk bestaan vanwege zijn afgescheidenheid en het daaraan verbonden lijden. Onbaatzuchtige dienstverlening is de snelste en meest doeltreffende manier om de illusies van het afgescheiden ego te laten oplossen en zich dan met het Al te kunnen verbinden.

Onthoudt goed dat in dit leven elke handeling, elk woord omstandigheid dan ook de sleutel kan leveren waarmee ieder mens de volgende geschikte deur kan openen. Eenmaal die drempel vanuit een roeping, elke geestelijke bezigheid of welke overschreden, heeft men zicht op een helderder realiteit en die stap kan zo iemand naar de bergtop leiden waar hij uitzicht heeft over een bredere horizon en daardoor in staat is een groter spiritueel inzicht te verwerven. De sleutel voor die deur is de mogelijkheid om te dienen en wanneer deze waarheid wordt ingezien, zal duidelijk worden dat echt iedereen meteen kan beginnen vanaf hun eigen plek om naar hun beste vermogen in alle nederigheid te dienen, zoals alle grote heiligen en spirituele meesters vóór ons hebben gedaan. Het begon bij hen met één vriendelijke gedachte en deze eminente weldoeners van de mensheid voerden hun taak uit en gingen de mensheid voor door hen duidelijk en herhaaldelijk te laten zien dat voor elke bloem van liefde en barmhartigheid die we in de tuin van onze buurman planten, een ongewenst en lastig onkruid uit onze eigen tuin verdwijnt.

Grote spirituele leiders hebben door de hele geschiedenis heen in hun religieuze leringen en publicaties herhaaldelijk betoogd dat het individu deel uitmaakt van het geheel. Nadrukkelijk hebben zij er op gewezen dat het geloven in en het toestaan van de illusie van een afgescheiden zelf de oorzaak is van alle scheiding en lijden. En als wij verder even stil willen blijven staan bij het feit dat er een oneindig groter deel van de Kosmos bestaat, los van het kleine zelf, dan zijn wij wellicht ook in staat de betrekkelijke nietigheid in te zien van het ‘zelf’, schril afgetekend tegen de enorme grootsheid van essentie binnen alles dat níét tot het zelf behoort. Als men dit beseft zou het schijnbaar afgescheiden individu er goed aan doen het wijze besluit te nemen, nooit meer enig belang te stellen in dat wat tegen de universele wetten, die de hele Schepping leiden en beheersen, ingaan. Natuurlijk zal het zelfzuchtige egoïsme zich regelrecht willen plaatsen tegenover deze wet: de heilige Wet van de Liefde, waardoor iedere overtreder van die wet wordt geconfronteerd met problemen die hem als zijn schaduw zullen blijven achtervolgen. Het is niet anders dan de zuivere waarheid, dat door anderen te helpen ons welzijn wordt gediend en spirituele aspiranten maken pas echt vorderingen door anderen op hun beurt bij te staan in hun progressie.

Oude wijsheden vertellen dat goddelijke Helpers van het ras niet meer kunnen betekenen dan mensen kunnen betekenen voor hun medemensen. De Wet van de Liefde klinkt tegenstrijdig voor het inhalige zelf, want Liefde moet eerst worden gegeven om te kunnen ontvangen. Als wij niet willen verliezen wat wij hebben gewonnen, dan moeten wij het weggeven. Liefdevolle harten zullen heel gemakkelijk de Nieuwe Wereld kunnen betreden en dus allen die echt spiritueel inzicht hebben ontwikkeld, zullen van nature op het pad van actieve dienstbaarheid te vinden zijn. We zullen merken dat echte dienaren een vrolijke en sprankelende geest bezitten in tegenstelling tot de zelfzuchtige geesten. Zij weten heel goed dat pas in ware dienstbaarheid, de tuin der goden - de mensheid - zich gaat ontplooien en opbloeien in een meer goddelijke expressie. Zo tonen zij aan dat het pad van spirituele dienstbaarheid het prachtigste, het meest edele en heilige pad is; het is de Koninklijke Weg en alle andere disciplines dienen slechts ter voorbereiding hiervoor. We kunnen heel gemakkelijk de geschiedenis erop naslaan hoe alle grote spirituele leraren en leiders in de hele geschiedenis het pad van onzelfzuchtige dienstbaarheid hebben betreden. Als er ooit één oplossing is geweest voor absoluut ieder probleem in de hele geschiedenis van de mensheid tot op de dag van vandaag en verder tot in de Eeuwigheid, dan kunnen wij met zekerheid stellen … wees dienstbaar en blijf dienen; geef en houdt nooit op met geven.

***

Er heerst bij veel mensen enige verwarring over wie te dienen en hoe. Het antwoord hierop is bijzonder eenvoudig. De goddelijke essentie van alle menselijke wezens zonder uitzondering heeft de Waarheid lief. Nagenoeg ieder mens over de hele wereld heeft een goddelijke vonk in zijn hart en wanneer er contact kan worden gelegd met het Leven dat daar vertoeft, wanneer het kan worden opgewekt en vervolgens door de persoonlijkheid heen gaat stralen, is er een uiterst waardevolle spirituele dienst verricht. Daarom zouden wij iedereen die wij tegenkomen onze spirituele diensten moeten aanbieden. Vanwege de huidige noden van de mensheid, de geboden kansen en het huidige stadium waarin wij verkeren, is de vraag over hoe te dienen snel gesteld en het antwoord ligt op onze lippen. In het algemeen is de meest waardevolle dienst die men vandaag de dag kan bewijzen, het verspreiden van de belangrijkste waarheid van deze tijd en op die manier aan iedereen de keuze voorleggen die zij in deze laatste dagen van de cyclus moeten maken. Zo gauw dit proces is begonnen bij iemand die de waarheid heeft begrepen en hij ermee is vertrouwd geraakt om dit in alle ernst en met altruïstische motieven naar anderen aan te reiken, zal de Geest het overnemen wanneer goddelijk contact is gemaakt. “Wees niet bang voor wat je zult zeggen, want de Heilige Adem Gods zal door je heen spreken.” - Jezus. Met andere woorden, wanneer door een juiste begripsvorming wij in staat worden gesteld ons eigen ‘zelf’ te vergeten in volle en goed geïnformeerde toewijding bij de hulp aan het Goddelijke Plan op Aarde, zal dienstbaarheid op het Pad van Liefde een moeiteloze en vreugdevolle ervaring worden.

Ons bewustzijn over het wonderlijke levensavontuur wordt in toegewijde dienstbaarheid steeds groter en helderder, want ieder moment wordt als waardevoller, vreugdevoller en meer bevrijdend ervaren wanneer we steeds meer verlicht worden door het licht van de Geest. Het spreekt vanzelf dat wij geen andere verstandige keuze meer zullen hebben dan door te gaan de mensheid te benaderen en hen onze bevrijdende innerlijke werkelijkheden aan te reiken en door zo anderen te dienen, nodigen wij gelijktijdig rustig en stilzwijgend iedereen uit ons te willen vergezellen op de reis terug naar het goddelijk Koninkrijk. Echte toewijding uitgedrukt in dienstbaarheid boekt altijd bepaalde uiterst heilzame resultaten. Deze omvat vitaliteit, heling, een verruimd bewustzijn, vreugde, spirituele groei en zoveel andere dingen. Het moet zo zijn, het kan ook niet anders, want dienstbaarheid is liefde in actie en deze wordt daarom geleid door een machtige goddelijke wet; de Wet van Liefde. De effecten, in positieve zin verkregen door onzelfzuchtige dienstbaarheid zijn inderdaad verstrekkend. In tegenstelling tot de tijdelijke en vervagende resultaten van alle egocentrische daden, zijn de gunstige effecten van de Liefde eeuwigdurend, want de substantie Liefde vormt de essentiële kern van het Universum.

Wanneer wij kunnen stoppen met aandacht te geven aan ons kleine zelf en wij ons kunnen bevrijden van de lasten, die wij ons opleggen door onze verlangens, kunnen wij mededogen geven en goede wil tonen. Op die manier openen wij een kanaal voor de Liefde van de Geest die door ons heen kan stromen. Liefde voor alle wezens kan men alleen leren op het enige Echte Pad, de Weg die hem terugvoert naar de Eenheid. Door dienstbaar te zijn aan de mensheid maken we het mogelijk dat goddelijke Liefde zich kan uitdrukken. Dit is de Weg leidende naar Hogere Evolutie, de enige weg naar blijvende spirituele vervulling en geluk.

Een Gelijkenis van de Hemel en de Hel

Er was eens een toegewijd priester die ernaar verlangde de hemel en de hel te zien en zo gaf God gehoor aan zijn gebeden.

De priester stond voor een kale deur zonder naamplaatje. Hij beefde toen deze zich opende, want hij bevond zich in een grote kamer waar alles in gereedheid stond voor een grote feestmaaltijd. Er stond een tafel met daarop in het midden een grote schotel met dampend voedsel. De geur en het aroma streelden de zintuigen en wekten de eetlust op.

Gasten zaten rond de tafel, ze hadden grote lepels in hun handen, maar ze schreeuwden het uit van de honger in dat verschrikkelijke oord. Zij probeerden zichzelf te voeden, maar gaven het op, God vervloekend, want de lepels die God hun had gegeven waren zo lang, dat zij niet bij hun mond konden komen. Dus zo verhongerden zij tussen vol geschepte borden. De priester begreep dat hun schreeuwen, helse schreeuwen waren en toen dat inzicht doorbrak, ging de deur voor hem dicht.

Hij sloot zijn ogen in gebed verzonken en bad God hem uit dit verschrikkelijke oord te halen. Toen hij zijn ogen opende, was hij de wanhoop nabij, want hij stond voor dezelfde kale deur, die deur zonder naamplaatje. Weer opende die deur zich en weer betrad hij dezelfde kamer. Er was niets veranderd en hij kon een kreet van afgrijzen nauwelijks bedwingen. Daar stond de tafel met in het midden weer de dampende schotel en daaromheen dezelfde mensen met dezelfde lepels in hun handen.

Maar het geschreeuw was verdwenen, het gehuil en gevloek had plaats gemaakt voor zegeningen; niets, maar toch alles was veranderd. Want met die zelfde lange lepels reikten zij naar elkanders mond en voedden zij elkaar, en zij dankten God.

En toen de priester de zegeningen hoorde, sloot de deur. Hij viel op zijn knieën en prees ook God die hem de aard van hemel en hel had laten zien en de kloof - slechts een haarbreed - die ze scheidde.

Anoniem

Sleutels voor Ontwaken

Zoals eerder vermeld reiken onzichtbare goddelijke Agenten momenteel een hand naar de mens. Deze dienaren van het ras zonden ons nooit eerder zulke overvloedige zegeningen. Door ons met deze zegeningen te bedenken maken zij het mogelijk dat elke serieuze en volhardende aspirant zal kunnen beschikken over de sleutels om te ontwaken. Wanneer die de toegangspoort naar deze spirituele kans ontdekt en in het bezit komt van de sleutels, dan is hij in staat het combinatieslot te openen en de drempel te betreden naar de Nieuwe Wereld. Maar wat en waar zijn deze sleutels? Er zijn veel verschillende sleutels en voor de meeste mensen blijven zij verborgen. Er zijn echter drie Hoofd Sleutels die, wanneer ze eenmaal ontdekt en toegepast worden, de aspirant van groot nut zullen blijken te zijn, meer dan al die andere sleutels. We zullen deze drie Hoofd Sleutels toevertrouwen aan de lezer. 

De eerste Hoofd Sleutel voor iedereen die in de wildernis van deze dwaze en onberekenbare wereld verdwaald is, is serieus en nederig ZOEKEN. 
De Waarheid kan alleen worden gevonden als we er oprecht naar zoeken. Iedereen zou deze zoektocht naar de betekenis van het leven allang hebben ondernomen ware het niet dat hij wordt bedolven onder wereldse afleidingen. Dit is wat er speelt, want de drang tot zoeken en om zich te ontwikkelen is een essentiële eigenschap van de goddelijke Geest en is daarom altijd innerlijk aanwezig  in het hart van ieder menselijk wezen. Als je je bewust wordt van de grote mogelijkheden die de spirituele zoektocht je bieden, dan heb je tenminste al iets ontdekt en zo niet, dan leef je een leeg bestaan. Het mag daarom duidelijk zijn, dat een open en onderzoekende houding nodig is wil men starheid en stilstand vermijden en spirituele vorderingen boeken. Het is te vergelijken met het aangeboren, natuurlijke instinct van een kind, dat zonder deze eigenschappen nooit zou kunnen opgroeien, niet emotioneel, niet geestelijk, noch in spiritueel opzicht. Hetzelfde geldt voor volwassenen; het zoeken naar een hogere betekenis in het leven is essentieel voor de spirituele groei. Als de zoektocht niet verder gaat dan puur overleven, plezier en voortplanting, dan betekent dit zoveel als spirituele dood.

Alle ware en oprechte spirituele leraren zullen proberen een proces van zoeken aan te wakkeren bij al hun leerlingen. Deze leraren bieden zulke aspiranten de waarheid aan, maar brengen verder geen enkel bewijs in. De ware zoeker vraagt niet om een bewijs van zijn mentor, want zo’n houding staat haaks op de geest van het ware zoeken. De spirituele dorst en honger naar de waarheid moet voldoende maar ook nodig zijn om hem zonder dralen voorwaarts te drijven. “Het is toch (absoluut) een groots wonder dat ieder gewoon mens  een heilige kan worden” - Heer Boeddha. Dit heilig worden is latent aanwezig in alle slapende mensen en omdat de serieuze aspirant voor Kennis en Wijsheid nooit tevreden is met halve waarheden of vluchtige ervaringen, zoekt hij voortdurend naar de Waarheid en voelt zich na het ontdekken daarvan verlicht. Bij de serieuze kandidaat voor spiritueel inzicht brandt daarom een compromisloze passie om de Waarheid te kennen, wat niet anders inhoudt dan dat hij zijn zoekproces zelf opwekt.

Het voorgaande punt is bijzonder belangrijk omdat de motivatie om het spirituele pad te betreden en te willen bewandelen in alle gevallen van binnen uit moet komen. Dit is noodzakelijk vanwege de Wet van de Vrije Wil die de spirituele vooruitgang van de mensheid op aarde bepaalt. Alleen al het zoeken zelf zet natuurlijke krachten in beweging die de zoeker begroeten op zijn pad en hem laten delen in bepaalde ‘geheimen’, die hij - indien hij gereed is - al mag aanschouwen. Het Leven reageert als het ware op de uitnodiging. Door zélf initiatieven te nemen om spiritueel meer bewust te worden, wordt de intuïtie als vanzelf gestimuleerd en de bewustzijnsvibratie stijgt naarmate de zoeker zich meer bewust wordt. Dit proces van spirituele vooruitgang kan beduidend worden versneld wanneer men zoekt met een onzelfzuchtige focus, dat wil zeggen niet voor zichzelf, maar ten gunste van de hele wereld. Op het Pad van Dienstbaarheid zijn snelle vorderingen mogelijk, mits men in staat is een pretentieloze, bescheiden zoekhouding te bewaren. Dit Pad van Terugkeer werd gemarkeerd door alle grote Leraren die al eerder met succes diezelfde Weg zijn voorgegaan. Dus, volg hun sporen en wordt één met de Goddelijkheid.

De zoektocht naar de Waarheid is de prachtigste en meest magische reis in de wereld en betekent een zeer belangrijke eerste stap naar openbaring en spiritueel succes. Met name serieus en intelligent zoeken vormt een onontbeerlijke eigenschap bij de geboorte van het Aquarius tijdperk en vormt een integraal en onafscheidelijk deel van het Nieuwe Wereldbewustzijn. De zoektocht zelf brengt innerlijk contact tot stand met de goddelijke Agenten en het Ware Zelf die graag hun onovertroffen leiding aanbieden ten einde een veilige reis naar de Nieuwe Wereld te kunnen waarborgen.

Succesvolle aspiranten zijn geen strebers en willen daar ook niet op aangekeken worden en juist vanwege hun natuurlijke bescheidenheid zijn zij in deze tijd tot grote dingen in staat. Vanwege hun toewijding en door hun vermogen zich in harmonie af te stemmen op de universele wet, ontstaat bij hen een onwrikbaar vertrouwen in de perfectie en onoverwinnelijkheid van het Goddelijk Plan waaraan zij onvoorwaardelijk hun trouw en hart hebben verpand. Daarom bezitten zij ook dat engelengeduld van de Geest, niet gehinderd door al te grote gretigheid, voortkomend uit een persoonlijk gericht verlangen. Desalniettemin is de succesvolle zoeker niet gek en zal hij zijn queeste op intelligente wijze voortzetten met alle beschikbare middelen en hulp die hij op zijn gekozen pad aantreft. Een van die hulpmiddelen en een heel bruikbare is voor sommigen de tweede Hoofd Sleutel, MEDITATIE.

In tegenstelling tot de algemene misvatting is meditatie geen zit- of concentratieoefening. Wanneer de geconcentreerde geest voortdurend en volledig wordt gericht op een object, idee of handeling voor een bepaalde tijd, waarbij de sluier van illusie wordt weggenomen en men zich verbindt met de innerlijke verborgen realiteit - het Hogere Leven waartoe de geest behoort - dan spreken we over meditatie. Daarom is er maar één accurate definitie van meditatie mogelijk: voortdurend gerichte aandacht op het Werkelijke leven.

Het hoogst bereikbare doel van de meditatieve oefening, door het ontstaan van een kalme, mentale ontvankelijkheid en innerlijk spiritueel contact, is het besef van inlevingsvermogen te ontwikkelen met alles wat ons omringt en zich hiermee te kunnen verzoenen en er één mee te worden. Wanneer eenmaal dit bewustzijn is bereikt en kan worden vastgehouden zal een persoon in staat zijn en als vanzelf zich gedwongen voelen om de hand te reiken naar zijn makkers om hen uit het donker en de verwarring, opgelegd door hun eigengereidheid en afgescheidenheid, terug naar het licht te leiden. Dat licht waarnaar hun zielen diep hunkeren.Wij kunnen hieruit opmaken dat meditatie uiteindelijk alleen maar wordt uitgevoerd voor anderen. Als tijdens meditatie dit inzicht de belangrijkste drijfveer blijkt te zijn, dan des te beter, want met zo’n nobele en waarlijk spirituele houding zal deze persoon zijn doel snel kunnen bereiken.

De normaal bekende meditatie begint met  geconcentreerde aandacht, niet gericht op resultaten en met een passieve acceptatie op wat er in het hoofd mocht omgaan en opkomen. Iemands meditatie hoeft niet iets speciaals of uitzonderlijks te betreffen; in tegendeel hoe simpeler hoe beter. Een kalme eenduidige aandacht op een object, mantra, idee, principe, eigenschap of zelfs een lichamelijke activiteit zoals de ademhaling is voldoende.

Als men regelmatig, bijvoorbeeld dagelijks, simpele meditatietechnieken oefent hoeft het niet al te lang te duren en komen de antwoorden op de vragen over de mysteries van het leven van binnen uit. Inderdaad, in echte meditatie lossen alle vragen uiteindelijk op en zal er een buitengewoon eenvoudige universele waarheid doorbreken, namelijk dat Liefde het grootste hulpmiddel is tot spirituele bevrijding en dat op zijn beurt, het doel is van het leven. Als dit wordt ingezien is degene die mediteert gereed om met hart en ziel het Ware pad te betreden en zich met vreugde (spiritueel) dienstbaar te stellen net zoals andere grote zielen voor hem en net zoals degenen die momenteel zich dienstbaar maken op deze planeet. Regelmaat en niet gehecht zijn aan resultaten, is de sleutel tot succes van meditatie. 

Meditatie is een instrument, een middel om tot een resultaat te komen. Voordat de meditatieve staat van bewustzijn een natuurlijk en continu verschijnsel wordt, is het belangrijk dat men zich niet uitsluitend op deze oefeningen blijft richten als een doel op zich, anders zou men voorbij kunnen gaan aan al die andere prachtige kansen en plichten die in het leven overvloedig voor handen zijn. Net zoals iedere andere obsessie kan meditatie tot een vloek worden voor de geest die zich daaraan wil vastklampen. En iedere serieuze aspirant moet goed beseffen dat evenwichtigheid niet alleen een geschenk is van, maar ook tevens voorschrift is voor een echt spiritueel leven.

Niet iedereen hoeft dagelijks te mediteren (alhoewel bijna iedereen er zijn voordeel mee zou kunnen doen). Een simpele formule mag duidelijk maken of meditatie voor jou de geschikte weg is: als je er enig baat bij vindt, bijvoorbeeld een hoger niveau van tevredenheid, inzicht, sereniteit of gewoon een goede nachtrust, dan is meditatie prima geschikt. Mocht je er echter hinder van ondervinden in enige vorm dan ook, dan is het beter met de oefeningen te stoppen en misschien op zoek te gaan naar een andere techniek. Iedereen moet altijd datgene doen waarbij hij zich het gelukkigst bij voelt. Men moet nooit technieken beoefenen die ten koste gaan van persoonlijk welzijn en vriendelijkheid. Wij zien dit vaak gebeuren bij angstige, egoïstische of  idealistische mensen.

Gedurende de komende opschuddingen zal vrije tijd beperkt worden waardoor meditatie voor lange periodes zowel onpraktisch als onhaalbaar worden, omdat de noden van het moment door de woelige omstandigheden de volle aandacht zullen vergen. Het is onvermijdelijk dat deze volledige aandacht gevraagd zal worden van iedereen die mediteert, of het nu een priester, mysticus, monnik of yogi is. De dynamische veranderingen die in de naaste toekomst zullen gaan plaatsvinden, zullen absoluut iedereen aanzetten tot praktische daden. Het betekent dat in plaats van de aandacht naar binnen te richten wat tijdens meditatie gebeurt, deze noodzakelijkerwijs zal verschuiven naar een op de omgeving gerichte aandacht. Besef dat meditatie niet per definitie alleen maar is toegespitst op het zich terugtrekken uit de uiterlijke wereld naar de innerlijke werkelijkheden. De uiterlijke wereld is net zo’n waardig meditatieobject, het is zelfs een veel grotere uitdaging, want de resultaten zijn verhoudingsgewijs voor iedereen oneindig veel beter dan wanneer je in eenzaamheid mediteert.

Het is goed om te weten dat degenen die volmaaktheid bereikten in hun leven tijdens meditatie altijd uit hun eenzame meditatie terugkeerden om deze om te zetten in (spirituele) dienstbaarheid aan de wereld. Het mag gezegd, dit ís ook de ultieme meditatie, want het weerspiegelt die ene grote en eeuwige Meditatie, die zich voortzet tot binnen het Hart van het Universum zelf. Dat is altijd al zo geweest, al vanaf de periode dat de blauwdrukken voor de Kosmos werden geconcipieerd, dat wil zeggen zelfs vóór de schepping en dat is werkelijk heel lang geleden. Het lijkt er dus op dat deze meditatie van dienstbaarheid ruim voldoende is getest, succesvol is gedemonstreerd en beoordeeld is geworden als een voortreffelijke vorm voor iemand die zich wil uitdrukken. Het certificaat hiervoor is dan ook opgesteld door een heel wat Hogere Autoriteit dan welke leraar op Aarde ook.

Zoeken en meditatie leiden daarom tot een uiterst belangrijke ontdekking wat zal uitmonden in het besef dat actieve DIENSTBAARHEID de allerbelangrijkste van de drie Hoofd Sleutels is en voor de aspirant zelfs van meer belang dan toegewijde meditatie. Dit komt omdat serieuze en ware onzelfzuchtige activiteiten van het individu de krachten van de Geest oproepen, het goddelijk leven intensifieert en hem stapsgewijs zal leiden naar de Verloochening van het Zelf die de dienaar voor eeuwig uit de materiële illusie zal bevrijden. 

We zullen hier enkele woorden wijden aan wat dienstbaarheid juist niet is. Als het ontbreekt aan spiritueel besef, door serieus en diepgaand onderzoek verkregen, zullen sommigen die zichzelf beschouwen als ware mensenvrienden, hun diensten verlenen op basis van theorie, ingegeven door persoonlijke belangen, verlangens, ambities, enzovoort. Met andere woorden voornamelijk gevoed door bijbedoelingen en zelfzuchtige motieven. Dit wordt overduidelijk gedemonstreerd door mensen vol eigendunk die zich vastklampen aan een ideaal, dogma, systeem of organisatorisch(e) besluit respectievelijk uitspraak en die hun overtuigingen uit naam van edelmoedigheid aan anderen trachten op te dringen. We zien dit gebeuren onder het mom van onzelfzuchtige dienstbaarheid; echter bij nader inzien wordt het duidelijker dat hun echte en onderliggende motieven helemaal niet altruïstisch zijn en dat zij zich misschien alleen maar dienstbaar stellen om hun overtuigingen te staven, om genoegdoening, of om invloed of controle over anderen uit te oefenen, of zuiver en alleen maar om hun eigen gemoedsrust.  Zo’n schijndienstbaarheid brengt veel schade en verwarring in de wereld, omdat mensen vaak proberen hun eigen ideeën over dienstbaarheid en persoonlijke technieken op te dringen aan anderen, die geneigd zijn de meer gezaghebbende, doch foutieve overtuigingen misschien blindelings op te volgen omdat deze figuren het beter lijken te weten. 

Wat de meerderheid van de bevolking vandaag de dag onder ‘Liefde’ verstaat is eigenlijk helemaal geen Liefde, maar is een mengeling van de wens om lief te hebben of in een bepaald opzicht te worden bevestigd, plus de bereidheid om alles te doen om dit sentiment uit te dragen en op te roepen om je zo in je eigen leven wat beter te voelen. Het is deze pseudo-liefde, gebaseerd op een theorie van liefde en dienstbaarheid die de grote verscheidenheid aan quasi-filantropische inspanningen en menselijke relaties kenmerkt;  maar noch theorie, noch persoonlijke aspiraties, noch verlangens, zullen en kunnen ooit van iemand een echte dienaar maken. In het verleden werd er veel nadruk gelegd op datgene wat door de meeste als ‘Liefde’ werd beschouwd en niet genoeg op Wijsheid, wat Liefde is die zichzelf in dienstbaarheid tot uitdrukking brengt. Ware dienstbaarheid wordt geschonken door een spontaan hart en gestuurd door een intelligente en toegewijde geest 

Het wordt voortgebracht door de onvermijdelijke stroom aan spirituele krachten via de ziel vanuit het Ware Zelf door de onvoorwaardelijke inzet van een persoon en niet tengevolge van allerlei inspannende fysieke handelingen noch door de bestudeerde effecten van de woorden of daden van een dienaar. We zullen inzien dat alle spirituele diensten door de Geest zelf worden uitgevoerd en niet door de vergankelijke persoonlijkheid waardoorheen de Geest zich een weg tracht te banen om zich uit te drukken. Ware dienaren werken onbaatzuchtig, hun bewustzijnsvoertuig - de persoonlijkheid - geheel opofferend voor gebruik door de Goddelijkheid. Zij schenken geen aandacht aan de omvang of het gevolg van hun daden, omdat zij oprecht begaan zijn met het welzijn van anderen. Zij hebben geen vastomlijnde ideeën omtrent hun eigen bruikbaarheid, maar leven, werken, dienen en helpen, zonder iets voor zichzelf te vragen. In feite is elke gedachte aan beloning compleet onnodig omdat de bewuste dienaar weet dat hij werkt onder de onfeilbare bescherming van de Wet van Vergoeding & Beloning, waarbij alles perfect en passend zal worden beloond en in evenwicht gebracht.

Er zijn maar weinig mensen die zich realiseren dat echte spirituele dienstbaarheid vaak destructief is voor het ego. Dit kan niet anders omdat oude gewoontes en gehechtheden, dwalingen, onjuiste geloofssystemen en valse zekerheden moeten worden losgelaten voordat het licht van een nieuwe en grotere waarheid het bewustzijn kan verlichten. Echte dienaren worden daarom niet vaak begrepen op Aarde, want de liefde die zij tot uitdrukking brengen, verschilt aanzienlijk van de sentimentele, tedere en persoonlijke belangstelling van de doorsnee mens. Zij houden zich noodzakelijkerwijze voornamelijk bezig met het spirituele welzijn van de hele mensheid als ras en natuurlijk ook met al het leven. De kleine belangen van  individuen die zich hoofdzakelijk met hun eigen problemen bezig houden zijn niet hun voornaamste zorg. Deze onpersoonlijke houding wordt de dienaren niet in dank afgenomen en zij zullen ondervinden dat zij maar weinig vrienden hebben. Daar staat tegenover dat zij altijd zullen weten wie hun echte vrienden zijn, want op het spirituele pad in het Aquarius tijdperk, zullen oprechte dienaren van het Goddelijk Plan als één man in groepsformatie opstaan, de blik voorwaarts (weg van het persoonlijke) en opwaarts gericht in dezelfde richting.

Wanneer iemand het spirituele leven ontdekt en hiernaar begint te leven, waarbij alles voor hem gelijk wordt doordat hij ophoudt zich te identificeren met de illusies van dualiteit, dat wil zeggen, goed en kwaad, beter of slechter, aangenaam en onwenselijk enzovoort, dan wordt zo iemand per definitie onpersoonlijk. De ogen van de Geest, die werkelijk kunnen zien, zijn volkomen onpersoonlijk. Welnu, wellicht herinnert men zich het gezegde: ‘soort zoekt soort’ ofwel ‘het gelijke trekt het gelijke aan’; het betekent dat wanneer een mens spiritueel bewust wordt, de wereld van het ego hem absoluut zal verwerpen. Dit illustreert een universeel principe dat functioneert onder de Wet van Aantrekking en Afwijzing. Als het pad steeds smaller en steiler wordt, wordt het aantal dat het bewandelt steeds minder. Vooropgesteld dat hij leeft vanuit de waarheid en dit vast kan houden ter meerdere eer en glorie van de goddelijke Geest, zal de toegewijde dienaar geheel onverschillig staan tegenover de mogelijkheid of hij persoonlijk alles wint of verliest, want diegene die werkelijk loyaal is aan het Goddelijke Plan zal altijd met vreugde klaar staan om het ene dan wel het andere te doen, want hij kent en begrijpt deze prachtige Wet.

Er is slechts één belangrijke overweging in deze tijden. En deze is van het hoogste belang voor al diegenen die nog moeten beginnen met een of andere vorm van dienstverlening, maar al wel verlangen de Nieuwe Wereld te betreden. Het is de voorbereiding tot dienstbaarheid; want allen die de drempel van het oude naar het Nieuwe willen overschrijden en willen oprijzen in de pracht van het Aquariustijdperk op Aarde, zullen een oprechte liefde voor anderen moeten koesteren en daarom een houding moeten hebben die hen er op een natuurlijke wijze toe aanzet om dienstbaar te willen zijn. Vandaag de dag is het zo dat diegenen die zulke (spirituele) diensten willen verlenen de universele wet moeten kennen en de betekenis van de tijd waarin wij leven moeten leren begrijpen en daarbij ook de aangepaste eisen voor spiritueel succes gedurende de komende uitdagingen.

Mensen die zich gegarandeerd weten van een succesvolle bevordering tijdens de komende Oogsttijd weten uit ervaring dat door onzelfzuchtig en op de juiste wijze anderen deelgenoot maken van datgene wat aan hen is geopenbaard, zij van binnen uit meer kunnen ontvangen. Dit is één van de zegeningen die zal worden geschonken aan hen die zich kunnen afstemmen op de Wet van Dienstbaarheid, de hoogste wet voor enige spirituele vooruitgang van de mensheid in de nieuwe cyclus.

De drie Hoofd Sleutels voor ontwaken tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld zijn daarom: serieus en intelligent spiritueel ZOEKEN; MEDITATIE voor het grote welzijn, en het allerbelangrijkste, een actieve en onzelfzuchtige DIENSTBAARHEID. Aansluitend zijn er nog vele kleinere maar essentiële sleutels te vinden op het pad wanneer de Hoofd Sleutels op een goede manier worden toegepast. Deze zijn bijvoorbeeld: begrip en afstemming op nieuwe, aangepaste of bestaande natuurlijke wetten en vitale Aquarius energieën die inherent zijn aan het spirituele leven in het nieuwe tijdperk; het verwerven van de onschatbare voordelen afkomstig van nieuw geformuleerde kennis, leringen en wijsheid; het beleven van vreugde om spirituele kennis te delen en natuurlijk, de nieuwe en bezielende totstandkoming van harmonieuze en betekenisvolle nieuwe leefwijzen. Al deze sleutels en nog veel meer zijn tegenwoordig bereikbaar voor ieder intelligent mens en zullen de serieuze aspirant uiteindelijk een goed inzicht verschaffen over hoe met de nieuwe manier van Leven een bewuste spirituele groei in hun leven tot stand te brengen. Omgekeerd zal dit hen tevens toestaan de Nieuwe Wereld te betreden. Plus dat diegenen die de sleutels voor ontwaken bezitten de grootste eer alle tijden toebedeeld zullen krijgen, namelijk om anderen te helpen op hun tocht naar succes bij de Oogsttijd.

* * *

Een hoogst belangrijke sleutel voor de juiste levenshouding is het besef dat het tijd is om plooibaar te worden, zoals een stroom die vloeiend meebuigt  met de oevers, ongeremd meanderend, soepel in een ononderbroken beweging. Zo’n meegaande instelling is buitengewoon geschikt om alle mogelijke verlangens en andere plannen opzij te kunnen zetten en het versterkt het vertrouwen in de leidende wijsheid van de Geest om zonder enige inspanning zijn directe aanwijzingen te kunnen volgen op ieder moment dat dit zich voordoet. Deze gefluisterde berichten van de Geest binnenin zal men ongetwijfeld gaan herkennen als men zich één elementair feit realiseert: de staat van iemands bewustzijn zal stijgen wanneer hij iets goeds doet en dat op de juiste wijze doet en het vermindert wanneer hij iets doet dat potentieel schadelijke effecten zou kunnen hebben voor het groter belang en dit is dus ook ten nadele van het  individu.

Goede gebruiken die wij zouden moeten ontwikkelen voor de grote reis naar de Nieuwe Wereld zijn positieve gewoontes die ons blij maken en die natuurlijk aanvoelen, in gedachte houdend dat filosofische idealen die gisteren wel weerklank vonden, vandaag niet meer van toepassing zijn. Alle serieuze aspiranten worden sterk aangeraden te gaan varen op hun eigen gevoelens en hogere vermogens en in veel sterkere mate dan in het verleden. Gewoon door open en eerlijk tegen zichzelf te zijn, want die stille kleine stem binnen in wordt steeds luider in deze belangrijke tijden. Tijdens de naderende kritische perioden worden we allemaal geconfronteerd met de geboorteweeën van de oprijzende Nieuwe Wereld en ongetwijfeld zullen wij de draad kwijtraken zonder de veilige leiding van onze goddelijke Herder. We zullen daarom goed moeten leren luisteren naar onze eigen, vaak subtiele, maar onfeilbare innerlijke leiding.

Afhankelijk van hoe positief de mensheid antwoordt op de reeds geschonken mogelijkheden zullen er meerdere sleutels aan haar worden toevertrouwd. Want er is een belangrijke wet in het Aquarius tijdperk die voorschrijft dat meer gunsten vanuit verborgen regionen pas dan zullen worden verleend, wanneer gebleken is dat de ontvanger ze op de juiste wijze aanwendt, ten dienste van anderen.

De volledige set sleutels om te ontwaken wordt knap verborgen gehouden door onzichtbare Handen binnen al onze levenservaringen, echter voor de onvervaarde avonturier stellen zulke tactische en verborgen maatregelen niets voor. De moedige zoeker is er zich van bewust dat de Geheime Schatkist van de huidige schitterende gelegenheid alleen ontdekt kan worden door de vastberaden, onverzettelijke en dus waardige ziel die aan zijn Ware Zoektocht is begonnen. Hij heeft de belangrijkste sleutels gevonden langs het kronkelige pad en heeft het centrum bereikt van wat op het eerste gezicht een mysterieus en complex doolhof leek. Hij zal, niet aflatend in zijn honger naar de Waarheid, het Mysterie van de Nieuwe Tijd onthullen en de zeldzaamste schatten naar boven halen. Aangezien hij vanwege zijn gezwoeg en geploeter, de pijn, de opofferingen, zijn ervaringen en zijn kundige voortvarendheid de rechtmatige sleutels heeft bemachtigd, zal hij als de meest geschikte persoon in staat gesteld worden de Kist te ontgrendelen die de Grote Prijs bevat en beschermt. Dit zorgt ervoor dat nieuw licht wordt vrijgemaakt dat de wereld in zal kunnen stromen. Door zijn goede training om gewillig de onfeilbare leiding van de eigen innerlijke stem te volgen, zal hij zich, door spirituele inspiratie, naar boven worstelen vanuit de grote onderaardse catacomben van zijn doorstane beproevingen en omhoog schieten ver voorbij zijn voorgaande beperkingen, onderwijl genietend van het aanblik dat alle oude illusies zich nu oplossen. Met een vriendelijke en liefdevolle glimlach op zijn lippen dat zijn diepste zelf weerspiegelt en bezield door een stralende en alles overtreffende verrukking, die hij nog nooit eerder heeft gekend, verschijnt de held of heldin uit het duister op precies het juiste tijdstip om de verblindende luister van het licht van de Nieuwe Dageraad te begroeten en om zijn nieuw verworven geluk met iedereen te delen.

Precies zo zou de tegenwoordige periode, met haar prachtige kansen voor de hele mensheid, kunnen worden verbeeld in een symbolische en fantastische mystieke vorm. Toch is er maar een klein beetje onderscheidingsvermogen nodig om in te zien dat de bovenstaande, ogenschijnlijk fantasievolle allegorie zo geschikt is en in verfijnde bewoordingen bijzonder duidelijk weergeeft welke potentie de Werkelijkheid heeft in deze buitengewone tijden.

Het Allerbelangrijkste Nieuws

De informatie in dit boek kunnen we momenteel scharen tot het meest belangrijke in de wereld. De inhoud is actueel, veelbelovend en tevens van grote waarde. De kritische lezer zal snel in de gaten krijgen dat deze opmerking niets te maken heeft met eigendunk of trots om onze visie te ondersteunen (een visie die nu over de hele wereld wordt verspreid voor vele anderen). Wat we zeggen over de informatie is niet anders dan een feit, want nog nooit eerder doet er zich zo’n gebeurtenis voor van zo grote importantie als wat zich nu aandient aan de mensheid en wat hier in dit boek wordt uitgelegd. Ieder mens zou zich geïnspireerd weten wanneer hij, handelend vanuit een juist inzicht over deze grootse mogelijkheid in deze tijd leidend naar de meest belangrijke Oogsttijd ooit tevoren op Aarde, tenslotte mag leven en uitzien naar de lang verwachte Belofte: de Verlossing.

Bewuste mensen die goed geïnformeerd zijn, zullen zeker niet worden verleid tot zelfvoldaanheid, zelfs wanneer ze de schittering van de Nieuwe Wereld ontwaren, want zij weten dat nu en ook later hun toewijding en passende doelbewuste samenwerking wordt gevraagd voor de Grote Overgang. Het is een feit dat iedere keer wanneer de gong slaat van deze planeet, waarbij een nieuw tijdperk wordt ingeluid, er telkens overal in de wereld saamhorigheid en een nieuwe verstandhouding gaat opbloeien. Dat er telkens een kleinere realiteit op het punt staat op te gaan in een grootser realiteit. Telkens wanneer nieuwe universele ideeën beginnen door te dringen in de hoofden en in de harten van de massa’s, volgt er een complete omwenteling of catastrofe. Alle oude en gevestigde ideeën die zouden kunnen beletten dat nieuwe zich gaan verankeren op Aarde, worden afgebroken. Nooit eerder kregen wij mensen zo’n belangrijke spirituele kans en nooit tevoren stond de mens voor zo’n grote uitdaging.

De huidige kansen en uitdagingen hebben te maken met de naderende en allerbelangrijkste Oogsttijd ooit tevoren en deze periode met drastische veranderingen is bezig nu al invloed uit te oefenen (en zal een steeds grotere invloed uitoefenen) op alle koninkrijken op Aarde: het mineralen-, het planten-, het dierenrijk en het mensdom. De mensheid zal de tijd anders gaan ervaren naarmate de transformatie van het wereldbewustzijn verder vordert. Planetair, nationaal en persoonlijk karma wordt steeds sneller zichtbaar daar alle oorzaken vanuit het verleden tot op de dag van vandaag aan de oppervlakte zullen komen om te worden omgezet ter voorbereiding op de planetaire overgang. Er is geen tijd meer om net als in de 60er en 70er jaren lekker onder uit te zakken en met elkaar te gaan filosoferen over de opduikende geruchten of de new age nu wel of niet verlicht is of wel de moeite waard is. Want de veranderingen zijn al aan de gang. De mensen die goed in hun vel zitten, die toegewijd zijn aan hun taak en die een begripvolle en vastberaden geest hebben, dienen zich sterk te maken en klaar te staan, want zij zijn hard nodig om al die mensen die niet zo goed voorbereid zijn, de helpende hand te bieden.

Heel veel mensen zijn er zich heel goed van bewust dat er zich onontkoombare omwentelingen zullen aandienen en hebben zich daartoe ingedekt door in materieel opzicht maatregelen te nemen om de komende storm te kunnen doorstaan. Er zijn er echter maar weinigen die beseffen dat het de innerlijke grote ommekeer betreft waar ze zich zorgen om zouden moeten maken. De belangrijkste veranderingen die plaatsvinden gedurende de geboorte van de Nieuwe Wereld komen voort uit de innerlijke sferen en niet van buiten of op fysiek niveau. De fysieke resultaten zijn slechts de uiterlijke symptomen waaraan veel grotere innerlijke oorzaken ten grondslag liggen. Dus voor de goede orde, de echte beroering zullen wij binnenin ons ervaren en niet zozeer door de toestanden van buitenaf.

Zolang onze doelstellingen binnen de materiële sfeer liggen, blijven wij onderworpen aan de wetten van de fysieke wereld. Energie volgt de gedachte, en waar wij ons op concentreren, groeit. Als wij slechts werk verrichten op materieel gebied, dan verzwaren wij onafwendbaar de last die op onze geest drukt. Als wij angstig voorbereidingen treffen om onszelf te willen redden, ontlokken wij nieuwe en schadelijke patronen die gericht zijn op eigenbelang, waardoor de nu steeds sneller in werking tredende Wet van Karma alleen nog maar onze worsteling verhevigt. Het is niet van belang waar en hoe wij ons fysiek bevinden in de komende tijd; ons welzijn en onze vooruitzichten worden veel dramatischer beïnvloed door de houding die wij hebben aangenomen respectievelijk ons hebben eigen gemaakt. Is ons gedrag van de oude stempel en egoïstisch of hebben wij een nieuwe, open en levensverruimende houding aangenomen? Dit zal beslissend blijken te zijn voor onze bestemming tijdens De Oogsttijd. Als wij onze persoonlijke verlangens kunnen overstijgen door middel van een juiste begripsvorming, zullen wij veel beter in staat zijn ons boven het fysieke vlak te tillen met zijn chaotische omstandigheden. Heus, als wij de subtiele aanwijzingen van de Nieuwe Geest in vertrouwen zouden kunnen opvolgen, dan zullen wij van binnen uit perfect en op tijd worden geleid naar een heel geschikte en prima plek in overeenstemming met ons karma en naar onze verdienste. Het is daarom nu tijd om vertrouwen te leren hebben in het leven, om nederig te blijven, om ons af te stemmen op onze eigen intuïtieve leiding en behulpzaam en dienstbaar te blijven voor het algemeen belang. 

Het allerbelangrijkste op dit moment is om innerlijk, goddelijk contact te verkrijgen. Hieruit ontstaat vrijheid, kracht en vertrouwen die voortkomt uit een waar spiritueel bewustzijn. De chaos die wordt gegenereerd door valse leringen en leraren, namaak zieners en profeten, glamour, spiritisme en al die overige overbodige zaken die er toe aanzetten om mensen af te leiden, in  verwarring te brengen, te laten twijfelen of zelfs tot groot ongeloof te brengen omtrent de werkelijke en fundamentele waarheden en wetten van het Aquarius tijdperk, zal op die manier oplossen in het licht van een waar inzicht en ondubbelzinnig weten. Wanneer wij tegelijkertijd alle aarzelende rationalisaties en onbewuste gereserveerdheid laten varen en wanneer wij ons overgeven aan datgene wat wij in ons hart - en niet in ons hoofd - weten dat waar is, ongeacht wat anderen denken, dan en alleen dan kan de Geest dóór ons werken in volmaakte harmonie ten bate van ons allemaal. 

De mensheid is en zal altijd verantwoordelijk zijn en blijven voor de ontwikkeling van haar eigen toekomst. Ze staat nu voor een belangrijke keuze die iedereen zal moet maken. Het is nu het moment om een juist besluit te nemen en de juiste acties te ondernemen, want er is tijd nodig om een nieuwe begripsvorming en een nieuwe bestaansvorm eigen te maken. Onze keuzes nu zullen diep ingrijpen in de onbekende toekomst, niet alleen in onze huidige incarnatie, maar tot in het oneindige vanwege het zwaarwegende belang van de naderende Oogsttijd. Deze zogenaamde Dag des Oordeels hoeven we helemaal niet met afschuw te beschouwen als een soort doemtijding dat als een zwaard van Damocles boven de hoofden van de mensheid hangt voor al het kwaad dat zij in het verleden hebben berokkend. Mochten wij dat zo denken, dan zouden we op wel heel dwaze wijze de verouderde en bijgelovige opvattingen van vroeger, toen men niet beter wist, juist onderschrijven. Het tegendeel is waar, de inleidende jaren naar de zo toepasselijk genoemde Oogsttijd betekenen een grote zege voor de mensheid; het is een ongekende gelegenheid om oud karma snel om te zetten, om negatieve gedachtepatronen en emoties los te kunnen laten, om persoonlijke en planetaire vibraties te verhogen en elkander te helpen om zegevierend de Nieuwe Wereld binnen te treden door in liefde alle voorkomende veranderingen te willen doorstaan. En voor allen die rechtgeaard tot het einde volharden is succes verzekerd.

Als we het hebben over het grote belang van dit bericht voor de wereld van vandaag, dan zou men zich kunnen afvragen: is het niet hoogdravend, godslasterlijk zelfs, om je eigen visie te stellen boven de grootse uitleg omtrent Gods beschikkingen en principes die onze spirituele meesters, profeten en heiligen aanreikten in het verleden? Om hier een goed antwoord op te kunnen geven, voeren wij voor de serieuze zoeker de volgende feiten ter overweging aan.

De essentiële waarheden die wij terug kunnen vinden in de oude religies en spirituele overleveringen zijn voor de morele ontwikkeling van de mensheid van nu natuurlijk nog net zo geldig en waardevol als zij waren ten tijde van hun intrede op deze wereld. Echter met uitzondering van een klein aantal profetieën die daar nog weer ver daarvoor waren gemaakt, waren de grote leraren en spirituele leiders van weleer veel minder belast met de dwingende eisen die de huidige tijd ons stelt. Hun (spirituele) leiding van destijds is eenvoudigweg niet meer van toepassing in deze veeleisende tijd waarin spirituele mogelijkheden zich almaar uitbreiden en waarin tegenspoed ons voortdurend voor nieuwe uitdagingen plaatst. Terwijl wij onder toenemende vibraties van negativisme, zorgen, angst enz. leven, die een slecht voorbereide mensheid infecteren, worden oude godsdienstige dogma’s en idealen steeds moeilijker in praktijk te brengen, althans op de manier zoals hun exponenten het zich hadden voorgesteld tijdens minder heftige perioden.

De huidige en nabije transformaties die samengaan met nieuwe en aangepaste wetten van het Aquarius tijdperk, worden niet, of misschien slechts gedeeltelijk herkend en besproken door de oude kerken en geloofsovertuigingen. Dientengevolge zien we dat oude religies of vroegere spirituele technieken niet meer kunnen worden toegepast zoals in het verleden het geval was. Hoewel sommige aanhangers van oude en gevestigde tradities en theologische gedragslijnen best serieus zullen zijn, is het hen misschien ontgaan dat de leerstellingen zoals die werden voorgehouden aan en voor de mensheid met hun bewustzijn van toen, hen nu weinig hulp zullen bieden bij de nieuwe inzichten over de op handen zijnde veranderingen en de noden van dit moment. Het belang en de urgentie van deze tijden vergen nieuwe leringen, nieuwe inzichten en concepten, een actiebereidheid en een handelend antwoord op het juiste moment. Mensen die vanuit hun ideaalbeeld gebonden blijven aan oude voorstellingen van spirituele waarheden en leerstellingen en die welgemeend hun leven slechts richten naar de schrift of daaraan nauw verbonden teksten, zullen misschien de kansen niet eens herkennen en dientengevolge ook missen om te kunnen profiteren van de spirituele (bege)leiding met methoden die noodzakelijkerwijze zijn aangepast en zijn toegesneden op deze tijd. Begeleiding die zich voornamelijk richt op voorbereiding voor de Oogsttijd: vandaag de dag ‘s werelds meest belangrijke gebeurtenis.

Volgens de woorden van Thoreau: “Het is verbazingwekkend dat van alle ultieme waarheden, de wereld alleen de oudere erkent en tolereert, dat wat het minst beantwoordt aan de noden van ons tijdperk, waarbij het tevens iedere directe openbaring tegenhoudt, iedere originele gedachte nietig verklaart en deze soms zelfs haat”

En: “Men moet niet gaan denken dat een religie juist is omdat hij oud is. Integendeel, hoe langer de mensheid bestaat hoe duidelijker de ware Wet van het Leven voor iedereen wordt. Te veronderstellen dat men in ons tijdperk moet doorgaan met te geloven wat onze grootvaders en voorvaderen geloofden, is te denken dat een volwassene door kan gaan met het dragen van kinderkleding”. - Tseng Tse

Tolstoy drukte het zo uit: “Laten we niet bang zijn om al wat onbruikbaar, materialistisch, tastbaar en ook dat wat vaag en onduidelijk is, te verwijderen uit onze religie; hoe zuiverder de spirituele kern, hoe meer wij de ware Wet van het Leven zullen gaan begrijpen.”

En: “Want de letter doodt, maar de Geest maakt levend.” II Corinthiërs [3:6]

Tijden veranderen en zo ook het bewustzijn. Het is een hoogst essentiële en een absoluut noodzakelijke maatregel om nu onze voertuigen zodanig voor te bereiden dat zij de nieuwe wijn kunnen bevatten die vrijelijk vanuit de kosmos (dwz vanuit de innerlijke dimensies van het leven) aan iedereen, wie dan ook, wordt geschonken. In een vol vat kan geen nieuwe wijn worden geschonken en precies zo kan in een gesloten menselijk voertuig niets goddelijks binnenstralen. We zien dat de kinderen van de Nieuwe Wereld daar wel voor open staan en ten volle bereid zijn om het nieuwe, het relevante en het ware te (h)erkennen. Zij zijn het die enthousiast het licht van de waarheid aller tijden naar zich toetrekken. Zij zijn het die de nieuwe weg bewandelen, die weg waarop het vernieuwend menselijk bewustzijn zichtbaar wordt. Eenmaal op deze Weg ervaren zij voortdurend openbaringen - die hen gestaag en voortdurend door het opbloeiende leven zal worden toebedeeld - over nieuwe en vervangende paradigma’s die hun pad naar de Nieuwe Wereld zullen verlichten. 

De houding van alle mensen die ontwaakt zijn, is er één van alles laten vallen wat niet noodzakelijk is, niet ter zake doend is en ontoereikend is voor wat nu gevraagd wordt; alles wat niet in staat is om de Krachten van boven te ontvangen, die Kracht die per definitie alles zal breken en vernietigen wat is uitgekristalliseerd, wat aan zijn doel heeft voldaan en dus overbodig is geworden. De mens van de Nieuwe Wereld staat daarom klaar om te werken als dienaar van het Goddelijk Plan in lijn met zijn ware visie, vol mededogen de hand reikend in dienstbaarheid aan de mensheid.

Door het zich nu snel uitdijende licht van de Nieuwe Geest over de hele Aarde is het misschien nauwelijks verbazingwekkend te noemen dat er nieuwe religieuze principes gaan rijpen in de menselijke geest die daaraan toe is. Een nieuwe religie* die  het Nieuwe Wereldbewustzijn een plek geeft, die nieuwe aangepaste wetten en al de moderne condities die zich in het Aquariustijdperk voordoen, gaat ondersteunen. Door het leven en de gebeurtenissen te beschouwen in het licht van spirituele waarden en normen vergemakkelijkt zich de verspreiding van de nieuwe leringen aan de mensheid. Deze leringen zullen de blauwdruk vormen voor deze nieuwe religie waardoor de mensheid een fris en waardevol inzicht in  het Goddelijke Plan wordt aangereikt. En aan de grote denkers, zij die meehelpen bij het ontwerp en de bouw van de toekomst van de mensheid, biedt de nieuwe religie de gelegenheid tot het opdoen van nieuwe inzichten om deze op Aarde te kunnen implementeren.

* Het Latijnse woord ‘Religare’ betekent opnieuw verbinden of herenigen. Ware religie biedt een betrouwbare spirituele leer en methode aan, om iemand af te stemmen op en zich te verenigen met het Goddelijke. Ware religie laat helder en ondubbelzinnig de echtheid van de universele wetten zien en anders dan de meeste bestaande religieuze stelsels is het niet geformuleerd en wordt het niet gebruikt om mensen te controleren. Daarom mag de nieuwe religie niet worden vergeleken met de nu nog bestaande die feitelijk schaduwen zijn van hun pure en originele vorm.

Het beste van alle deugden en voordelen uit het vroegere religieuze bestel zal worden overgedragen aan de Nieuwe Wereld en worden gemoderniseerd, rekening houdend met de nieuwe werkelijkheid. De nieuwe religie wordt een wereldreligie. Met de opkomst van het eenheidsbewustzijn samen met de doorbraak van een hogere intelligentie en bewustwording in het algemeen op de hele planeet, zal de mensheid niet meer zo geneigd zijn - zoals in het verleden het geval was - zichzelf af te willen scheiden via allerlei ingewikkelde weergaven van die Ene Universele Waarheid. Dit soort afscheiding, die wereldwijd inmiddels tot grote schade heeft geleid. Bevrijd van dogma’s en niet gehinderd door doctrines heeft de Nieuwe Wereldreligie de uitleg van theologische uiteenzettingen niet meer nodig en wordt de voorbeeldfunctie van georganiseerde sektarische groepen en kerken overbodig. De werkelijke beleving van deze Nieuwe Religie ontstaat vanuit een oprechte en  liefdevolle innerlijke houding en een natuurlijke oriëntatie tegenover het ware spirituele leven. De leerstellingen van de nieuwe visie zullen wetenschappelijk worden onderbouwd, dat wil zeggen er zal een groter praktisch inzicht in de Tijdloze Wijsheid ontstaan en er zullen esoterische principes worden aangetoond die proefondervindelijk en vervolgens via eigen ervaringen, bewezen zullen worden. Als waarachtige, geïnspireerde religieuze ceremoniën en gebeden op één en hetzelfde uur over de hele wereld gaan plaatsvinden vanuit een gemeenschappelijk begrip en met een gelijkluidende spirituele intentie, zal de gezamenlijke en machtige aanroep van de verenigde familie van de mensheid veel dieper de verborgen werelden binnendringen. Meer dan ooit tevoren zal een hiermee overeenstemmend krachtig antwoord vanuit de goddelijke sferen worden opgewekt. In de vorm van een verzoek om aandacht en hulp aan de hogere dimensies zal een dergelijk krachtig en verticaal gericht beroep, het herstel en behoud van de “Hemel op Aarde” veilig stellen. Deze nieuwe weg en de nieuwe realiteit zal volledig in zwang raken wanneer de mens klaar staat om werkelijk naar deze nieuwe visie te kunnen leven.

De Nieuwe Wereldreligie zal een ruime bijdrage leveren aan de terugkomst op Aarde van wat in het verleden bekend stond als de Mysterie-Scholen, publiekelijk geaccepteerd, ondersteund en gerespecteerd, alhoewel er in de toekomst veel minder mysteriën en geheimen verborgen zullen blijven voor de mensheid dan, door zijn onwetendheid, vroeger per definitie het geval was.

De Roep tot Actie

Er bestaat een oude fabel die verhaalt over de gebeurtenissen rond een zekere Moeder Hen die op een boerderij woonde…

Op een zekere dag had moeder Hen het plan opgevat een cake te bakken voor alle dieren op de boerderij om hen een plezier te doen. Zij was een behoorlijk slimme en onpartijdige kip en daarom besloot ze iedereen te vragen mee te willen helpen met de voorbereiding hiervan.

Zo vroeg ze Ermitrude, de koe, om te willen helpen, maar deze reageerde ietwat geïrriteerd, “Ma! Zie je dan niet dat ik dit smakelijke, sappige, malse groene gras met madeliefjes aan het herkauwen ben? Ik kan deze mogelijkheid voor een heerlijk diner onmogelijk laten lopen om jou te helpen met die cake.”

Niet uit het veld geslagen kreeg  zij spoedig daarna Ferdinand de vos in het oog die haar slinks van achter een boom bespiedde. Ze besloot dat ze dit met de nodige tact moest aanpakken want voorzichtigheid is de moeder van de porseleinkast, niet waar, en zij begroette hem hoffelijk maar waakzaam met haar zeer redelijk verzoek. Ferdinand antwoordde nogal bedachtzaam en gereserveerd, “Hm,” mijmerde hij, “Als ik jou help met die cake, dan heb ik wat minder tijd beschikbaar om te jagen voor mijn wijfje en haar jongen. En vanzelfsprekend is dat een tamelijk veeleisende verantwoordelijkheid, een verantwoordelijkheid die ik moet plannen. Daar moet ik eens zorgvuldig over nadenken; dat vergt de nodige overpeinzingen. Neen, ik heb al mijn tijd nodig, Moeder Hen, dit kan ik niet verspillen door mij bezig te houden met allerlei wissewasjes. Er is echter wel iets anders waar ik het met je over wilde hebben…!”

Ietwat van haar stuk gebracht, haastte Moeder Hen zich snel verder van haar ontmoeting met deze schrandere Ferdinand de vos en kwam direct daarna Derek de waakhond tegen die zich in het zonnetje koesterde. “Hallo Derek!” kakelde ze. “Wil je mij helpen om een cake te maken voor ons allemaal voor na het avondmaal?”

Derek tilde lui één ooglid op, gromde slaperig en gestoord en ging verliggen in een wat meer comfortabele positie waarna hij zijn uiterst rustige plicht hervatte…

De fabel gaat op deze manier nog verder en uitgebreid door (zoals we dat ook gewend zijn van de meeste fabels) op precies dezelfde wijze zoals Moeder Hen haar tocht vervolgde op de boerderij met haar rechtschapen speurtocht, ijverig rondvragend voor wat hulp om die cake te bakken. Ze hoort soortgelijke excuses en afwijzingen van Selena de zeug, Herbert het paard en, jawel hoor, van alle andere boerderijdieren die zij beleefd maar toch dringend verzocht haar te helpen, inclusief alle inwoners van haar eigen kippenhok. Die laatsten waren allemaal meer geïnteresseerd om te pikken naar dat wat op de grond lag, dan in het bakken van een cake.

Enigszins geagiteerd en uit haar humeur wordt Moeder Hen aldus door de omstandigheden gedwongen om voor de rest van de dag helemaal alleen te moeten zwoegen en ploeteren. De prijs van haar volharding echter is inderdaad schitterend en een grote fantastische cake, zo een waarvan het water je in de mond loopt, staat klaar zo rond het tijdstip van zes uur van het avondeten.

Nu was Moeder Hen bepaald geen rancuneuze of wraakzuchtige vrouw, maar ze voelde dat het haar plicht was om de boerderijdieren een belangrijke les te leren. Dus nam ze triomfantelijk de vers gebakken, heerlijk geurende cake op en wandelde over het erf, bazuinde trots haar grote prestatie rond en vroeg aan iedereen, “Nou, wie wil mij helpen om deze prachtige heerlijke cake op te eten die ik helemaal alleen heb gebakken?”

Met de allergrootste geestdrift meldden ALLE dieren van de boerderij zich vrijwillig aan om Moeder Hen te helpen met deze buitengewoon aantrekkelijke taak, maar met een kortaangebonden gefladder van haar vleugels, een afwijzende beweging van haar staartveren en met een ingestudeerde air van verontwaardiging inspecteerde zij de grond tussen haar poten en zei tenslotte langs haar neus weg, “Ik heb iedereen al veel eerder op de dag gevraagd om te helpen, maar niemand kwam zich melden. Omdat niemand zich heeft aangeboden om mij bij de voorbereiding van deze heerlijke delicatesse te helpen, komt ook niemand in aanmerking om mij te assisteren bij het opeten hiervan.”

En zo genoot Moeder Hen op deze mooie avond samen met al haar kuikens van een groot feestmaal.

***

De vele goddelijke Agenten die assistentie verlenen bij de wereldtransformatie, laten hun licht schijnen over de hele planeet, selecteren mannen en vrouwen die een spirituele potentie tonen en die een oprechte liefde voor de mens en de Waarheid koesteren en een rechtschapen hart bezitten. Hun nieuwe Roep wordt wereldwijd uitgezonden vanuit de subtiele sferen om al diegenen die iets herkennen van het Goddelijk Plan voor de mensheid, wakker te schudden. Iedereen die klaar staat wordt gemaand om over te gaan tot actie en om zich te verzamelen om al die grote mogelijkheden die nu beschikbaar komen ook te realiseren en deze voor ieders welzijn met open hart te delen.

In de afgelopen tientallen jaren hebben de Dienaren in de geestelijke sferen in toenemende mate de urgentie van hun uiterst belangrijke boodschap benadrukt. De laatste jaren zijn er uit de verborgen werelden talloze gechannelde boodschappen en telepathisch doorgegeven boeken verschenen. Op dit moment incarneren speciaal aangewezen leden van zowel de spirituele Hiërarchie als die van andere wereldsystemen onder ons met zeer bepaalde fysieke missies op dit vlak. Het zijn kritieke tijden op onze planeet; tijden die oproepen voor volledige samenwerking en onzelfzuchtige toewijding van de hele mensheid.

Vele mensen echter lezen nonchalant deze informatie, zoals jij dit nu ook leest, om daarna zelfvoldaan tegen zichzelf en tegen anderen te beweren dat zij alles al weten over deze wereldwijde overgang. Met een zekere eigendunk en vaak zelfs met een zelf ontwikkelde autoriteit laten zij meestal elke verandering in hun levens achterwege. Een leven van eigenbelang dat, zoals we al weten, in deze tijd zo precair wordt. En natuurlijk is het niet verassend te noemen dat zo’n reactie voor de opmerkzame toeschouwer altijd een bron van zorg is. Want het is wel bekend dat iedereen absoluut nederig, open, onzelfzuchtig, meevoelend en ontvankelijk moet blijven om succes te hebben tijdens de periode vóór de Oogsttijd.

“Mensen horen mijn woorden en begrijpen ze niet; het aardse zelf neemt het zaad weg en er verschijnt geen enkel teken van geestelijk leven. Anderen horen de woorden van het leven en nemen ze met een vurig enthousiasme tot zich; zij schijnen de waarheid te begrijpen en beloven veel, maar dan ontstaan er problemen, ontmoediging komt boven, er is geen diepte in hun gedachten; hun goede voornemens verbleken en verdwijnen: dit zijn de zaden die vielen op een harde steenachtige grond. Anderen daarentegen horen de woorden van waarheid en lijken hun waarde te kennen, maar hun behoefte aan plezier, reputatie, welvaart en eer vult al de vruchtbare grond; de zaden krijgen geen voedsel en zijn verloren. Maar weer anderen horen de woorden van waarheid en begrijpen die goed; ze dringen diep in hun ziel door; zij leven het heilige leven en de hele wereld is gezegend.” - Jezus.

Alleen dat wat wij werkelijk voor onszelf weten gaat innerlijk leven. Alles wat in een lering staat, ongeacht welke diepe wijsheden die lering ook moge bevatten, blijft slechts een mentaal concept totdat zij door gaan dringen en door ervaring een deel van ons leven zijn geworden. Er is een geweldig onderscheid tussen een waarheid intellectueel accepteren en begrijpen en deze waarheid ook te kunnen doorleven in iemands bestaan. Er is een kernmerkend verschil tussen een gewone religieuze beleving en een waarachtige spirituele ervaring. Als een mens gelooft dat hij het allemaal wel weet dan is zijn beker al vol en kan hij niets nieuws meer leren. En er is natuurlijk heel veel in deze wereld van vandaag dat nieuw is en dat de moeite waard is voor een aandachtig en bescheiden oor. Overtuigingen zijn dikwijls een grotere vijand van de waarheid dan leugens. Het ego vindt het altijd prettig om te denken dat hij het allemaal weet en geen verandering behoeft of het niet nodig vindt om iets speciaals te doen. En het ego is zeer bereid om bij wijze van spreken deze opvatting overal rond te bazuinen waardoor leugens en verwarring worden verspreid door zijn verkeerde overtuiging. De snel naderende planetaire deadline eist dat een dergelijke onwetende houding wordt hervormd als men er in wil slagen om op te gaan in de Nieuwe Wereld.

De typische en kennelijk slecht geïnformeerde denkwijze van de hedendaagse gemiddelde, zogenaamde New Age persoon bevestigt heel zelfvoldaan het kortzichtige geloof dat er niets speciaals hoeft te worden gedaan en dat alle genade zomaar opeens aan iedereen wordt verleend zonder de noodzaak om enige inspanning van welke aard ook te verrichten. Dit idee is volstrekt onjuist. Spirituele groei op Aarde vindt alleen plaats krachtens de wet van de Vrije Wil. Als wij ons toestaan om passief te blijven en te worden gevoed door onze omgeving, worden we gewoonlijk, in meer of mindere mate, (weer) een product van onze omgeving. Tot het moment dat wij een bewuste keuze maken om boven de standaard uit te willen stijgen, zullen wij onvermijdelijk worden geprogrammeerd en gelimiteerd door de gevestigde normen van onze maatschappij. Vaak merken we zulke pogingen bij vele tieners wanneer hun ziel probeert de ontwikkelende persoonlijkheid te motiveren om iets hogers te zoeken dan de buitengewoon spirituele indolentie van het massabewustzijn. Deze natuurlijke impulsen om de middelmaat van de moderne maatschappij te overstijgen worden meestal beschouwd als een ‘normaal rebellerend tienergedrag’ en worden daarom dienovereenkomstig behandeld. Er volgt onderdrukking of afkeuring van ‘superieuren’ en dit heeft gewoonlijk tot gevolg dat het betrokken individu zich uiteindelijk schikt en een spiritueel saai en onopvallend bestaan gaat leiden. Wanneer wij echter op dit essentiële keerpunt van de menselijke ontwikkeling besluiten om indolent en passief blijven, om geen actie op eigen kracht in gang te brengen en toe te laten dat onze wil blijft slapen, dan zal de Wet van Beloning op zijn best voor ons neutraal blijven. Het resultaat is dat er niets spiritueels onze kant op komt. Het is zelfs zo, dat als we het algemene niveau van egoïsme en negativisme bekijken dat de hele wereld overheerst en eveneens  het besmettelijk karakter hiervan, dan is het heel wat waarschijnlijker dat precies het tegenovergestelde gaat gebeuren. Iemand die nuchter in het leven staat, zou er eens serieus over moeten nadenken wat er gaat gebeuren als er een geweldige stortvloed van hoogfrequente energie door een onvoorbereid persoon zijn weg zou moeten banen bij wie nog talloze psychologische en emotionele onvolkomenheden huizen. Dit is wat waarschijnlijk nu opdoemt voor de mens en het is dichterbij dan de meeste van ons zouden willen geloven.

Als wij nu niet onze ogen openen voor alle behoeftes die om onze aandacht vragen en onverwijld acties ondernemen op basis van onderscheid, dan zullen ernstiger maatregelen worden genomen in lijn met de natuurlijke wetten. Als we er niet in slagen op tijd een afdoend antwoord te geven op de steeds intensiever wordende duwtjes in ons leven, dan hoeven we geen pijnlijke kreten van verbazing te slaken wanneer uiteindelijk mokers worden gebruikt! Slechts één serieuze ongepaste keuze in deze tijd van versnelling en crisis kan al karmische repercussies opleveren die permanent de deur van deze gelegenheid kunnen dichtgooien. Daar komt nog bij dat één dag eigenbelang een groot aantal dagen karmische inlossing tot gevolg zal hebben en wel tijdens de almaar teruglopende tijd die nog rest tot aan de Dag des Oordeels.

Tijdens talloze incarnaties is iedere ziel al herhaaldelijk en voldoende gewaarschuwd: “Bereid je voor! Oh, bereid je voor! want het Koninkrijk is dichtbij”, maar vandaag de dag echter kiest de mensheid nog steeds typisch voor pijn als leraar in plaats van liefde. Misschien willen velen pas de waarheid der tijden geloven op het moment dat hun oude, vertrouwde, comfortabele maar achterhaalde werkelijkheid overal om hen heen in elkaar begint te storten. De mensheid zal naar alle waarschijnlijkheid met harde hand moeten worden gedwongen om moeilijke maar noodzakelijke lessen te leren tijdens de komende omwentelingen. Terwijl diegenen die werkelijk zien en begrijpen, hun tijd met inzicht verbeiden en zich nuttig bezighouden, vooruitlopend op de Oogsttijd. Daarom kunnen de jaren die voor ons liggen voor de lekenogen afgrijselijk en verwoestend overkomen, maar bezien door de ogen van de ziel - die, gefocust op het goddelijke, werkelijk kan zien - zullen deze herkend worden als een periode vervuld van de macht van gerechtigheid en rechtschapenheid. Tijdens de dringend nodige schoonmaak van de hele planeet komt ook een onstuimige stortvloed van goddelijk licht binnen, die iedereen die onvoorbereid is, zal verblinden en overweldigen. Diegenen echter die klaar staan, zullen worden vervuld door een ongelooflijke vervoering, verheerlijkt als zij zullen worden door deze onverhulde waarheid. De enige grote vijand van de waarheid is niets anders dan het ‘zelf’. Risico’s, spijt, gevaren en doodsangst liggen daarom in het verschiet voor hen die het kwaad van eigenbelang koesteren, want de weg wordt gemarkeerd door spiegels. 

Al die zielen - stoffelijk of onstoffelijk - die zich ophouden op het fysieke vlak of binnen de subtiele dichtheden die de planeet doordringen en omringen en die verantwoordelijk zijn of waren voor het creëren van disharmonie, onrecht enzovoort, in hun huidige of vorige incarnaties, krijgen momenteel de gelegenheid zich te herstellen. Niet door het oordeel van de mensheid, maar via de sterke en rechtvaardige hand van de karmische wet. Speciaal in deze tijd is het nodig dat wij gaan begrijpen dat we nimmer het kwaad moeten bestrijden, want op zo’n manier verergert het geweld en daarmee alleen maar ons eigen probleem. Rebellerende gedachten van welke aard ook doen schade aan de denker en verdrijft de macht om onrecht te voorkomen door rechtschapenheid. Alle agressieve reacties moeten we bedwingen want zo’n reactie belet ons de werkelijkheid van welke situatie dan ook goed in te zien. De agressieveling wordt blind voor de werkelijkheid. Laten zij als neutrale getuigen wijs zijn en een voorbeeld zijn voor allen in deze ‘tijden van beproeving’, waarin zij de Bestemming der Tijden zien ontvouwen. Wanneer wij het reddingsvlot van begripsvorming over de huidige tijd kunnen verwerven, zullen wij kunnen blijven drijven tijdens de komende vloedgolven van planetaire reiniging door het kweken van vreedzaamheid en welzijn voor de menselijke familie. 

***

De huidige wachttijd, voorafgaand aan de tijd van de Grote Overgang, biedt een volmaakte mogelijkheid voor al diegenen die potentie hebben voor de oogst. Gedurende die tijd kunnen zij zich voorbereiden door te zoeken, te leren en zich op die manier in hoog tempo spiritueel te ontplooien. De Aquarius energieën die de planeet overspoelen, maken zo’n snelle groei mogelijk. Echter ook dankzij de weergaloze assistentie die de goddelijke agenten verstrekken aan al diegenen die daar serieus om vragen en een onbaatzuchtige dienstbaarheid tentoonspreiden. Als de planetaire deadline echter wordt bereikt en de wachttijd daarmee eindigt, zullen de gebeurtenissen voor de meeste mensen zo snel lijken te gaan dat onvoldoende voorbereide mensen zullen merken dat er door de verwarringen en consternatie er geen gelegenheid meer is om hun falen te overdenken en die te kunnen herstellen door bijvoorbeeld alsnog te kiezen voor een juiste handelwijze.

Daarom is het nu de tijd om ons op een intelligente wijze voor te bereiden. Dit houdt meer in dan het uitsluitend lezen van een paar New Age boeken en dan zelfvoldaan het foutieve idee te koesteren dat alle goede dingen zonder enige inspanning in onze schoot vallen en dat we slechts hoeven te wachten en te bidden! Het meest kritische advies in de wereld is tegenwoordig luid hoorbaar voor alle oren die open staan. Elke individuele engel die zich betrokken voelt bij en aandacht koestert voor de grootste stap die ooit door de mensheid is genomen op Aarde, zal het overal verkondigen: “Mens, met al waar je mee bezig bent, zorg alsjeblieft voor begripsvorming en inzicht over dat wat gaande is.”.

De nieuwe roep om wereldverlossing heeft geklonken en vele mensen antwoorden hier momenteel verschillend op. Zoals gewoonlijk zijn de motieven zeer divers en vaak geïnspireerd door een verlangen naar persoonlijke vooruitgang, (h)erkenning, verheffing enzovoort. Dergelijke reacties compliceren de roep om actie in hoge mate en zorgen ervoor dat de profetie wordt vervuld in het Nieuwe Testament die zegt dat tegen het eind der tijden veel verstoring van de waarheid zal voordoen over de verbreiding van het Christusbewustzijn: de kroon op de glorie van de Grote Overgang.

De verantwoordelijkheid voor de juiste actie en inspanning om anderen belangrijke informatie over deze tijd aan te reiken, rust op de schouders van hen die werkelijk zien en begrijpen. Toegewijde hulp vanuit de mensheid is daarom een voorwaarde willen de planetaire opschuddingen kunnen worden afgezwakt. Vandaag de dag nodigen de spirituele ouderlingen van de Aarde de mensheid uit om op te rijzen uit de wildernis van zijn zelfzuchtige indolentie om een wereld te helen die in nood verkeert. Het is onze beschikbare tijd waar de grote spirituele Hiërarchieën een beroep op doen. Onze praktische handelingen en vaardigheden zijn nodig om diegenen te helpen die ook geholpen kunnen worden. Het zijn onze goedgeefsheid en liefde die essentieel zijn, niet alleen als een balsem op de wonden van de mensheid maar ook en nog veel belangrijker voor de verbreiding van nodige en hedendaagse spirituele kennis en behulpzame leiding daarbij. De huidige overheersende omstandigheden vergen dienstverlening van ons om contact te kunnen leggen met al diegenen die gemotiveerd zijn om samen te werken voor het uiteindelijke einddoel. Het is onze onzelfzuchtige meditatie, inspiratie, innerlijke en uiterlijke toewijding en aanroeping waardoor het kanaal wordt samengesteld voor de Nieuwe Geest om het fysieke vlak binnen te stromen. Als we werkelijk inzicht zouden verwerven over de huidige kritische omstandigheden en de consequente toepassing van dat inzicht in ons dagelijks leven kunnen wij in de nabije toekomst hevige pijn en lijden verzachten en wellicht geheel vermijden. 

Deze dag van kansen is met ons, maar kent wel zijn voorwaarde. Deze ongekende gebeurtenis vol genade duurt niet eeuwig en zal voor alle afgewezen zielen pas weer terugkomen na vele, vele tienduizenden jaren. De bedoelingen en doelstellingen van het Goddelijk Plan komen spoedig tot een uiteindelijke afronding. De planetaire tijdklok slaat zo meteen het uur en luidt daarmee het eind van deze cyclus in. Op dat moment zullen diegenen die klaar staan om de neerdalende hogere frequenties te kunnen ontvangen, zich verheffen en domineren want zij zullen de aloude overwinning ervaren als de Aarde transformeert in de glorie van een veel mooiere en veel meer omvattende expressie.

“De goddelozen op Aarde zullen wenen wanneer zij de zoon van God in macht omlaag zien komen op de wolken vanuit de hemel. Let op, Oh, pas op, want je weet niet het uur, noch de dag dat de zoon van God komt. Laat je harten niet overladen zijn met aardse zaken, noch met dagelijkse zorgen, zodat die dag niet aanbreekt en jou onvoorbereid aantreft. Kijk uit bij elk seizoen van het jaar; en bid dat je de Heer in vreugde zal ontmoeten en niet in smart.” - Jezus

Het goddelijk Plan voor de Aarde kan niet falen want het ligt volmaakt in lijn met het Grote Plan voor de Evolutie dat is ontworpen door de Universele Architect; het moet en het zal daarom ook vooruitgaan. Het nieuwe tijdperk brengt een beschaving, cultuur en verfrissende spiritualiteit die totaal zullen verschillen van wat tot dusver bekend is. Alle leden van de mensheid die een rechtvaardige plaats in de pracht van de Nieuwe Wereld ambiëren, zullen zich ervan moeten verzekeren dat zij bewust moeten worden, toegewijd zullen zijn, zich actief nuttig willen maken en zich zo voorbereiden.

Alle onzichtbare Dienaren van het menselijk ras aan de innerlijke zijde van het leven hebben iedereen ruim de gelegenheid gegeven en wachten nu op de actieve en positieve response van de mensheid op hun Roep. Zij observeren liefdevol, geduldig en enthousiast en blijven als altijd attent en hulpvaardig bij alle serieuze pogingen voor hulp bij het ontvouwen van het goddelijk Plan, in het verankeren van de nieuwe energieën op Aarde en in de snelle voorbereiding voor de naderende geboorte van de Nieuwe Wereld. Vandaag de dag zweven deze Grote Wezens als het ware boven de planeet, klaar om een verdere instroom van liefde, wijsheid, licht en helende krachten voor het welzijn van de mensheid te activeren. Afhankelijk van een rechtschapen en onzelfzuchtige houding en prompte, positieve en altruïstische handelingen, kunnen zij die bewust zijn en klaar staan, deze ontvangen.

***

Misschien heb je begrepen dat dit boek niet zomaar een of ander boek is met opwindende New Age informatie…

DIT IS DE ROEP VOOR JOU TOT ACTIE!

Meer dan ooit tevoren is tegenwoordig het gezegde “velen zijn geroepen, maar weinigen zijn uitverkoren” een waarheid als een koe geworden. Dit komt omdat men vrijwel over de hele wereld de ernst en de mogelijkheden van deze tijd niet ziet. De meeste mensen horen de roep tot op zekere hoogte - net als jij nu - maar zij worden niet gekozen, simpel omdat zij er niet in slagen om op positieve wijze te reageren op die nieuwe roep; zij sluiten zich daarbij uit van de beloofde glorie.

Wanneer de valse zekerheden van deze wereld waaraan mensen zich uit gewoonte al zo lang aan hebben vastgeklampt, om hen heen beginnen af te brokkelen, is er geen tijd meer, noch verkeren zij in de gelegenheid om de bevrijdende en tijdloze principes en lessen van dit boek te leren en te integreren in hun bestaan.

Nu heb je de kans om vanuit jouw vrije wil een intelligent en kritisch besluit te nemen, voordat de komende omstandigheden die keuze voor jou onmogelijk maken.

Nu is het volmaakte tijdstip gekomen om zonder verdere compromissen het pad van inzicht in te slaan en je op die manier voldoende voor te bereiden voor dat wat voor ons ligt.

Jouw directe keuzes zullen de bestemming van jouw eigen ziel en dat van de hele wereld vormen. Besef wel dat alles met elkaar verbonden is en iedereen is nodig om zijn rol te spelen in dit passiespel. Er bestaan op deze grote reis naar de nieuwe wereld geen passagiers; iedereen is bemanningslid!

De nieuwe roep die we nu geven, benadrukt met klem de uitnodiging om de juiste actie te ondernemen. De grootse boodschap is: zoek, vorm inzicht, verenig je, reinig je, bereid je samen voor en vind jezelf volledig zonder enig compromis terug in een of andere vorm van dienstbaarheid aan de wereld.

De routebeschrijving voor spiritueel succes ligt in jouw handen, maar onthoud wel: deze routebeschrijving is geen landkaart.

De Uiteindelijke Bevrijding

Nu, zoals we hier op Aarde zijn,
Drijft het kwaad ons tot een keuze,
Gelijk een instrument, test het onze ziel,
Falen wij, dan zal het ons regeren.

 Dus, horen wij de boodschap en luisteren wij goed?
Want het tomeloze kwaad met al zijn macht is losgelaten,
En alle zielen die voorheen diens zaden uitstrooiden,
Voelen nu hoe de duisternis in hen groeit.

Hoe proberen deze verleidelijke krachten van onze schaduwzijde
Onze geesten te buigen en te bewegen tot zonde,
Temidden van deze dwaze overtredingen, 
Kunnen wij al kermend diep vallen.

Wanneer wij onze vergrijpen uit vele levens willen laten oplossen,
Kan het beeld pas helderder worden als we het licht toelaten.
Wordt het echter vertroebeld door de opkomende duisternis,
Dan drukt het kwaad wellicht opnieuw zijn stempel.

Dus, let op en luister goed,
Want de tijd is gekomen dat wellicht het vuur ons zoekt,
Gelijk houtskool dat gloeit in de vlammen,
Want alle schulden dienen ingelost vóór wij mogen terugkeren.

Dus, broeders en zusters, het is nu tijd om te oogsten,
Overdag en zelfs in onze slaap,
Want kwade machten en krachten van beneden,
Rijzen op om ons weer uit te dagen.

Deze ijzige duisternis, zo ver van het Licht,
Wordt van de Aarde weggezuiverd en zoekt het gevecht.
Alle haat, wraak en sluwheid komen nu vrij,
Om iedereen die dit niet ziet, te verleiden.

Als het kwaad naderbij komt,
Zal, voorzien van een juist begrip, geen vrees ons storen,
Want alleen dat oogsten wij, wat wij hebben gezaaid,
Doch in kalme acceptatie wordt onze last niet verzwaard.

Alle negatieve reacties moeten terzijde gelegd,
Zoniet, dan verlengen wij slechts onze test.
Falen wij om tijdens de tocht ons karma te aanvaarden,
Dan dwalen wij weer af en pijn wordt opnieuw ervaren.

Zien we de mogelijkheden die ons nu worden geboden,
Grijp dan die kans en smart blijft weg.
Buigen wij onze wil naar dat wat goed is,
Dan blijft het beeld zichtbaar van de naderende glorie.

Onze liefdevolle God daar hoog gezeten,
Zegt, “Het is nu tijd om te handelen of om te sterven.
Jawel, zielen blijven eeuwig leven en dat weten jullie goed,
Maar zij die nu falen, zij kiezen wel voor lang uitstel daar beneden.

“Oh, beste, lieve kinderen vanuit Mijn verleden,
Willen jullie niet het licht zien en uiteindelijk Mijn Wil uitvoeren?
Of willen jullie voor altijd ronddolen op dit Aardse vlak,
Altijd maar heen en weer in die schemerzone?

“Oh, wat zijn jullie toch voor malle, domme kinderen geweest,
Door te leven voor het lagere zelf en te denken dat je niet gezien wordt,
Maar nu, mijn dierbaren, wordt de waarheid gezien,
Dus bereid je voor op jouw verleden, dat zal worden onthuld.

“Wees sterk in hart en in vertrouwen,
Er zijn fouten begaan maar de race is nog niet gedaan,
Want vanuit mijn plaats zal mijn grote compassie
Iedere ziel reinigen, die kiest voor LIEFDE.”

De ‘tijd van beproevingen’ is aangebroken waarvan de oudheid vertelt,
De tijd om het goede te doen of aan je lot te worden overgelaten.
Nu, in deze periode behoeft onze geest
Een volmaakte beheersing over alle negativisme.

Wanneer onze duistere gevoelens beginnen op te rijzen,
En onze oren verdooft en onze ogen vertroebelt,
Laten we dan kalm zijn met onze handen ter zijde,
Want alleen dan kunnen wij de storm doorstaan.

Zo zullen we ons moeten beteugelen op onze weg,
Geen verkeerde dingen doen opdat we geen narigheid ondervinden,
Laten we onze mond en onze geest in bedwang houden,
En te leven in waarheid, zodat wij voor anderen vriendelijk kunnen zijn.

Maar vervolgen we onze weg in eigenbelang,
Dan overtreden we de Wet en betalen wij de prijs.
We moeten geven wat we hebben, alles dat we bezitten,
Kunnen wij dat niet, dan is ramspoed ons lot.

Nog maar een stuiver op zak, en we zullen het niet redden;
Een kameel kan nog gemakkelijker door het oog van de naald.
Wellicht willen we zelfs strijden om dat wat we koesteren te willen behouden,
Maar alles wat we bezitten wordt een vloek.

Laten we geven wat we kunnen en dienen naar ons vermogen,
De hand reiken naar al diegenen die ons passeren.
Compassie en vergeving dienen voorop te staan,
Voor al diegenen die op onze deur kloppen.

Nu is de tijd aangebroken, zoals weleer,
Om aandacht te geven aan de armen;
Om de behoeftigen en de hongerigen  te voeden,
Om voor hen een kussen en een comfortabel bed te vinden.

Ook kleding en medische hulp is nodig,
Om hun geweeklaag te verlichten.
Onderdak en een toevluchtsoord dienen voorbereid;
Onze woning; alles moeten we delen.

Veel zal op tijd moeten worden gedaan,
Voedsel opslaan, alle wijn opbergen,
Noten en zaden en rijst en brood,
Want alles is nodig voor hen die zijn gevlucht.

Bergen voedsel, in blik natuurlijk,
Zorgvuldig op te stapelen in iedere berging, onder de vloer van velen.
Want geld zal spoedig verdwijnen,
Hebzucht en wantrouwen barsten dan los in massale angst.

Alles moet verkocht, alle banden moeten los,
Om voorraden in te slaan om straks in het gebrek te kunnen voorzien 
Want tijd is zo kostbaar, nog weinig is over;
Spoedig, heel spoedig zullen miljoenen verstoken zijn van alles.

Laat alle dienaren en andere helpende handen
Gewaarschuwd zijn voor de naderende bendes;
Groepen rovers verschijnen in groten getale,
Vol razernij graaien zij, en alles wordt gestolen.

Toch zijn het al die wraakzuchtigen en gewelddadigen die zo lijden,
Zij zijn het die in nood op ons moeten vertrouwen,
Want als hun innerlijke duisternis opklaart,
Zullen ook zij als goede engelen kunnen opstijgen.

Dus we moeten aan ieder de hand reiken en doen wat juist is,
Om te helpen in deze komende benarde situatie;
Om ieder die in nood verkeert te voeden, te kleden en onderdak te geven,
Zo, in onze goedgeefsheid, zullen ook wij worden bevrijd.

Het is cruciaal vandaag de dag dat we inzicht krijgen,
Dat het lot van onze ziel in onze eigen hand berust;
Wanneer we de opkomende gevoelens niet in toom kunnen houden,
Kunnen we verder vallen en sleuren al onze verwanten mee.

Al wat we hebben veroorzaakt op de Grote Weg van het Leven,
Komt nu naar boven, ongeacht de last;
Wij moeten alles accepteren wat er ook met ons gebeurt,
Zo’n begrip is nodig om niet in chaos te verzanden.

Een machtige test is het waar we voor staan,
Maar toch een kans om te ontsnappen aan dit zelfzuchtige menselijke ras,
Naar mooiere plaatsen en naar eeuwige vreugde,
Als engelen ons leiden naar de Hemelse toegang.

Duistere krachten zullen ons altijd willen vullen met twijfel,
Want ellende zoekt gezelschap en ons zullen zij niet voorbijgaan;
Vanaf vroege tijden hebben zij inspannend op Aarde in de duisternis gezwoegd,
Zo zijn zij goed getraind en sluwheid is hun handelsmerk.

Jawel, onze zielen kunnen in de duisternis leren,
Maar dan wacht pas eeuw na eeuw onze beurt,
Want uitdagingen en overwinningen zullen wij moeten doorstaan,
Voordat wij uiteindelijk weer omhoog mogen rijzen op weg naar Huis.

Het leven wordt steeds moeilijker,
Als meer en meer zielen innerlijk worden geplaagd,
Als onze zenuwen steeds sterker worden gespannen,
En harten worden getest als emoties verharden.

We mogen niet aarzelen, vooruitzien is het parool,
En velen kunnen lijden en weer terugvallen,
Want iedere ziel is bezig met zijn eigen reis,
En ieder van ons moet zijn eigen keuzes maken.

Welnu, de meeste geloven alleen wat hen wordt geleerd,
Zo’n blind geloof is vol van gevaar,
Want religie en de Waarheid staan ver, heel ver van elkaar,
Zo geeft het Aquariustijdperk aan ieder een nieuwe start.

Een nieuwe presentatie aan ieder die hier op Aarde dwaalt,
Die bij iedere ziel een antwoord wil krijgen,
Van elke ware hart onder de zon,
Ongeacht wat zich in het verleden heeft voorgedaan.

Dit geeft zo in deze lang voorspelde ‘eindtijden’,
Een laatste kans om onze wegen weer recht te zetten;
Zo’n grote kans vanuit het onbekende,
De Uiteindelijke Bevrijding, al heel lang beloofd.

Velen leerden, ‘Jezus zal ons redden’,
Deze woorden echter zijn onwaar en afkomstig van al die schurken;
Jezus kwam slechts om ons de weg te wijzen,
En nu is het onze beurt om te handelen naar zijn voorbeeld. 

Voor sommigen moge het duidelijk zijn, deze woorden zijn niet nieuw,
Maar voor degene die werkelijk kan zien, hij weet hoe waar ze zijn,
Eenieder zal zichzelf moeten redden, laat dat vast staan,
Alleen door Liefde, niets meer en niets minder.

Laten we deze poging waarmaken,
Tijdens deze nog korte tocht naar het Nieuwe.
Voor iedereen is bevrijding een zekere zaak,
Als hij dienst doet als kanaal voor de spirituele Zon.

Laten we daarom ons haasten om deze waarheid te doorzien,
Laat niemand zich afzijdig houden in dienstbaarheid aan de mens,
Wij zijn het die kiezen waar we heen zullen gaan,
En dit zullen wij weten door ons niveau van liefde en vreugde.

Laat ons onze harten openen als nooit tevoren,
En daarmee ons vroegere karma bevrijden door lief te hebben,
Want alleen als we zuiver zijn kunnen wij waarlijk,
Voor iedereen die kan zien, voorbereid zijn om naar Huis te vliegen 

Vandaag de dag barsten de schuren uit hun voegen, 
De oogst is overvloedig van al het kwaad dat miljoenen jaren geleden is gezaaid;
Het waren daden van vastberaden mensen in het verleden,
Zij speelden met vuur maar herinneren zich niet wanneer.

Nu, bij het aanschouwen hoe de Wet wordt vervuld,
Zullen we alles weer herinneren wat we ooit deden;
Oude herinneringen zullen naar boven rijzen,
En we begrijpen dat er gerechtigheid moet zijn.

Wraakzuchtigheid is niet onze taak,
Want alles in het universum komt in evenwicht,
Voor ons als doorgewinterde trekkers uit het verleden,
Is het onze taak om deze waarheid te verspreiden.

De Waarheid en voorkennis van alles wat zich voor zal doen,
Heeft de macht in zich om ieder mens vrij te maken,
Want een juist begrip leidt zeker onze weg,
Daar het onze gedachten en handelingen elke dag weer richting geeft.

Moge de zoetheid van de Waarheid ons helpen te kunnen zien,
Moge klaarheid onze dagelijkse zegening zijn,
Dan kunnen wij oprijzen uit het labyrint van het dagelijks bestaan,
Onze gedachten volstrekt helder, waarin nu het kwaad is uitgeroeid.

Kalmer nu en zeker veel wijzer,
Als wij de glorie van die ver afgelegen kust kunnen waarnemen;
Alle duisternis is weg en ons bewustzijn is klaar,
Eindelijk,eindelijk 
Naderen wij nu dicht ons Huis.

Stelregels voor het nieuwe Aquariustijdperk

(geheugensteuntjes uit de tekst)

* Ieder persoon wordt vandaag de dag ertoe gedreven om een keuze te maken die zijn huidige levensloop en in hoge mate zijn toekomstige zielsontwikkeling via ontelbare incarnaties ingrijpend zal beïnvloeden.

* De komende en noodzakelijke schoonmaak van de Aarde met al het leven hierop kan voor een persoon moeilijk lijken of voor hem rustig verlopen, afhankelijk van hoe hij (of zij) zich hierop heeft voorbereid en zich hierop instelt.

* Ontkennen of veronachtzamen van de naderende planetaire ontwikkelingen zal deze zeker niet doen afzwakken of tegenhouden.

* De wereld kan alleen worden getransformeerd door nieuwe inzichten te verwerven en niet slechts door een wens tot verandering.

* Een van de belangrijkste eindeffecten van de nu naderende storm is die van wereldwijde reiniging, net als een stortbui.

* Al die mannen en vrouwen die zich een altruïstische levenshouding hebben eigen gemaakt in hun hele of misschien slechts gedeeltelijke bestaan, verkeren in groot voordeel tijdens de komende tijd, want zij zullen zich zeer gemotiveerd voelen en buitengewoon gezegend door de binnenstromende nieuwe energiegolven.

* Voor diegenen die een deugdzaam leven leiden en die zich hebben voorbereid door hun inzichten te verbreden in de huidige wereldcrisis en de kansen die het biedt, zullen kosmische vibraties hen helpen spiritueel en positief te ontwaken. 

* Naarmate de trillingsfrequenties stijgen, wordt de kracht van ieders gedachte versterkt waardoor al het leven veel tastbaarder en sneller wordt beïnvloed dan ooit tevoren.

* Ieders individuele bewustzijn (dat integraal deel uitmaakt van de hele planetaire vibratie) zal moeten stijgen tot een minimaal niveau om zich te kunnen kwalificeren voor toegang tot de Nieuwe Wereld.

* De gemakkelijkste weg voor veel mensen om hun bewustzijnsvibratie te doen stijgen is de kracht van de Heilige Geest op te wekken en dit is mogelijk door zich af te wenden van en zich niet meer te concentreren op het persoonlijke zelf (en ook andere persoonlijkheden) en zich op een hoger en waarachtiger doel te richten.

* Alleen het demonstreren van liefde heeft effect op iemands bewustzijn en zal zijn of haar vibratie doen stijgen.

* Op dit moment, aan het eind van deze 75.000-jarige hoofdcyclus en mede door de ongekende genade die ieder persoon op Aarde wordt toegekend, is het veel gemakkelijker geworden voor de hele mensheid om het bewustzijn te laten toenemen.

* Het Aquarius tijdperk is geen tijdperk meer van workshops, cursussen en lezingen; het wordt een tijdperk waarin actieve deelname wordt gevergd ten dienste van het algehele welzijn.

* Om spiritueel succes te hebben wordt tegenwoordig een actief en altruïstisch antwoord gevergd en geen passiviteit.

* Het wordt in deze tijd heel kritisch om zich serieus en volledig te willen verbinden met al dat nieuw en rechtvaardig is, want de Oogsttijd is dichtbij.

* In het algemeen gesproken is het grootste geschenk die iemand kan geven in deze tijd op Aarde - voor anderen maar ook voor zichzelf - om de planetaire vibratie te helpen stijgen en dit kan worden bereikt door het koesteren van werkelijk goede gedachtes en het plegen van edelmoedige liefdevolle handelingen.

* Afscheiding is op elk niveau destructief; het is een relikwie van onwetendheid uit het verleden.

* Samenwerking en eenheid zijn de doelstellingen die gaan gelden in de directe toekomst.

* Actieve goedwillendheid kun je beschouwen als het criterium voor transformatie van de wereld.

* Zelfzuchtige spiritualiteit is imitatiespiritualiteit.

* De krachten van het oude hebben geen macht meer over ieder die zich verbindt met het Nieuwe.

* Het oude kan het Nieuwe niet tegenhouden, want dit is de basis van het Goddelijk Plan voor de mensheid.

* Wie ook maar in enige mate conflicten oproept vanwege weerstanden, zorgen, angst, antipathieën, tegenzin, afhankelijkheid of vanwege egoïstische verlangens schaart zich automatisch tot het oude in dezelfde mate als het conflict.

* Alleen constructief en goedaardig denken kan ons helen en ons boven de dichte en ondermijnende gedachtewolken verheffen; gedachtewolken die wij zonder het te weten, hebben gecultiveerd tijdens een schadelijk en vijandig verleden.

* Als ons verstand voortaan rechtschapen en eerlijk gaat denken, kan geen enkel kwaad meer binnenkomen.

* De vibratie van Liefde is zowel de grootste beschermer als ook weldoener in het hele universum.

* Positieve gedachtes en gezonde emoties hebben een heel gunstige invloed op zowel de subtiele als de fysieke lichamen van de mens; het verhoogt het vermogen om levenskracht op te nemen en te verwerken en tevens om andere goedaardige energieën te kunnen ontvangen.

* Onze innerlijke biologische farmaceutische processen worden geactiveerd als gevolg van unieke gebeurtenissen die wij doormaken en door de daaropvolgende keuzes die een ieder maakt.

* Alle energieën die in het verleden door aspiranten naar zich toe zijn getrokken met het doel om verlichting voor het ‘zelf’ te bereiken, worden momenteel teruggetrokken aangezien de hele planeet bezig is zijn volgende en hoogste niveau van expressie te bereiken.

* Vandaag de dag weerklinkt er een nieuwe toon: de toon van groei door dienstbaarheid van het menselijke ras.

* Spirituele aspiranten maken absoluut vooruitgang als zij de vooruitgang van anderen helpen bevorderen.

* Krachtens de wetten van het Aquarius tijdperk wordt assistentie alleen gegeven aan hen die ego gedreven ambities te boven zijn gekomen en die hun eigen vooruitgang opofferen in een oprechte en onzelfzuchtige aandrang om anderen van dienst te zijn.

* Het Nieuwe Wereldbewustzijn onderscheidt zich door zijn geaardheid om de planetaire vibratie op te voeren via altruïstische handelingen.

* De mogelijkheid om de huidige spirituele kansen succesvol te benutten is afhankelijk van de zuiverheid van ieders individuele motieven en ieders gerichtheid op behulpzaamheid.

* Succes en overleving tijdens de geboorte van de Nieuwe Wereld is een kwestie van ONS, niet ‘ik’.

* Mensen hebben elkaar nodig en al snel nadat het percentage van het menselijk ras dat werkelijk de onnoemelijke voordelen begint in te zien van samenwerking voor een onbaatzuchtig doel, gaat groeien, zal krachtens de Wet van Synergie wereldwijd grootse dingen tot stand worden gebracht. 

* Eenheid is harmonie en kracht.

* De universele wet garandeert succes, wanneer een aantal serieuze en toegewijde mensen met elkaar samenwerkt in enthousiasme, volharding en met een natuurlijke, onzelfzuchtige focus.

* Er zal een periode aanbreken waarin gemeenschapszin en een bestaan dat berust op samenwerking, essentieel wordt voor overleving van het menselijk ras.

* Geen enkele gemeenschap zal tijdens en na de beroeringen kunnen overleven tenzij het is gebouwd op en zijn bestaansrecht ontleent aan de zekere en duurzame fundaties van een gedeeld spiritueel verlangen en een onzelfzuchtige ethiek.

* Echte gemeenschapszin zit vastgeklonken in de harten van zijn leden als een spirituele levenshouding en is geen doel dat van buiten komt of zelfs maar als een gewone wens om dit te bereiken.

* Gemeenschappen van het nieuwe tijdperk kunnen slechts uit ware vrienden bestaan.

* Liefde is de nieuwe muntsoort van het Aquarius tijdperk.

* Eenheidsbewustzijn is de nieuwe toon die vandaag de dag overal opklinkt en het is het waarmerk van de persoon van de Nieuwe Wereld.

* De snelheid waarmee ieder individu de volgende openbaring en bewustzijnsverruiming mag verwachten die voor hem mogelijk is, berust op het met begrip kunnen reageren op de collectieve behoeften van de mensheid.

* De uitbreiding en uitstraling momenteel van het Nieuwe Wereldbewustzijn is een heel krachtig principe die de mensheid kan verlossen en die de Nieuwe Geest kan opwekken; de Nieuwe Geest die de Nieuwe Wereld kan en zal opbouwen.

* Het Portaal van Initiatie, leidend naar de Nieuwe Wereld, kan slechts worden gepasseerd in groepsformatie; dit is de wet van het Aquarius tijdperk.

* Als groepssamenwerking niet aanwezig is; als werkelijke teamspirit in deze tijd niet wordt tentoongespreid, dan kunnen de goddelijke helpers van het menselijke ras aan de innerlijke zijde van het leven niet veel doen voor de mensheid in deze unieke tijden.

* Door de huidige instroom van spirituele energie in ons zonnestelsel is groepspotentieel vandaag de dag ongekend.

* Ieder lid van de menselijke familie moet vandaag de dag kiezen tussen liefde en angst, tussen wijsheid en onwetendheid.

* In de zeer nabije toekomst zal ieder individu op de een of andere wijze een noodzakelijk keuze moeten maken om zich aan te sluiten bij de Eilanden van Licht of de spelonken van duisternis, want er zullen geen grijze gebieden meer bestaan.

* Het opdoemende licht van de Nieuwe Dag werpt zijn schaduwen in alle richtingen uit.

* Alleen door een licht in de schaduw te laten schijnen zijn we in staat om helder en op een positieve manier de schaduwzijde van het bestaan te zien en hiermee te leren leven.

* Een zich blind en ondoordacht onderwerpen aan externe autoriteiten is onafscheidelijk verbonden met gevaar.

* Spirituele leraren en goeroes, vereerd in dezelfde onnadenkende en eerbiedige manier als in het verleden, passen niet meer in de tegenwoordige tijd.

* De waarlijk gekwalificeerde spirituele leraren in het Aquarius tijdperk verzamelen geen discipelen meer om zich heen.

* Occultisme is geen bevestiging van waarlijk, spiritueel werk.

* Occulte en paranormale vermogens stemmen gewoonlijk niet overeen met spirituele zuiverheid.

* Channelling (via een medium) leidt absoluut af van werkelijk spirituele realisatie.

* Door de bestaande onwetendheid van de mensheid en de intensiviteit van deze periode zal blijken dat channeling tegenwoordig veel vaker een vloek is dan een gift.

* Eén fundamentele waarheid wordt vaak gebruikt als basis voor een hele hoop misleiding en bedrog.

* Oprecht en intelligent zoeken is de allereerste stap voorwaarts op weg naar openbaring en spiritueel succes.

* Het zoeken zelf zet natuurlijke krachten in werking die de zoeker als het ware begroeten met het aanreiken van bepaalde ‘geheimen’ die hij kan vatten; het Leven antwoordt als het ware met een uitnodiging.

* Nederig zoeken is een integraal en onafscheidelijk deel van het Nieuwe Wereldbewustzijn.

* Liefdevolle dienstbaarheid is, door de aandacht van de Geest die het aanroept, de grote tegenstander van het ego, want het bedreigt zijn gehele bestaan.

* Door de Geest in iedereen te dienen zullen we merken dat met dit soort dienstbaarheid onze hoogste behoeftes worden bevredigd.

* Het pad van spirituele dienstbaarheid is de meest prachtige, eerzame en heilige weg; het is de Koninklijke Weg waarbij alle andere disciplines slechts ter voorbereiding dienen.

* Als er ooit één oplossing was voor elk probleem gedurende de hele geschiedenis van de mensheid tot op de dag van vandaag en verder tot in eeuwigheid, dan zal het zeker zijn…dienen en blijven dienen; geven en nooit ophouden met geven.

* In het algemeen kunnen we zeggen dat de meest waardevolle dienstverlening vandaag de dag tijdens deze unieke periode is om de essentiële waarheid van alle tijden te verkondigen en te verspreiden.

* Wanneer we ophouden met ons alleen maar te concentreren op onze eigen lagere zelf en daardoor veel vrijer komen te staan van de last die door onze eigen persoonlijke verlangens wordt gecreëerd, zijn we in staat compassie en goede wil naar anderen te demonstreren en in staat een kanaal te openen voor de Liefde van de Geest om door ons heen te kunnen stromen.

* Dienstverlening is liefde in actie.

* We kunnen dienstverlening beschouwen als de ultieme meditatievorm, want het is de ene grote en eeuwige Meditatie zelf, die zich voortzet tot binnen het Hart van het Universum zelf.

* Iedereen die de drempel wil overschrijden van het oude naar het Nieuwe en daarmee zou willen opgaan in de schittering van de Nieuwe Wereld zal een oprechte liefde jegens anderen moeten koesteren en daardoor een levenshouding tentoonspreiden die anderen er op natuurlijke wijze toe aanzet om dienstbaar te willen zijn.

* De goddelijke Helpers van het menselijke ras kunnen voor de ene mens maar weinig meer doen dan voor de andere.

* Door onzelfzuchtig en op de juiste wijze datgene met anderen te delen wat aan ons is geopenbaard zal méér van binnenuit vrijkomen.

* In de tijd die volgt, zal alles wat voor onszelf wordt gehouden, iets dat niet onzelfzuchtig wordt aangeboden in dienstbaarheid aan anderen en alles dat niet wordt aangewend voor het Ene Goddelijke Werk op Aarde, worden afgenomen.

* Voor zover het ook werkelijk optreedt, zal de werkelijke chaos tijdens de komende tijden bij ons innerlijk worden ervaren en niet door wat buiten plaatsvindt.

* Zolang onze doelstellingen binnen het fysieke vlak liggen, zullen we per definitie geheel onderworpen blijven aan de wetten die gelden voor deze materiële wereld.

* Als wij onze persoonlijke verlangens kunnen sublimeren door het verkrijgen van een juist inzicht, zullen we heel wat beter toegerust zijn om ons tot boven het fysieke vlak met al zijn condities te verheffen.

* Al diegenen die hun rechtmatige plaats ambiëren voor de nu opengaande poort naar spirituele mogelijkheden die zullen leiden naar de luister van de Nieuwe Wereld, moeten zich ervan vergewissen dat zij bewust in de wereld staan, toegewijd zijn, zich actief inzetten en zodoende voorbereid zijn.

* Al die onzichtbare Dienaren van het menselijke ras aan de andere kant van de sluier hebben ruim voldoende mogelijkheden aangereikt en zij wachten nu op de actieve en positieve response op hun oproep.
Aankondigingen van onze andere boeken:

DIENAREN VAN HET GODDELIJK PLAN
Het Aquarius Passiespel

Tengevolge van de ongekende spirituele activiteiten die momenteel op Aarde plaatsvinden, is onze planeet een druk trefpunt geworden voor wezens afkomstig van andere planeten, sterrenstelsels en dimensies. Leden van diverse interstellaire confederaties zijn dichter naar onze planeet toegetrokken om te helpen bij de op handen zijnde Grote Transformatie, die al het leven op onze wereld wezenlijk zal gaan beïnvloeden.

De geheugens en hogere vermogens van bepaalde mensen komen juist in deze tijd terug en zij gaan zich het doel van hun incarnatie en hun plichten tegenover de mensheid en de Aarde herinneren. Zij worden zich bewust van de dichtbij zijnde aanwezigheid van legioenen onstoffelijke goddelijke Afgevaardigden, al die verheven gelederen waartoe zij ook innerlijk behoren. Zij gaan zich herinneren dat zij een essentieel onderdeel vormen van een uitgebreide collectieve inspanning en een ontzagwekkende taak waarvan de strekking teruggaat tot vele miljoenen jaren geleden en die ontelbare incarnaties op Aarde en elders omvat. Dit alles gericht op een thans nabije en beslissende glorieuze toekomst. Zelfs in hun beperkte herinnering gaan zij beseffen dat zij aan het begin staan van een grootse voltrekking van een hoogst belangrijke fase van het Goddelijk Plan voor de Aarde, het zonnestelsel en daarbuiten.

De Dienaren ontwaken en zij nemen hun posities in als vertegenwoordigers van de Nieuwe Geest om een actieve rol te spelen binnen het zich uitbreidende wereldbewustzijn dat zich tegenwoordig over de hele planeet vermeerdert.

“Dit boek werpt niet alleen het licht op onthullende feiten over de langverwachte en het nu ontvouwende Aquarius Passiespel op Aarde, maar is ook een praktische en leerzame leidraad voor al die miljoenen individuen die momenteel over de hele wereld ontwaken in lijn met de nu in gang zijnde veranderingen.” 

Nederlandse versie is in de spirituele boekhandel, bij de uitgever en bij www.bol.com normaal verkrijgbaar 
en bovendien vrij te downloaden van onze site. 
Meer informatie hierover is te vinden op onze website www.thenewcall.org/du/index.htm 
De Engelse versie (Servers of the Divine Plan) is vrij te downloaden of rechtstreeks te bestellen bij de Amerikaanse uitgever Esoteric Publishing of bij Amazon: www.amazon.com 
Voor meer informatie hierover zie onze engelstalige website www.thenewcall.org 

DE INTERNE LERINGEN VAN DE GNOSIS

Waar we tegenwoordig ook kijken in deze spirituele supermarkt, we treffen niets anders aan dan rusteloosheid, glamour en opgewondenheid, allemaal gretige pogingen om zichzelf te willen bevrijden, om het lot in eigen handen te nemen, om ‘verlichting’ in deze wereld te willen bereiken. We ontdekken spiritisme van een nogal laag gehalte en we zien het angstig wegvluchten voor pijn en verantwoordelijkheid - dit alles in de naam van spiritualiteit.

Door het geleidelijk binnenvallen van het al lang voorspelde nieuwe licht in onze wereld wordt duisternis almaar meer geaccentueerd en vandaag de dag werpt het dagende licht van het Nieuwe Tijdperk zijn schaduwen in alle richtingen. En wat is het resultaat? We zien een groteske overdrijving op alle vlakken. We zien overal misinformatie en we zien een imitatiespiritualiteit die een enorme vlucht neemt.

Nu er op immense schaal geleidelijk aan stimulerende psychische en paranormale krachten beschikbaar komen voor de mensheid, geven niets vermoedende en onverlichte individuen op onbezonnen wijze, haastig en met een opmerkelijk enthousiasme blijk van hun nieuw verworven vermogens. Veel te voorbarig stappen zij naar voren en stellen zich voor aan het algemene publiek als spirituele leraren, healers, en zelfs als meesters der wijsheid.

Vaak zijn deze nieuwe leraren best in staat spirituele juweeltjes te demonstreren die desondanks vals blijken te zijn en die, hoewel ze in het begin wellicht nog wel blijken te schitteren, toch al heel spoedig hun glans gaan verliezen. Dit alles levert slechts een tijdelijke bevrediging op door de aanvankelijke uitstraling hiervan, maar draagt er tegelijkertijd toe bij dat de aspiranten almaar verder en verder weg worden geleid van de simpele Waarheid.

De Waarheid zelf echter is nooit verdwenen en zal altijd toegankelijk blijven voor hen die weten waar ze moeten kijken en dus in staat zijn de Gouden Sleutel te vinden die de deur naar het Nieuwe Leven kan openen. 

* * *

Aan het eind van iedere wereldcyclus verschijnt er altijd weer een nieuwe en onvervormde versie van de Universele Leer - of Gnosis op Aarde om iedereen over de hele wereld vóór de Oogsttijd op te roepen. Voor al diegenen die in staat zijn om dit te begrijpen en dit in hun leven willen toepassen om daarmee te kunnen voldoen aan de voorwaarden van de laatste cyclische kans voor spirituele Verlossing.

Het opnieuw laten branden van het licht van die nooit opdrogende Wijsheid en Leringen van de Avatars, zo dringend nodig in tijden van spirituele duisternis, is een poging om informatie te verschaffen, om de overmaat aan misvattingen, verstoringen en vervalsingen te vervangen die door de eeuwen heen onvermijdelijk zijn binnengedrongen in de wereldreligies en spirituele tradities. Het is dan ook een belangrijk onderdeel van een ware religieuze inspanning om de Waarheid opnieuw in de wereld te brengen en te vestigen en zo op die manier de Laatste Oproep te laten weerklinken voor de mensheid aan het einde van een tijdperk voorafgaand aan de noodzakelijke planetaire reiniging.

Het woord Gnosis is afkomstig uit het Grieks en betekent Kennis van God ofwel Goddelijke Kennis. De Gnosis zelf is Levende Wijsheid, niet te bevatten door het intellect alleen. Wanneer de oprechte zoeker van de Waarheid echter zijn mentale vermogens combineert met zijn hart en op de juiste manier en met de juiste redenen gebruikt, kan hij of zij met behulp van het gedrukte woord van de Wet in contact worden gebracht met het Levende Lichaam dat de Gnosis is.

Hoewel de Universele Kennis, afkomstig van de Gnosis, de basis zou moeten vormen van elke ware religie, blijkt het altijd daaruit te zijn verwijderd of op zijn best binnen al die religieuze tradities die nog heden ten dage bestaan, op grove wijze te zijn verminkt.

Op dit moment beschikken maar heel weinig mensen over die essentiële Sleutel die de Pure Gnosis is. Daarom zien we in deze extreme tijden overal op de hele planeet zoveel verwarring, afleidingen, futiliteiten en schijnspiritualiteit. Toch heeft in de loop van de geschiedenis iedere grote spirituele geest deze zelfde Sleutel gevonden en deze ook gebruikt. Al deze verlichte individuen vonden dat Ene Ware Pad dat rechtstreeks naar het toppunt van werkelijk Leven leidt. En doordat ze deze Verlichte Weg waren ingeslagen, waren zij in staat om al die uiteenlopende valkuilen en strikken die onze wereld van misleiding kent, te ontwijken zodat zij daardoor veilig Thuis konden keren. Wij proberen momenteel om de oprechte kandidaten voor de oogst te bevrijden van al die overbodige franje door hen deze aloude esoterische feiten aan te reiken die zo oud zijn als onze planeet. Ze zijn echter nu in een modern jasje gestoken, afgestemd op de geweldige mogelijkheden die ons in deze tijd worden geboden en rekening houdend met de nieuwe en aangepaste wetten van het Aquarius tijdperk.

* * *

In de Hatha Yoga Pradipika staat geschreven: “Het [yoga] brengt bevrijding aan Yogis en slavernij aan dwazen”. Wat betreft de Pure Gnosis zouden we willen zeggen dat het op dezelfde wijze bevrijdend werkt voor serieuze en volwassen zoekers op het Pad, maar bezwarend en dus potentieel schadelijk is voor minder toegewijde en daarom niet goed voorbereide aspiranten.

In het verleden werd deze Universele Leer alleen onderwezen aan Ingewijden van echte Mysterie Scholen, waar stringente tests moesten worden doorstaan voordat toegang kon worden verkregen tot de Goddelijke Mysteriën. Wij bieden nu deze Leer aan, maar slechts aan hen die daarvoor gereed staan. Dit omdat wij in de “eindtijden” verkeren.

Door het onthullende en compromisloze esoterische karakter van datgene dat is beschreven in deze studie voor gevorderden, is het uitsluitend gereserveerd voor alle serieuze en weldenkende aspiranten die weten hoe zij op de juiste wijze kunnen aankloppen en op die manier over de sleutel zullen kunnen beschikken die deze deur kan openen.
 
“Laat hij die zoekt, voortgaan totdat hij heeft gevonden. Wanneer hij vindt, zal hij verontrust worden en wanneer hij verontrust is geworden, zal verwondering en verbijstering zijn deel worden…..’” - Jezus, de Gnostische Evangelie van Thomas.